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Σ
ύμφωνα με τις προβλεπόμενες
καταστατικές διαδικασίες την
23η Ιανουαρίου 2016 πραγμα-

τοποιήθηκε η ετήσια τακτική Γενική
Συνέλευση του Συλλόγου μας στην
αίθουσα συνεδριάσεων του Ξενοδο-
χείου STANLEY, η οποία ήταν
άκρως επιτυχής και ξεπέρασε κάθε
προσδοκία. 

Η τελετή ξεκίνησε με σύντομο
χαιρετισμό του Προέδρου Σμχου
ε.α κ Δημητρίου Φαλτάιτς και ακο-
λούθησε η παρουσίαση του προ-
γράμματος της Γ.Σ από τον Αναπλ.
Αντιπρόεδρο Σμχο ε.α κ. Γεώργιο
Παπαδόπουλο. Εν συνεχεία ακο-
λούθησε η διαδικασία απονομής
ηθικών αμοιβών, διακρίσεων και
επαίνων στους : 

1. Βουλευτή Λευκάδος Αθανάσιο
Καββαδά απόφοιτο της 33ης Σειράς
ΣΤΥΑ απονεμήθηκε πλακέτα του
Συλλόγου «τιμής ένεκεν» για την
εκλογή του στο Ελληνικό Κοινοβού-
λιο. Την απονομή έκανε ο Πρόε-
δρος του Συλλόγου.

2. Δόκιμο Υπαξιωματικό 2ας και
Αρχηγό της Σχολής κ. Γιαχαλή Μα-
ρία έπαινο και χρηματικό βραβείο
300 ευρώ. Την απονομή έκανε ο
Πρόεδρος του Συλλόγου. Επίσης ο
πρώην Πρόεδρος της Ένωσης Ελ-
λήνων Λογοτεχνών κ. Δημήτριος
Τσουκνίδας της 8ης σειράς χάρισε
ένα βιβλίο από το συγγραφικό του
έργο. 

3. Δόκιμο Υπαξιωματικό 1ης Σαρ-
ρή Νικολέτα έπαινο και χρηματικό
βραβείο 200 ευρώ. Την απονομή
έκανε το μέλος του Δ.Σ. Κων/νος
Πουρα=μης. Επίσης ο πρώην Πρόε-
δρος της Ένωσης Ελλήνων Λογοτε-
χνών κ. Δημήτριος Τσουκνίδας της
8ης σειράς χάρισε ένα βιβλίο από
το συγγραφικό του έργο. 

4. Ιωάννη Αβραμίδη απονεμήθη-
κε πλακέτα του Συλλόγου «τιμής
ένεκεν» για την πολυετή προσφορά
του στον Σύλλογο. Την απονομή
έκανε ο Επίτιμος Πρόεδρος του
Συλλόγου κ. Γεώργιος Εμμανουηλί-
δης.

5. Κων/νο Πουρα=μη απονεμήθη-
κε πλακέτα του Συλλόγου «τιμής
ένεκεν» για την 9ετή προσφορά του
στον Σύλλογο. Την απονομή έκανε ο
Επίτιμος Πρόεδρος του Συλλόγου
κ. Παναγιώτης Μερτίκας.

6. Νικόλαο Βούλγαρη απονεμή-
θηκε πλακέτα του Συλλόγου «τιμής
ένεκεν» για την 9ετή προσφορά του
στον Σύλλογο. Την απονομή έκανε ο
Επίτιμος Πρόεδρος του Συλλόγου
κ. Παναγιώτης Καράμπελας. 

Στην συνέχεια ο Αρχιπλοίαρχος
ε.α Ιωάννης Αντωνιάδης, ο Ταξίαρ-
χος ε.α Βασίλειος Νικολόπουλος
και ο Ανχης Ανέστης Τσουκαράκης
ενημέρωσαν τους συναδέλφους για
οικονομικά - συνταξιοδοτικά και
ασφαλιστικά θέματα.

Ακολούθησε κοπή της πίτας την
οποία ευλόγησε ο Πανοσιολογιότα-

τος Νικόλαος ενώ χρέη ψάλτη έκα-
νε ο συνάδελφος Σμχος ε.α κ Δημή-
τριος Δήμου. 

Επακολούθησε διάλειμμα και πα-
ρατέθηκαν καφές και αναψυκτικά. 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος του
Συλλόγου παρουσίασε τους υποψη-
φίους για τα μέλη του Δ.Σ.

Με την έναρξη της Γενικής Συνέ-
λευσης εξελέγη προεδρείο αποτε-
λούμενο από τους Σμχο ε.α κ Ευάγ-
γελο Παρασκευόπουλο ως πρόε-
δρος της Γ.Σ, Σμχο ε.α κ Αθανάσιο
Ραφαηλίδη και Σμχο ε.α κ Παναγιώ-
τη Σκορδάκη ως Μέλη. Την Γενική
Συνέλευση άνοιξε ο Πρόεδρος του
Σ.Α.Σ, Σμχος ε.α κ Δημήτριος Φαλ-
τάιτς, ο οποίος παρουσίασε τον
Διοικητικό Απολογισμό - Πεπραγ-
μένα του έτους 2015 καθώς και
τους στόχους του 2016.

Ο οικονομικός απολογισμός
του 2015 καθώς και ο προ�πολο-
γισμός του 2015 παρουσιάστηκε
από τον Ταμία του Σ.Α.Σ κ. Δημή-
τριο Παναγιώτου και εν συνεχεία ο
κ. Ανδρέας Ανδρικόπουλος παρου-
σίασε την Ετήσια Έκθεση Εξελε-
γκτικής Επιτροπής επί της Οικονο-
μικής Διαχείρισης του Συλλόγου,
για περίοδο Ιανουαρίου – Δεκεμ-
βρίου 2015. Στη συνέχεια συζητή-
θηκαν όλα τα υπόλοια θέματα που
περιελάμβανε το πρόγραμμα και
στο τέλος της Γενικής Συνέλευσης
εγκρίθηκε το ψήφισμα και έγινε
διανομή του ημερολογίου, το οποίο
φέτος εκδόθηκε από κοινού συνολι-
κά για όλη την Π.Α. και τους Συλλό-
γους

Μας τίμησαν με την παρουσία
τους:

Ο Διευθυντής Β’ Κλάδου Υποπτέ-
ραρχος (Ι) Ευάγγελος Ματζιάρης
ως εκπρόσωπος του κ. Α/ ΓΕΑ

Ο Διοικητής της Σχολής μας Τα-
ξίαρχος (Ι) Κων/νος Σεβαστάτος ως
εκπρόσωπος του Δκτη ΔΑΕ.

Ο Υποδιοικητής της Σχολής μας
Σμχος (Μ) Ιωάννης Ρούγκος

Ο Πρόεδρος της Ε.Α.Α.Α Αντι-
πτέραρχος ε.α Σπυρίδων Καββού-
ρης

Ο Αντιπτέραρχος ε.α Αχιλλέας
Λέλλας ως εκπρόσωπος του Σ.Α.Σ.Ι

Ο Πρόεδρος του ΠΑ.ΣΥ.ΒΕΤ.Α

Υποπτέραρχος ε.α κ Δημήτριος Λα-
ζάρου

Ο Πρόεδρος του Ε.Σ.Μ.Α Υπο-
πτέραρχος ε.α. Ιωάννη Κούτρας

Ο Πρόεδρος της ΑΝΕΑΕΔ Αντι-
ναύαρχος ε.α Γεώργιος Ρο=δης

Ο Πρόεδρος του ΣΑΣΣ Αρχιπλοί-
αρχος ε.α Ιωάννης Αντωνιάδης

Ο Πρόεδρος της ΠΟΣ Ταξίαρχος
ε.α. Βασίλειος Νικολόπουλος

Ο Πρόεδρος της ΠΟΕΣ Ανχης
Ανέστης Τσουκαράκης

Ο Πρόεδρος του ΣΑΣΥΔΑ Ταξί-
αρχος ε.α κ Γεώργιος Ρούσσος

Ο Πρόεδρος του Σ.Α.Ι.Ρ. Ασμχος
ε.α κ. Ιωάννης Κρανιάς

Ο Πρόεδρος του ΣΑΥΣ Σχης ε.α
Κων/νος Λίγκας

Ο Αντιπλοίαρχος κ. Δημήτριος
Δέδδης ως εκπρόσωπος του Π.Μ-
ΣΑΣΥ/Π.Ν

Ο Υποπλοίαρχος ε.α κ. Κων/νος
Καλλαρίτης ως εκπρόσωπος του
ΣΑΣΜΥΝ

Ο Επίτιμος Πρόεδρος του Σ.Α.Σ
Σμχος ε,α κ Παναγιώτης Μερτίκας

Ο Επίτιμος Πρόεδρος του Σ.Α.Σ
και Νομικός Σύμβουλος κ Γεώργιος
Εμμανουηλίδης

Ο Επίτιμος Πρόεδρος του Σ.Α.Σ
Σγος ε.α κ Παναγιώτης Καράμπε-
λας

Ο Τέως Πρόεδρος του Σ.Α.Σ
Σμχος ε.α κ Πιέρρος Πλατάνας

Ο εκπρόσωπος του Συλλόγου
μας στην Καλαμάτα κ. Κων/νος
Στόικος.

Ο συνάδελφος της 32ας σειράς
Δικηγόρος Αριστείδης Αργυρόπου-
λος.

Η Πρόεδρος της ΠΑΣΟΙΠΑ κ Μι-
ράντα Παπασταύρου

Η χήρα του εκλιπόντος Αλέξαν-
δρου Παπανικολάου, Έλενα Παπα-
νικολάου.

Αντιπροσωπεία 1ετών και 2ετών
Δοκίμων της Σχολής μας.

Το Δ.Σ. του Συλλόγου

O Σύλλογος ευχαριστεί θερμά
όσους συναδέλφους μας τίμησαν
με την παρουσία τους και υποσχό-
μεθα να φανούμε αντάξιοι των
προσδοκιών τους.

Το Δ.Σ.

Γενική Συνέλευση 2016Επιμνημόσυνη Δέηση 
Πεσόντων Όρους Όθρυς

Την Παρασκευή 5 Φεβρουαρίου 2016, πραγματοποι-
ήθηκε, παρουσία του Υφυπουργού παρά τω Πρωθυ-
πουργό, κ. Τέρενς Σπένσερ Κουίκ, ως εκπροσώπου της
Κυβέρνησης και του Διοικητή της Διοίκησης Αεροπορι-
κής Υποστήριξης, Υποπτέραρχου (Ι) Συμεών Αστρεινί-
δη, τρισάγιο και κατάθεση στεφάνων στην Πλατεία «63
Θυμάτων C-130 – 748» του Δήμου Πειραιά, για τους
εξήντα τρεις (63) πεσόντες του αεροπορικού δυστυχή-
ματος αεροσκάφους C-130 της Πολεμικής Αεροπορίας,
στο όρος Όθρυς το 1991.

Στη συνέχεια πραγματοποιήθηκε, παρουσία των ανω-
τέρω και του Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου Αεροπο-
ρίας, Αντιπτεράρχου (Ι) Χρήστου Βα=τση, επιμνημόσυνη
δέηση και κατάθεση στεφάνων στο μνημείο Πεσόντων
Αεροπόρων της 112 Πτέρυγας Μάχης, στην Αεροπορι-
κή Βάση Ελευσίνας.

Στην τελετή παραβρέθηκαν οι συγγενείς των θυμά-
των και Σύλλογοι.

Ο Σύλλογος μας εκπροσωπήθηκε από τον Κοσμήτο-
ρα Γεώργιο Μαριόλη. Το Δ.Σ.

Ετήσια Χοροεσπερίδα Σ.Α.Σ
Ο Πρόεδρος και το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλό-

γου Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α σας προσκαλούν στον ετήσιο
χορό του Συλλόγου, που θα γίνει την Παρασκευή 04
Μαρτίου 2016 στο «Αρχοντικό του Σαράντη», Φυλής
234 (πλησίον Πλ. Αμερικής) τηλ. 2108643554, με πλού-
σιο μενού και καλλιτεχνικό πρόγραμμα. Η παρουσία
σας θα μας τιμήσει και θα μας χαροποιήσει ιδιαίτερα.
Άλλωστε, ως γνωστόν, με την παρουσία μας δυναμώνο-
υμε τη φωνή του Συλλόγου.

Πληροφορίες
Δημ. Φαλτάιτς 6983494949
Κων. Τσιγγάρης 6983498100
Δημ. Παναγιώτου 6938326513
Γραφ. Συλλόγου 2103634377
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1. ΓΚΟΥΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 13-14-15
2. ΑΥΔΗΣ ΑΧΙΛΛΕΑΣ 2015
3. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 2016
4. ΤΣΑΤΣΑΝΗΣ ΗΛΙΑΣ 20ης 13-14-15
5. ΝΟΙΚΟΚΥΡΗΣ ΓΙΩΡΓΟΣ 16ης 15-16
6. ΠΑΡΑΔΕΙΣΑΝΟΣ ΜΙΧΑΗΛ 12-13-14-15-16
7. ΜΠΡΑΤΙΚΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 25ης 2015
8. ΔΑΣΚΑΛΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 25ης 2015
9. ΜΑΡΓΕΤΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 26ης 2016
10. ΣΩΤΗΡΟΠΟΥΛΟΣ ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ 22ας 2015
11. ΜΑΡΙΟΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 28ης 15-16
12. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 28ης 2016
13. ΣΤΟ�ΚΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 14-15
14. ΚΑΤΕΡΟΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 2014
15. ΠΑΠΠΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 36ης 2016
16. ΜΠΑΛΙΑΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 16ης 13-14-15
17. ΦΑΣΙΑΝΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 13-14
18. ΣΚΟΥΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 23ης 2015
19. ΖΕΒΟΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 6ης 2016
20. ΦΑΛΤΑ�ΤΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 2016
21. ΤΡΕΣΣΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 14-15
22. ΖΑΡΟΥΛΕΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 12ης 2016
23. ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 21ης 2015
24. ΡΑΦΑΗΛΙΔΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 19ης 2015
25. ΚΑΝΤΟΥΡΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 22ας 2015
26. ΣΧΙΖΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 2015
27. ΔΕΡΒΙΣΑΚΗΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 2016
28. ΑΝΑΓΝΩΣΤΙΔΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 9ης 2016
29. ΕΥΘΥΜΙΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ 32ας 2016
30. ΣΕΜΙΤΕΚΟΛΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 2016
31. ΠΑΡΑΣΚΕΥΟΠΟΥΛΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 23ης 2016
32. ΚΑΤΣΙΝΑΣ ΜΙΧΑΗΛ 29ης 2016
33. ΣΤΙΓΚΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 2016
34. ΚΟΡΔΟΝΟΥΡΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 2015
35. ΖΑΧΑΡΑΚΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 27ης 2016
36. ΜΑΤΡΑΚΑΣ ΦΙΛΙΠΠΟΣ 30ής 2016
37. ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ 6ης 2015
38. ΜΠΟΥΜΠΑΡΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 2016
39. ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ ΘΕΟΦΑΝΗΣ 5ης 2016
40. ΤΖΑΝΟΣ ΠΡΟΚΟΠΗΣ 2016
41. ΛΟΥΔΑΡΟΣ ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ 2016
42. ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 9ης 2015
43. ΚΑΚΑΤΣΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 13ης 2015
44. ΘΕΟΛΟΓΗΣ ΧΡΥΣΟΣΤΟΜΟΣ 30ής 2015
45. ΜΠΑΛΑΤΣΟΣ ΘΕΟΦΑΝΗΣ 2015
46. ΚΟΥΡΤΑΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 16-17
47. ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 22ας 2016
48. ΠΑΠΑΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 2ας 2016
49. ΔΗΜΗΤΡΟΚΑΛΛΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 15-16
50. ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ ΣΤΑΥΡΟΣ 2015
51. ΧΡΗΣΤΙΔΗΣ ΛΟΥΔΟΒΙΚΟΣ 15ης 14-15-16
52. ΚΟΥΒΕΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 2016
53. ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ 15ης 14-15-16
54. ΤΣΑΜΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 24ης 2016
55. ΟΡΦΑΝΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2016
56. ΗΛΙΑΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 20ής 2016   

57. ΠΙΠΛΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 15-16-17
58. ΜΑΖΑΡΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 15-16
59. ΠΟΛΥΧΡΟΝΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 2016
60. ΝΤΡΙΣΤΕΛΛΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 2016
61. ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ ΦΩΤΙΟΣ 22ας 14-15
62. ΑΒΡΑΜΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ 2016
63. ΤΡΕΥΛΑΚΗΣ ΜΙΧΑΗΛ 32ας 14-15
64. ΓΙΑΝΝΑΚΟΥΛΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 2015
65. ΑΓΓΕΛΑΚΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 14ης 2016
66. ΤΖΑΝΙΝΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 25ης 2016
67. ΓΕΩΡΓΙΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 10ης 15-16
68. ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 14ης 2016
69. ΤΑΓΚΑΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 4ης 2015
70. ΖΕΡΒΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 10-11-12-13-14-15
71. ΣΤΑΘΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ 8ης 2015
72. ΣΠΑΛΛΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 2015
73. ΤΖΑΝΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2016
74. ΚΑΡΓΑΚΟΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 9ης 2016
75. ΠΡΑΣΙΝΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 7ης 13-14-15
76. ΣΑΤΟΛΙΑΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ 2016
77. ΚΩΝΣΤΑΝΤΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2016
78. ΞΥΝΟΓΑΛΑΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 2016
79. ΣΕΡΡΑΣ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ 2016
80. ΚΙΝΤΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 2016
81. ΔΡΟΣΑΤΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 2016
82. ΑΝΤΩΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 15-16
83. ΣΙΩΝΑΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 2016
84. ΛΙΩΡΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 24ας 2015
85. ΜΠΟΥΡΑ�ΜΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 2016
86. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 2016
87. ΓΟΥΡΛΩΝΑΣ ΠΕΤΡΟΣ 2016
88. ΠΗΛΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 2016
89. ΤΖΩΡΤΖΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 15-16
90. ΔΗΜΗΤΡΙΑΔΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ 5ης 2016
91. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 30ής 2016
92. ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΑΚΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 15-16
93. ΒΡΕΤΤΑΚΟΣ ΣΩΤΗΡΙΟΣ 8ης 15-16
94. ΖΑΓΚΟΥΤΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 11ης 13-14-15-16
95. ΑΡΓΥΡΟΠΟΥΛΟΣ ΑΡΗΣ 32ας 2016
96. ΚΑΡΑΨΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 8ης 15-16
97. ΚΥΡΙΑΚΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 19ης 11-12-13-14-15
98. ΚΑΡΑΒΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 15ης 15-16
99. ΑΝΤΩΝΙΟΥ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 19ης 2015
100. ΜΑΝΔΑΛΑΡΙΔΗΣ ΣΑΒΒΑΣ 18ης 2016
101. ΤΖΟΥΞΑΝΙΩΤΗΣ ΑΣΤΕΡΙΟΣ 25ης 2016
102. ΠΑ�ΚΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 16ης 2016
103. ΠΑΝΤΕΛΑΚΗΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 42ας 2015
104. ΧΥΤΟΠΟΥΛΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 2016
105. ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2016
106. ΤΣΟΜΑΚΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 23ης 16-17
107. ΜΑΝΙΩΤΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 2016
108. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 32ας 17-18-19
109. ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ ΑΝΔΡΕΑΣ 28ης 2016
110. ΚΟΦΦΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 15-16
111. ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 2015
112. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ ΙΠΠΟΚΡΑΤΗΣ 14-15-16

113. ΣΕΛΙΜΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 15-16
114. ΤΖΑΜΤΖΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 2016
115. ΓΚΥΖΗΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ 2016
116. ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2016
117. ΑΝΑΓΝΩΣΤΙΔΗΣ ΕΥΣΤΡΑΤΙΟΣ 2015
118. ΚΑΠΕΤΑΝΑΚΗΣ ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΤΑΣ 2016
119. ΧΑΤΖΗΛΑΖΑΡΟΥ ΛΑΖΑΡΟΣ 2015
120. ΚΟΚΚΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2016
121. ΛΕΚΚΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 14-15-16
122. ΜΑΧΑΙΡΑΣ ΘΕΟΦΑΝΗΣ 2016
123. ΓΕΩΡΓΟΥΛΕΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2016
124. ΠΑΠΑΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ ΚΩΝ/ΝΟΣ 2016
125. ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ 14-15-16
126. ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 14-15-16
127. ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 14-15-16-17
128. ΜΑΥΡΟΕΙΔΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2016
129. ΚΡΙΚΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 2015
130. ΜΙΧΑΗΛ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 2015
131. ΚΟΥΜΑΝΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 2016
132. ΠΛΑΤΑΝΑΣ ΠΙΕΡΟΣ 2016
133. ΤΖΑΝΑΚΟΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 14-15-16
134. ΠΑΠΑΣΤΑΘΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 15-16
135. ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ ΑΝΔΡΕΑΣ - ΙΑΚΩΒΟΣ 2016
136. ΤΑΜΠΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2016
137. ΣΒΑΡΝΑΣ ΗΛΙΑΣ 15-16
138. ΧΑΝΤΕΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 14-15
139. ΔΑΜΗΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ 2016
140. ΧΕΙΜΑΡΙΟΣ ΠΑΝΤΕΛΗΣ 2016
141. ΞΟΦΑΚΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 2015
142. ΚΟΜΙΝΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 2015
143. ΚΩΣΤΟΠΟΥΛΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 2015
144. ΝΤΖΟΥΡΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 2015
145. ΔΡΟΥΒΗΣ ΖΗΣΗΣ 2016
146. ΚΟΥΤΣΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 2016
147. ΛΙΝΑΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 2016
148. ΠΑΠΑΓΙΩΤΟΥ ΣΤΕΦΑΝΟΣ 5ης 2016
149. ΓΚΑΝΙΔΗΣ ΔΗΜΟΣ 14-15-16
150. ΖΑΧΑΡΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2016
151. ΒΛΑΧΟΓΙΑΝΝΗΣ ΣΕΒΑΣΤΟΣ 2013
152. ΚΑΡΓΙΩΤΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 11ης 2015
153. ΖΟΡΚΑΔΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 15-16
154. ΒΟΥΛΓΑΡΙΔΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 14ης 2016
155. ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 15-16
156. ΣΙΔΕΡΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 11ης 2015
157. ΣΑΜΠΑΝΗΣ ΣΩΤΗΡΙΟΣ 14-15
158. ΒΙΣΒΙΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 2016
159. ΔΟΥΡΑΜΑΝΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 2016

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΤΑΚΤΟΠΟΙΗΜΕΝΕΣ ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ ΜΕΛΩΝ

ΣΥΝΔΡΟΜΗ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ
1. ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΜΑΡΙΑ - ΜΑΛΕΒΗ
2. ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ
3. ΝΙΚΟΛΑΟΥ ΚΟΣΜΑΣ
4. ΤΣΙΚΝΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ
5. ΣΥΝΤΕΤΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ
6. ΔΡΑΚΑΚΗ ΣΤΑΜΑΤΙΝΑ Χα ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ
7. ΔΗΜΟΚΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΝΙΣΧΥΣΗ
1. ΟΡΦΑΝΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
2. ΓΕΩΡΓΙΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

1. ΣΙΜΙΝΙΤΣΚΙ ΙΒΑΝ 51η
2. ΧΟΝΔΡΟΣ ΠΕΡΙΚΛΗΣ 40ής ΕΝ/ΕΝ
3. ΦΡΑΝΤΖΗΣ ΖΑΧΑΡΙΑΣ 40ής ΕΝ/ΕΝ
4. ΡΕΒΥΘΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 41ης ΕΝ/ΕΝ
5. ΚΑΓΚΑΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 40ης ΕΝ/ΕΝ
6. ΝΤΟΥΛΙΑΣ ΣΕΡΑΦΕΙΜ 32ας
7. ΠΟΛΥΜΙΑΔΗΣ ΜΙΧΑΗΛ 37ης
8. ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 13ης
9. ΚΑΛΠΟΥΡΤΖΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 20ής
10. ΒΟΥΡΒΟΥΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 29ης
11. ΤΣΟΥΚΑΛΑΣ ΕΥΘΥΜΙΟΣ 29ης
12. ΙΩΑΝΝΟΥ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ 31ης
13. ΖΥΓΟΥΡΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 42ας
14. ΚΑΦΑΡΑΤΖΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 44ης ΕΝ/ΕΝ
15. ΛΟΥΠΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 36ης ΕΝ/ΕΝ

16. ΖΗΣΙΜΟΠΟΥΛΟΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ 22ας
17. ΚΑΡΤΕΡΟΛΙΩΤΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 32ας
18. ΔΗΜΗΤΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΧΑΡΑΛΑΠΟΣ 32ας
19. ΚΑΛΛΙΜΑΝΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 29ης
20. ΧΑΤΖΙΔΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 40ής ΕΝ/ΕΝ
21. ΑΔΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 32ας
22. ΑΝΤΩΝΙΟΥ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 32ας
23. ΛΑΓΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 22ας
24. ΔΗΜΗΤΡΟΚΑΛΛΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 36ης
25. ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 35ης
26. ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 33ας
27. ΚΑΡΑΓΚΙΟΖΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 33ας
28. ΜΠΟΥΛΙΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 35ης
29. ΒΙΔΑΚΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 35ης

ΝΕΑ ΜΕΛΗ

•Με απόφαση του Δ.Σ. του Συλλόγου
αναστέλλεται η αποστολή της Εφημε-
ρίδας στα μέλη που δεν έχουν τακτο-
ποιήσει την υποχρέωση της συνδρο-
μής τους επί τριετία και πάνω.

•Οποιοσδήποτε, πλην των μελών του
Συλλόγου, των ορφανικών οικογε-
νειών, των ΑΜΕΑ και πολυτέκνων επι-
θυμεί να λαμβάνει την εφημερίδα μας
«ΤΑ ΝΕΑ ΤΟΥ ΣΑΣ», θα πρέπει να
υποβάλει αίτηση στο Σύλλογο και να
πληρώνει συνδρομή 10 ευρώ ετη-
σίως.

Την αίτηση μπορεί να τη βρει στον
Σύλλογο ή μέσω του site www.sa-
stya.gr και να ακολουθήσει τις οδηγί-
ες που αναγράφονται σε αυτήν.

Θερμή παράκληση να δηλώνεται
διεύθυνση μόνον οικίας και όχι μονά-
δας. Επίσης στην απόδειξη να ανα-
γράφεται ο λόγος της κατάθεσης «για
τα ΝΕΑ ΤΟΥ ΣΑΣ».

Όσοι, εκτός των παραπάνω κατη-
γοριών, παραλαμβάνουν εφημερίδα
και δεν έχουν τακτοποιήσει την ετή-
σια συνδρομή τους, παρακαλούνται
για την άμεση τακτοποίηση, διαφορε-
τικά είμαστε στη δυσάρεστη θέση να
διακόψουμε την αποστολή της.

Ας μην ξεχνάμε ότι ο Σύλλογος και
η εφημερίδα μας ζουν από τη δική
μας υποστήριξη και συνέπεια.

Το Δ.Σ.
•Στους συναδέλφους ότι στον Σύλλο-
γο υπάρχουν προς διάθεση επετειακά
γραμματόσημα και φάκελλα πρώτης

ημέρας κυκλοφορίας για τα 60 χρόνια
της Σχολής μας.
Ως επίσης και λευκώματα των 50 χρό-
νων της ΣΤΥΑ.

Εκ του Δ.Σ.

•Διατίθενται στα Γραφεία του Συλλό-
γου Αναμνηστικό Λεύκωμα της 6ης Σει-
ράς για τα 50 χρόνια της.

•Τα θέματα τα οποία θα διαλαμβάνονται
προς δημοσίευση εκτός των θεμάτων λει-
τουργίας του Συλλόγου και δραστηριότη-
τες του Διοικητικού Συμβουλίου θα είναι
αποκλειστικά και μόνο θέματα έχοντα
σχέση κατά προτεραιότητα:
Με τη ΣΤΥΑ και τις λοιπές στρατιωτικές
σχολές.
Με την Αεροπορία.
Με τους συναδέλφους σε αποστρατεία
και σε ενέργεια.
Με τις Ένοπλες Δυνάμεις γενικά.
Με Οικονομικά αφορώντα τους αποστρά-
τους και τους σε ενεργεία στρατιωτικούς
και συγκριτικά.
Με αναμνήσεις και γεγονότα από τη
στρατιωτική ζωή.

Με οιοδήποτε στρατιωτικής φύσεως
θέμα που θα κριθεί κατάλληλο προς δη-
μοσίευση καθώς επίσης και θέματα γενι-
κού ιστορικού ενδιαφέροντος τα οποία
να μην έχουν πολιτική χροιά!!!

Ανακοινώσεις συναδέλφων μελών του
Σ.Α.Σ.

Το Δ.Σ.

ÁÍÁÊÏÉÍÙÓÅÉÓ

Παρακαλείται όποιος συνάδελ-
φος που χρησιμοποιεί βρώμη για θε-
ραπεία κάποιας ασθένειας να τηλε-
φωνήσει στο τηλέφωνο 6977310768
σε συνάδελφο που πάσχει από παρό-
μοια ασθένεια και επιθυμεί να κάνει
την ίδια θεραπεία.

Με συναδελφικούς χαιρετισμούς
Συνάδελφος 1ης σειράς ΣΤΥΑ

ΤΑ ΝΕΑ ΤΟΥ ΣΑΣ
ΔΙΜΗΝΙΑΙΑ ΕΚΔΟΣΗ

Ιδιοκτήτης
Σύλλογος Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α.

ΑΚΑΔΗΜΙΑΣ 27Α 10671 ΑΘΗΝΑ Τηλ.: 210-36.34.377

Εκδότης 
Δ. Φαλτάιτς Σμχος ε.α. Πρόεδρος ΣΑΣ

Συντακτική επιτροπή:
Γεώργιος Παπαδόπουλος 23η  Σειρά, Γεώργιος Μαριόλης 28η Σειρά,

Δημήτριος Τρέσσος 17η Σειρά, Σταύρος Ευτυχίδης 35η Σειρά, 

Ιωάννης Αβραμίδης 8η Σειρά (Σύμβουλος)

Ηλεκτρονική Σελιδοποίηση: «O. ΣΥΜΕΩΝΙΔHΣ» ΚΕΡΑΜΕΩΝ 1, ΑΘΗΝΑ

Τηλ.: 210-52.26.871 e-mail: symgraf@otenet.gr

Εκτύπωση ΑΝΔΡΙΚΟΣ ΜΙΧΑΛΗΣ Τηλ.: 210-32.14.446

ΟΙ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 
ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ

ΕΤΗΣΙΕΣ ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ:
Tακτικά μέλη Συλλόγου: 20 Ε

Συνδρομητές Εφημερίδας: 10 Ε

Καταβολή συνδρομών - δωρεών αυτοπροσώπως ή με ταχυδρομική επιταγή στα Γραφεία

του ΣΑΣ ή κατάθεση στον Τραπεζικό Λογαριασμό Εθν. Τράπεζας 104/480801-00
Ταχυδρομική Δ/νση: Ακαδημίας 27Α Τ.Κ. 10671 Αθήνα

Τηλ.: 210-3634377 FAX: 210-3634391

e-mail: sas@sastya.gr • Ηλεκτρ. Δ/νση: www.sastya.gr

ΑΦΜ: 0099913023 Δ’ ΔΟΥ ΑΘΗΝΩΝ

ΟΡΟΙ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ
Οι συνεργασίες και οι επιστολές που αποστέλλονται για τα Νέα του ΣΑΣ, θα πρέπει

να περιέρχονται στο Σύλλογο τουλάχιστον μέχρι τις 10 εκάστου ζυγού μήνα. Πρέπει να

έχουν μικρή έκταση κειμένου (400 λέξεις, 1 και 1/4 Α4), σε διαφορετική περίπτωση θα

επιστρέφεται για επανασύνταξη, να είναι καθαρογραμμένες, να έχουν τίτλο, να μην περι-

έχουν στοιχεία που να δημιουργούν προσωπικές αντιπαραθέσεις και να είναι απολύτως

τεκμηριωμένες. Η ύλη που περισσεύει θα μετατίθεται σε επόμενες εκδόσεις. Η δημοσί-

ευση ή όχι επιστολών αποφασίζεται από το ΔΣ του Συλλόγου. Η Συντακτική Επιτροπή δια-

τηρεί το δικαίωμα της μη δημοσίευσης ή περικοπής των προς δημοσίευση κειμένων. Τα

ενυπόγραφα κείμενα δεν εκφράζουν κατ’ ανάγκη το ΣΑΣ αλλά μόνο τον Συντάκτη. Η Συ-

ντακτική Επιτροπή της ανεξάρτητης και άχρωμης Εφημερίδας ΝΕΑ του ΣΑΣ δεν λογοκρί-

νει ιδέες, θέσεις και απόψεις συνεργατών μας. Επιστολές ανώνυμες ή ανυπόγραφες δε

λαμβάνονται υπόψη. Τα μη δημοσιευόμενα κείμενα δεν επιστρέφονται στον αποστολέα

και καταστρέφονται μετά παρέλευση 4μήνου από την παραλαβή τους. Κείμενα τα οποία

έχουν δημοσιευθεί σε άλλα έντυπα της Π.Α. δεν θα δημοσιεύονται στα ΝΕΑ του ΣΑΣ.

Τα μέλη και οι φίλοι του Σ.Α.Σ. που διαμένουν στις παραπάνω πόλεις δύνανται να επι-

κοινωνούν με τους εκεί αντιπροσώπους μας για θέματα σχετικά με το Σύλλογο 

(εγγραφές, συνδρομές Συλλόγου και της Εφημερίδας μας ΝΕΑ του Σ.Α.Σ. κ.λ.π.).

Ανακοίνωση – Διευκρίνιση
Αγαπητοί Συνάδελφοι,
Μετά από απαίτηση πολλών συναδέλφων σχετικά με το υπό-

δειγμα της αίτησης διεκδίκησης του υπολοίπου 50% που σας
προτείναμε, έπειτα από γνωστοποίηση του Νομικού μας Συμβού-
λου κ. Εμμανουηλίδη, τόσο στο φύλλο 242 της εφημερίδας μας «-
Τα Νέα του Σ.Α.Σ» όσο και σε ανάρτησή μας στην ιστοσελίδα μας,
σας γνωρίζουμε τα ακόλουθα:

• Ο Ν.4307/14 ικανοποίησε μόνο κατά 50% τις αποφάσεις
2192 έως 2194/2014 του ΣτΕ που δικαίωσαν τους Στρατιωτικούς
και τους συναδέλφους των Σ.Α ε.ε και ε.α , ακύρωσαν το
Ν.4093/12 σε ότι αφορά τα ειδικά μισθολόγια ως αντισυνταγματι-
κό.

• Τόσο ο Ν.4307/14 όσο και οι αποφάσεις δικαίωσης του ΣτΕ
συμπληρώνουν 2 έτη εντός του 2016 (τον Νοέμβριο και Ιούνιο
αντίστοιχα) από κοινοποιήσεως και ως εκ τούτου παραγράφεται
το δικαίωμα διεκδίκησης στην Δικαιοσύνη ως εκπρόθεσμο.

• Όσοι συνάδελφοι σκοπεύουν να ασκήσουν το δικαίωμα δι-
εκδίκησης στη Δικαιοσύνη με έφεση ή αγωγή για το υπόλοιπο
50% πρέπει να αναστείλουν το δικαίωμα παραγραφής και για τον
λόγο αυτό κρίνεται αναγκαία η υποβολή της εν λόγω αίτησης στο
ΓΛΚ.

. Η αίτησή σας θα ασκήσει πίεση προς στην Κυβέρνηση, ώστε
να εφαρμόσει τις αποφάσεις του ΣτΕ (2192/2014 έως 2194/2014)
που δικαίωσαν τους Στρατιωτικούς και Σ.Α.

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΧΡΗΣΤΙΔΗΣ Επγος (ε.α.) 

ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΥ 120 
ΣΤΑΥΡΟΥΠΟΛΗ - Τ.Κ. 56430

ΤΗΛ. 6983501125

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ 
ΛΑΡΙΣHΣ-KAΡΔΙΤΣΑΣ-ΚΟΖΑΝΗΣ

ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ ΜΑΚΡΗΣ Σμχος (ε.α.)
ΗΡ. ΠΟΛΥΤΕΧΝΕΙΟΥ 91-95 

ΛΑΡΙΣΑ - Τ.Κ. 41222
ΤΗΛ. 2410624413 6983516240

ΑΝΑΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΟΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ 
ΛΑΡΙΣHΣ-KAΡΔΙΤΣΑΣ-ΚΟΖΑΝΗΣ

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ ΣΓΟΣ (ε.α)
23ης ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 84
ΛΑΡΙΣΑ - Τ.Κ. 41222
ΤΗΛ. 6983508862

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
ΠΑΝΑΓΙΩΓΗΣ ΠΕΝΝΑΣ Ασμχος (ε.α.)

ΚΑΝΑΡΗ 58 Τ.Κ. 382 22
ΤΗΛ. 2421030352-6983506617

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΧΑΝΙΩΝ-ΡΕΘΥΜΝΟΥ
ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΥΡΜΟΥΛΗΣ Σμχος (ε.α.)

Χ. ΠΙΠΕΡΑΚΗ 15 ΛΕΙΒΑΔΙΑ Τ.Κ. 731 34
ΤΗΛ. 2821087190-6983520569

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ-ΛΑΣΙΘΙΟΥ
ΒΑΚΩΝΑΚΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ Σμχος (ε.α.)

1η ΠΑΡΟΔΟΣ ΑΘΗΝΩΝ 6 ΑΓ. ΙΩΑΝΝΗΣ 
- ΗΡΑΚΛΕΙΟ Τ.Κ. 71409

ΤΗΛ. 6974095601-2810360838

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΡΟΔΟΠΗΣ-ΞΑΝΘΗΣ
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ ΕΠΓΟΣ (ε.α)
ΜΙΚΡΟΚΡΑΝΟΒΟΥΝΙ ΚΟΜΟΤΗΝΗ Τ.Θ 1054

ΤΗΛ 2531091143 ΚΙΝ 6937424212

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΕΒΡΟΥ
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΜΠΑΞΕΒΑΝΗΣ Σμχος (ε.α.)

Τ.Θ. 103 ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥΠΟΛΗ Τ.Κ. 68100
ΤΗΛ. 2551039339 - 6983507399

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΕΥΒΟΙΑΣ
ΛΑΖΑΡΟΥ ΑΝΤΩΝΗΣ 

25ης ΜΑΡΤΙΟΥ 18 ΑΜΑΡΥΝΘΟΣ Τ.Κ. 36006

ΤΗΛ.: 22290 38431, 6945444020
ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΤΡΙΚΑΛΩΝ

ΝΙΚ. ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ Ασμχος (ε.α.)
ΓΑΡΙΒΑΛΔΗ 9 Τ.Κ. 421 00

ΤΗΛ. 2431035724-6972300692

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΦΘΙΩΤΙΔΟΣ
ΕΥΘΥΜΙΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ Σγος (ε.α.)
ΒΕΛΙΣΣΑΡΙΟΥ 12 Τ.Κ. 35100 ΛΑΜΙΑ
ΤΗΛ. 6983507857-2231044454

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΗΛΕΙΑΣ
ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΤΣΟΥΚΑΛΑΣ Σμχος (ε.α.)

ΓΟΡΤΥΝΙΑΣ 15 ΠΥΡΓΟΣ Τ.Κ. 27100
ΤΗΛ. 2621036745 - 6977972624

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΑΧΑ?ΑΣ-ΑΙΤΩΛΟΑΚΑΡΝΑΝΙΑΣ
ΙΩΑΝΝΗΣ ΖΑΧΑΡΑΚΗΣ ΣΜΧΟΣ (ε.α)

ΑΝΘΟΥΠΟΛΕΩΣ 2 ΠΑΤΡΑ Τ.Κ 26443
ΚΙΝ 6983513953

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΛΕΣΒΟΥ - ΛΗΜΝΟΥ
ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΚΟΚΙΟΥΣΗΣ Επγος (ε.α.)
ΣΗΜΗΡΙΩΤΟΥ 7- ΜΥΤΙΛΗΝΗ Τ.Κ. 811 00

ΤΗΛ. 6983513797

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ-ΛΑΚΩΝΙΑΣ
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΛΕΙΔΩΝΑΣ ΣΜΧΟΣ (ε.α)
ΠΑΛΑΙΟΛΟΓΟΥ 30 ΚΑΛΑΜΑΤΑ Τ.Κ 24100

ΤΗΛ 6983519455

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΩΣ
ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΙΩΑΝΝΟΥ Ασμχος ε.α.

Μποτάση & ΖαPμη Τ.Κ. 34100
Τηλ.: 6983512537

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΚΥΠΡΟΥ
ΑΝΔΡΕΑΣ ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΟΥ

Γεωργίου Καρίου 7α 
Έγκωμη Λευκωσίας Τ.Κ. 2416

Τηλ. 0035799679718

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΚΕΡΑΜΙΔΟΓΛΟΥ ΣΜΧΟΣ (ε.α)

Π ΤΣΑΛΔΑΡΗ 2 ΠΡΕΒΕΖΑ Τ.Κ 48100
ΤΗΛ ΦΑΞ 2682100323

Ασφαλιστική Ικανότητα
Εξαρτημένων Μελών
Συνάδελφε, 
Με την ηλεκτρονική εφαρμογή

του ΙΚΑ επιτρέπεται σε ασφαλι-
σμένους μέσω του ika.gr να ενη-
μερώνονται άμεσα, εάν ισχύει η
ασφάλιση από το Ταμείο τους για
το έτος 2016 και μέχρι τέλος Φε-
βρουαρίου 2017. 

Η πρόσβαση στην εν λόγω
υπηρεσία μπορεί να γίνει ακο-
λουθώντας τα παρακάτω βήμα-
τα:

www.ika.gr - Είσοδος - Ηλε-
κτρονικές Υπηρεσίες - Ηλεκτρο-
νικές Υπηρεσίες προς ασφαλι-
σμένους / συνταξιούχους -
Ασφαλιστική Ικανότητα - Μη πι-
στοποιημένοι χρήστες (Β) -
<Εδώ>

στην συνέχεια για την είσοδό
μας στην Υπηρεσία συμπληρώ-
νουμε Αριθμό Μητρώου Ασφαλι-
σμένου (ΑΜΑ), ΑΜΚΑ, ΑΦΜ, Ει-
σάγουμε τον κωδικό οπτικής επι-
βεβαίωσης όπως εμφανίζεται
επάνω και πατάμε είσοδος. Εμ-
φανίζεται η Ασφαλιστική Ικανότη-
τα και πατάμε το κουμπί στην 5η
στήλη για εκτύπωση.

Γεώργιος Παπαδόπουλος
Σμήναρχος ε.α 23η Σειρά
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DD..JJ..  
Έμπειρος Αναλαμβάνει 

Μουσικές Εκδηλώσεις

(Γάμους Βαφτίσεις Events)

Τιμές Ικανοποιητικές

Τηλ.: 6987250251

Έμπειρος τεχνίτης Αλουμινίου
αναλαμβάνει 

Τοποθετήσεις - Διορθώσεις 
κουφωμάτων αλουμινίου

Τιμές Ικανοποιητικές

Τηλ.: 6987250251

Αναλαμβάνει Εργασίες 
Πάσης Φύσεως Ελαιοχρωματισμού

Τιμές Ικανοποιητικές

Τηλ.: 6987250251

Τεχνίτης Ελαιοχρωματιστής 

• Ασμχος εα Βασίλειος Καλογεράκος Γεννήθη-
κε το 1938 στο Έλος Λακωνίας. Εισήλθε στην ΣΤΥΑ
το 1958 με την 10η σειρά. Αποφοίτησε το 1960 με
την ειδικότητα του Μηχανικού Α/Φ. Αποστρατεύτηκε
το 1988. Ήταν παντρεμένος.  Η νεκρώσιμη ακολου-
θία του έγινε στις 28/12/2015 στον Ιερό Ναό Αγίου
Νείλου Πειραιά και ετάφη στο Δημοτικό νεκροτα-
φείο Σχιστού.

• Σμχος εα Ιωάννης Βα�λάκης Γεννήθηκε το
1945 στο Ηράκλειο Κρήτης. Εισήλθε στην ΣΤΥΑ το
1963 με την 15η σειρά. Αποφοίτησε το 1965 με την
ειδικότητα του Μηχανικού Τ/Η. Αποστρατεύτηκε το
1998. Η νεκρώσιμη ακολουθία του έγινε στις
31/12/2015 στον Ιερό Ναό Παναγίας Καμαριανής
Αλικαρνασσός Ηρακλείου  και ετάφη στο νεκροτα-
φείο Αλικαρνασσού.

• Ασμχος εα Γεώργιος Πανουργιάς Γεννήθηκε
το 1938 στην Αμφίκλεια Φθιώτιδας. Εισήλθε στην
ΣΤΥΑ το 1956 με την 8η σειρά. Αποφοίτησε το 1958
με την ειδικότητα του  Μηχανικού Τ/Η. Αποστρατεύ-
τηκε το 1987. Ήταν παντρεμένος. Η νεκρώσιμη ακο-
λουθία έγινε στις 4/1/2016 στον Ιερό Ναό Μεταμορ-
φώσεως του Σωτήρα στο Βόλο  και η ταφή του στο
νέο κοιμητήριο Βόλου.

• Ασμχος εα Ευθύμιος Τσάκαλος Γεννήθηκε το
1930 στη Καστελλιά. Εισήλθε στην ΣΤΥΑ το 1949 με
την 1η σειρά. Αποφοίτησε το 1951 με την ειδικότητα
του Ηλεκτρολόγου. Αποστρατεύτηκε το 1982. Ήταν
παντρεμένος. Η ταφή του έγινε στις 11/1/2016 στο
νέο κοιμητήριο Αχαρνών.

• Σγος εα Δημήτριος Γιώτας Γεννήθηκε το 1944
στο Βλοχό Καρδίτσας. Εισήλθε στην ΣΤΥΑ το 1961
με την 13η σειρά. Αποφοίτησε το 1963 με την ειδικό-
τητα του ΜΜΜΜ. Αποστρατεύτηκε το 1989. Ήταν
παντρεμένος. Η νεκρώσιμη ακολουθία έγινε στις
12/1/2016 στον Ιερό Ναό Πέτρου και Παύλου Λάει-
σας και η ταφή του στο νεκροταφείο Λάρισας.

• Επγος εα Νικόλαος Λαδάς Γεννήθηκε το 1934
στην Πάτρα. Εισήλθε στην ΣΤΥΑ το 1954 με την 6η
σειρά. Αποφοίτησε το 1956 με την ειδικότητα του
Μηχανικού Α/Φ. Αποστρατεύτηκε το 1981. Ήταν πα-
ντρεμένος. Η νεκρώσιμη ακολουθία έγινε στις
21/1/2016 στον Ιερό Ναό Αγίας Βαρβάρας Πατρών
και η ταφή του στο νεκροταφείο Πατρών. 

• Σμχος εα Νικόλαος Σακελλαρίου Γεννήθηκε το
1930 στην Αμφίκλεια Λαμίας. Εισήλθε στην ΣΤΥΑ το
1949 με την 1η σειρά. Αποφοίτησε το 1951 με την ει-
δικότητα του Μηχανικού Τ/Η. Αποστρατεύτηκε το
1983. Ήταν παντρεμένος. Η νεκρώσιμη ακολουθία
έγινε στις 29/1/2016 στον Ιερό Ναό Παναγίας Μαρ-
τιώτισσας Κάτω Χαλάνδρι  και η ταφή του στο νε-
κροταφείο Χαλανδρίου.

• Ασμχος εα Χρήστος Γεωργούλης Γεννήθηκε
το 1948 στο Αμούρι Λάρισας. Εισήλθε στην ΣΤΥΑ το
1967 με την 18 Α σειρά. Αποφοίτησε το 1969 με την
ειδικότητα του Μηχανικού Τ/Η. Αποστρατεύτηκε το
2009. Ήταν παντρεμένος. Η νεκρώσιμη ακολουθία
έγινε στις 28/1/2016 στον Ιερό Ναό Αγίου Δημη-
τρίου Νέα Σμύρνης Λάρισας και η ταφή του στο νέο
κοιμητήριο Λάρισας.

• Σμχος εα Μιχαήλ Ζευγαδάκης Γεννήθηκε το
1952 στο Ηράκλειο Κρήτης. Εισήλθε στην ΣΤΥΑ το
1971 με την 23η  σειρά. Αποφοίτησε το 1973 με την
ειδικότητα του Μηχανικού RADAR. Αποστρατεύτηκε
το 2006. Ήταν παντρεμένος. Η ταφή του έγινε στις
29/1/2016 στο νεκροταφείο Βύρωνα.

• Σμχος εα Αλέξανδρος Χρισταντώνης Γεννήθη-
κε το 1944 στο Κόκκινο Θηβών. Εισήλθε στην ΣΤΥΑ
το 1963 με την 15η  σειρά. Αποφοίτησε το 1965 με
την ειδικότητα του Οπλουργού. Αποστρατεύτηκε το
1998. Η νεκρώσιμη ακολουθία έγινε στις 4/2/2016
στον Ιερό Ναό Αγίου Δημητρίου Χαλκίδας και η τα-
φή του στο νεκροταφείο Αναστάσεως Λαζάρου Χαλ-
κίδας.

• Επγος εα Απόστολος Κακαλέτρης Γεννήθηκε
το 1946 στη Λακωνία. Εισήλθε στην ΣΤΥΑ το 1965 με
την 17η  σειρά. Αποφοίτησε το 1967 με την ειδικότη-
τα του Μηχανικού Α/Φ. Αποστρατεύτηκε το 1994.
Ήταν παντρεμένος. Η ταφή του έγινε στις 12/2/2016
στο νεκροταφείο Καλαμάτας.

• Σγος εα Γρηγόριος Ανδρεάκος Γεννήθηκε το
1946 στο Γύθειο Λακωνίας. Εισήλθε στην ΣΤΥΑ το
1964 με την 16η  σειρά. Αποφοίτησε το 1966 με την
ειδικότητα του ΜΜΜΜ. Αποστρατεύτηκε το 1989. Η
νεκρώσιμη ακολουθία έγινε στις 15/2/2016 στον Ιε-
ρό Ναό Αγίου Κωνσταντίνου και Ελένης 2ο νεκροτα-
φείο Κορωπίου.

Ο ΣΑΣ εύχεται να είναι ελαφρύ 
το χώμα που σκέπασε 

τους αείμνηστους συναδέλφους μας   

Απεβίωσαν

ÁÐÏ×ÁÉÑÅÔÉÓÌÏÓ
Αείμνηστε συμμαθητή Γιώργο, το μήνυμα του θανά-

του σου μας συγκλόνισε και μας πλήγωσε βαθιά όλους
μας, ιδιαίτερα τους συμμαθητές σου. Είναι μεγάλο
πλήγμα όταν αποχωρίζεσαι για πάντα ένα δικό σου άν-
θρωπο, το συμμαθητή σου, ένα δραστήριο στη ζωή, με
αγάπη στην οικογένεια, στους φίλους, με προσήλωση
στις ιδέες του και τα πιστεύω του. Υπήρξες ένας υπέρο-
χος άνθρωπος που μας κατέκτησες με την προσωπικό-
τητά σου, πάντα με το χαμόγελο και την περισσή ευγέ-
νεια.

Όλοι οι συμμαθητές σου της 8ης σειράς Σ.Τ.Υ.Α.
(Σχολής Καβουρίου) σε αποχαιρετούμε και σου υπο-
σχόμαστε ότι δεν θα σε ξεχάσουμε ποτέ, θα σε έχουμε
πάντα στη μνήμη μας και αυτό θα σε κρατάει ζωντανό
μέσα μας. Είθε η διαδρομή σου να είναι πάντα στο φως.

Στα ουράνια μονοπάτια που τώρα περπατάς ο Θεός
να είναι πάντα μαζί σου και να σε συντροφεύει. Εκεί
στους ουρανούς δεν είσαι μόνος, συνάντησες και έχεις
«παρέα» τους αείμνηστους συμμαθητές μας που τόσο
σε αγαπούσαν, τον Ανδρέα, τον Δημήτρη, τον Νικόλαο,
τον Αποστόλη, τον Τάσο, τον Χρήστο, τον Κώστα, τον
Φώτη..., εμείς οι επίγειοι θα σας θυμόμαστε όλους.

Στην οικογένειά σου, το στήριγμά σου τη σύζυγό σου
Ελένη και τον άριστο επιστήμονα γιατρό Γιάννη, που
τους στέρησες ό,τι πολυτιμότερο είχαν, κουράγιο και
πίστη ότι θα τους βλέπεις από τους ουρανούς.

Καλό σου ταξίδι, Γιώργο Πανουργιά, ας είναι ελαφρύ
το χώμα της Ελληνικής γης που τόσο αγάπησες και θα
σε σκεπάσει.

Οι συμμαθητές σου
8ης Σειράς ΣΤΥΑ (Σχολής Καβουρίου)

Ακάθεκτος, ακούραστος,
ανεξάντλητος και δημιουργι-
κότατος ο Σμχος (ΤΥΜ) Γ. ΟΡ-
ΦΑΝΑΚΗΣ της 5ης Σειράς,
μας εντυπωσίασε και πάλι με
το 11ο κατά σειρά αεροπορι-
κού περιεχομένου συγγραφι-
κό έργο του με τίτλο «Τι έκα-
νες στην Π.Α. παππού;», που
είχε την ευγενή καλοσύνη να
μας το προσφέρει.

Μέσα στις 170 σελίδες, με-
γέθους Α4, ξετυλίγεται όλη η
μέχρι τώρα πορεία του, τόσο
ως ε.ε. όσο και ε.α., η οποία
ήταν αναμφισβήτητα δημιουρ-
γική και γεμάτη αγάπη και λα-
τρεία για την Αεροπορία μας.

Με γλαφυρό, στρωτό και
περιεκτικό κείμενο, διανθισμέ-
νο με περισσότερες από 40
ιστορικές φωτογραφίες και
σχετικά φωτοαντίγραφα (πτυ-
χία, έπαινοι κ.λπ.), καταγρά-
φει με νοσταλγική έκφραση
την πλούσια προσφορά του
προς την Π.Α., αναφέροντας
συμβάντα, γεγονότα, εμπειρί-
ες, ιστορικές στιγμές, δρά-
σεις (και αντιδράσεις) που
έζησε επί 32 χρόνια στην Αε-
ροπορία μας, δίπλα στα α-
ερ/φη και σε διάφορες διοικη-
τικές θέσεις σε Μονάδες, Μοί-
ρες και Πτέρυγες.

Αλλά ακόμα και ως από-
στρατος, συνεχίζει τη δη-
μιουργική του πορεία. Παράλ-
ληλα με το συγγραφικό του

έργο (όπου μεταξύ άλλων, κα-
τέγραψε την Ιστορία όλων των
Αεροδρομίων της ΚΡΗΤΗΣ, σε
ξεχωριστό τόμο για το καθένα
(ποιος άλλος το τόλμησε;), οι
συνεχείς και ένθερμες προ-
σπάθειές του για την ίδρυση
παραρτήματος της ΕΑΑΑ στο
ΗΡΑΚΛΕΙΟ, καταγράφονται
στο ενεργητικό του και στο
αμέριστο ενδιαφέρον και αγά-
πη του για τους συναδέλ-
φους.

Ως ένας από τους επίλε-
κτους αποφοίτους της ΣΤΥΑ,
με το ογκώδες και ανεπανάλη-
πτο έργο του -διαχρονικά- τι-
μά την οικογένειά του, τη γε-
νέτειρά του, τη Σχολή μας, αλ-
λά και όλη την Αεροπορική
μας οικογένεια.

Γιώργο ΟΡΦΑΝΑΚΗ, ΟΛΟΙ
οι συνάδελφοί σου -και όχι μό-
νο- σε τιμούν ιδιαίτερα για τη
δημιουργική δράση σου, που
πηγάζει από την αγάπη σου
για την Αεροπορία και γι’ αυ-
τούς.

Εύχομαι υγεία, σωματική
και πνευματική, για να συνεχί-
σεις το ανεπανάληπτο συγ-
γραφικό σου έργο, που όπως
φαίνεται, δεν έχεις σκοπό να
σταματήσεις.

Με άπειρη εκτίμηση
Γ. Τάγκαλος, 

Επγός ε.α.  (ΤΥΜ) 4ης Σειράς

Â É Â Ë É Ï Ð Á Ñ Ï Õ Ó É Á Ó Ç

«Τι έκανες στην Πολεμική Αεροπορία παππού;»
(πόνημα του Σμχου Γ. ΟΡΦΑΝΑΚΗ)

Έντυπα Περιοδικά 
Εφημερίδες 

και βιβλία που λάβαμε
1) Εφημερίδα «Η φωνή του Συνδέσμου Αποστρά-

των Αξιωματικών Στρατού Μακεδονίας Θράκης
(Αποφοίτων ΣΜΥ)», αριθμός φύλλου 89, Οκτώβριος
Νοέμβριος Δεκέμβριος 2015.

2) Εφημερίδα «Φωνή του ΣΑΣΥΔΑ», αριθμός φύλ-
λου 54, Οκτώβριος Νοέμβριος Δεκέμβριος 2015.

3) Εφημερίδα «Ναυπακτιακή Φωνή», αριθμός
φύλλου 77, Δεκέμβριος 2015.

4) Εφημερίδα «Θαρσείν Σώζειν» η φωνή των Απο-
στράτων της Πανελλήνιας Ένωσης Αποστράτων Πυ-
ροσβεστικού Σώματος, αριθμός φύλλου 28, Οκτώ-
βριος Νοέμβριος Δεκέμβριος 2015.

5) Περιοδικό «Λογοτεχνική Δημιουργία», τεύχος
197, Οκτώβριος Δεκέμβριος 2015.

6) Εφημερίδα «ΞΙΦΙΑΣ» του ΠΜ/ΣΑΣΥ/ΠΝ, αριθ-
μός φύλλου 172, Οκτώβριος Νοέμβριος Δεκέμβριος
2015. 

7) Περιοδικό «ΕΑΜ αντίσταση» Έκδοση
Π.Σ.Α.Ε.Ε.Α., τεύχο; 115, Οκτώβριος Νοέμβριος Δε-
κέμβριος 2015.

8) Εφημερίδα «ΝΕΑ του Σ.Α.Σ.Μ.Υ.Ν.», αριθμός
φύλλου 131, Οκτώβριος Νοέμβριος Δεκέμβριος
2015.

ÅÕ×ÁÑÉÓÔÇÑÉÏ

ΑΘΗΝΑ, 15-2-16
Αγαπητοί Φίλοι - Συνάδελφοι

Σας ευχαριστούμε ολόψυχα όλους εσάς που μας
ψηφίσατε και εκλεγήκαμε ως νέα μέλη του Διοικητι-
κού Συμβουλίου του ΣΑΣ.

Ευχόμαστε σε σας και στις οικογένειές σας υγεία
και οικογενειακή ευτυχία.

Με συναδελφική Αγάπη
Ο πρόεδρος και τα μέλη

του Δ.Σ.

Ενοικίαση διαμερίσματος 
στο Περιστέρι Αττικής

ΕΝΟΙΚΙAΖΕΤΑΙ διαμέρισμα 95 τμ, 1ου ορόφου,
διαμπερές (μονοκατοικίας), αυτόνομο, με ηλιακό,
2 wc, 2 κρεβατοκάμαρες, μεγάλο σαλόνι, νυχτερι-
νό ρεύμα. Απέναντι από το γήπεδο Ηφαίστου, τηλ.
6983511991.

Α Ν Α Κ Ο Ι Ν Ω Σ Η
Κύριοι Συνάδελφοι
Προκειμένου ο Σύλλογος να προβεί σε επικαιροποίηση

των στοιχείων των Μελών του, παρακαλείσθε όπως στείλετε
τα παρακάτω στοιχεία: Ονοματεπώνυμο, Διεύθυνση, Τηλέ-
φωνα (σταθερό - κινητό) FAX, Email

Τα παρακάνω στοιχεία μπορείτε να τα δηλώσετε στα γρα-
φεία του Συλλόγου (Ακαδημίας 27 Α 10671 Αθήνα) είτε μέσω
email στο sas@sastya.gr
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ΠΡΟΣ: Υπουργό Εθνικής Άμυνας κ. Πάνο Καμμένο.
ΘΕΜΑ: Ενοποίηση ΑΣΣΥ Π.Α 

Βόλος 4-2-2016

ΚΟΙΝ.: Α/ΓΕΑ, Σύλλογο Αποφοίτων ΣΤΥΑ (ΣΑΣ), ΣΑΣΥΔΑ,
ΣΑΙΡ

Κύριε Υπουργέ,
Κυκλοφορούν έντονα πληροφορίες ότι έχετε δώσει οδηγίες

για την συγκρότηση και έγκριση Προεδρικού Διατάγματος σχετι-
κά με την επωνυμία, οργάνωση και λειτουργία των υπό ενοποίηση
ΑΣΣΥ της Πολεμικής Αεροπορίας.

Παρά το ότι ο Σύλλογος Αποφοίτων ΣΤΥΑ (ΣΑΣ) – του οποίου
υπήρξα Πρόεδρος όταν είχε αρχικά ανακύψει θέμα ενοποίησης
των υπόψη σχολών – με την εμπειρία και τη γνώση της διαχρονι-
κής διαδρομής και λειτουργίας των υπόψη σχολών - και ιδιαιτέ-
ρως της ΣΤΥΑ – είχε συγκροτήσει επιτροπή η οποία συνέταξε ει-
δική Μελέτη την οποία και υπέβαλλε στη ΔΑΕ (Διοικητής Υπτχος
Γ. Αυλωνίτης) και μεταγενέστερη (2009) επικαιροποίησή της.

Παρ’ όλα αυτά διαπιστώσαμε αργότερα ότι το ΑΑΣ εξέδωσε
την υπ. αριθμ. 119/11-5-2010 γνωμάτευση, σχετικά με την «Σύ-
σταση Σχολής Υπαξιωματικών Αεροπορίας (Σ.Υ.Α.)». Ο κ. Α/ΓΕΑ
την 5-5-2011 υπέβαλε επί τούτου σχετική εισήγηση (ενημερωτικό
σημείωμα) προς τον κ. ΥΕΘΑ, προφανώς για έκδοση σχετικού
Προεδρικού Διατάγματος.

Οι υπόψη ενέργειες αποκαλύπτουν ότι ή το ΑΑΣ αγνόησε ή
δεν του ετέθη υπόψη η προαναφερθείσα επισταμένη και απόλυτα
τεκμηριωμένη μελέτη του ΣΑΣ, για λόγους που κατά την εκτίμησή
μου υποκρύπτουν τόσο αντιλήψεις υποβάθμισης του κύρους των
υπόψη σχολών, όσο και το κυριότερο την επίτευξη του στόχου
κάποιων «διαχρονικών εισηγητών» από ετών (1973-74) για εξέλιξη
των αποφοίτων των σχολών αυτών μέχρι του βαθμού του Ανθυπα-
σπιστή!!

Όπως είναι ευκόλως αντιληπτό, το θέμα αυτό είναι ιδιαίτερα
σοβαρό και χρήζει άμεσης και σε βάθος μελέτη του, δεδομένου
ότι αφορά πάνω από 16.000 αποφοίτους και των τριών υπό ενο-
ποίηση σχολών.

Μέχρι σήμερα, προσωπικά έχω εκθέσει τις απόψεις και σοβα-
ρές ανησυχίες μου στον κ. Α/ΓΕΑ (18-9-2014) και έχω αρθρογρα-
φήσει σχετικά - και από ότι γνωρίζω και ο ΣΑΣ. Παρά ταύτα, οι
πληροφορίες που προανέφερα, δεν υποδηλώνουν ότι έχουν προ-
βληματίσει ανάλογα τους εμπλεκόμενους με το όλο θέμα.

Αισθανόμενος το χρέος μου ως Επιτίμου Προέδρου του ΣΑΣ,
αλλά και ως Προέδρου του όταν το όλο θέμα ανέκυψε και με υψη-
λή ευθύνη υποβάλαμε αρμοδίως σχετική μελέτη, αναγκάζομαι να
απευθυνθώ σε σας, πλέον, καταθέτοντας παρακάτω σχετικά ανα-
λυτικά στοιχεία – εξ ανάγκης είναι μεγάλης έκτασης – γιατί φο-
βούμαι ότι ο καθένας με την ποιότητα ενημέρωσης που έχει επί
του συγκεκριμένου θέματος θα αναλάβει και την αναλογούσα
πρωτοβουλία - ευθύνη για τις τελικές κρίσιμες αποφάσεις που
επιβάλλεται να ληφθούν επί τούτου. Εν προκειμένω αν ετοιμάζετε
σχετικό Προεδρικό Διάταγμα, το οποίο αν είναι όπως οι λίγες
πληροφορίες έχουν φτάσει σε εμάς, θα ήθελα να σας ενημερώ-
σω ότι οι εντυπώσεις, αλλά και οι εξ αυτού αντιδράσεις θα είναι
εξαιρετικά έντονες από ΟΛΟΥΣ τους αποφοίτους των υπόψη σχο-
λών, οι οποίοι θα διαπιστώσουν ότι και εσείς εγκρίνατε σκοπιμό-
τητες, ως ανταπόδοση ευχαριστιών στο διαχρονικό έργο, αλλά
και αίμα που κάποιοι από αυτούς έχουν προσφέρει, πιστοί στον
όρκο τους και στις προοπτικές των σχολών τους για ένα καλλίτε-
ρο μέλλον και προσφορά στην πατρίδα. Είναι η τέταρτη από το
1973 επιχείρηση υποβάθμισης των σχολών και της εξέλιξης των
αποφοίτων τους! Και εννοούν να συνεχίζουν με προοπτικές μέσα
από νόμους και διατάγματα.

Είναι απογοητευτικό και λυπηρό πως παρά τη σημαντικότητα
των στοιχείων αυτών - που είναι και ένα δείγμα σοβαρού προβλη-
ματισμού και αυτονόητου καθήκοντος του ΣΑΣ να συμβάλει με
την εμπειρία και γνώση αξιόλογων μελών του, σε ένα τόσο σοβα-
ρό θέμα - κάποιοι, για δικούς τους λόγους, τουλάχιστον, τα αγνό-
ησαν ή και δεν τα έθεσαν υπόψη των Μελών του συγκεκριμένου
ΑΑΣ:

Τα στοιχεία αυτά είναι:
• Στην υπόψη μελέτη, που προανέφερα, μεταξύ των άλλων,

σχετικά με την οργάνωση και λειτουργία των υπόψη σχολών, τεκ-
μηριωνόταν η εξ αντικειμένου ανάγκη, όπως ο τίτλος των ενιαίων,
πλέον, σχολών, να είναι Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα Α-
εροπορίας, λαμβάνοντας υπόψη ότι:

- Το προσδιοριστικό, Τεχνολογικά, αποτελεί στοιχείο αναγνώ-
ρισης του επιπέδου παιδείας και του περιγράμματος σπουδών
και δεν προσδιορίζει αποκλειστικά τεχνικές ειδικότητες, όπως
τούτο σημβαίνει και για τα ΤΕΙ. Αφετηρία του σκεπτικού ήταν ότι
όταν οι παραγωγικές σχολές Υπαξιωματικών των ΕΔ εντάχθηκαν
στην Ανώτερη Βαθμίδα εκπαίδευσης με το Ν. 2913/01, τα ΤΕΙ
ανήκαν στην ίδια βαθμίδα (Ανώτερη) και υπό τον τίτλο τους ως
Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα (ΤΕΙ), πέραν τεχνικών ειδικο-
τήτων, περιλάμβαναν και ειδικότητες μη τεχνικές, όπως διοικητι-
κών, εφοδιασμού, νοσηλευτών, οικονομικού, τροφίμων, ιχθυο-
καλλιέργειας κ.α.

- Η ΠΑ είναι κατ’ εξοχήν τεχνολογικό όπλο (όπως εξελίσσονται
πλέον και τα άλλα δύο όπλα των ΕΔ μετά τις εξελίξεις των οπλι-
κών συστημάτων).

- Η ΣΤΥΑ ανήκει στο Επιστημονικό πεδίο των Τεχνολογικών
Επιστημών

- Η ΣΤΥΑ είναι η μεγαλύτερη, πολυαριθμότερη και αντιπροσω-
πευτικότερη σχολή της ΠΑ σε σπουδαστές και αποφοίτους.

- Και οι δύο άλλες σχολές (ΣΥΔ και ΣΙΡ) έχουν διαχρονικά προ-
σαρμοστεί ανάλογα, προς τη διάρκεια φοίτησης και τα προγράμ-
ματα σπουδών τους.

- Το προσδιοριστικό, Ιδρύματα - και όχι Υπαξιωματικών - εισά-
γεται για ανάλογη εναρμόνιση προς τα ΤΕΙ, όπως έχει γίνει με τα
ΑΣΕΙ προς τα ΑΕΙ ( Ν. 3187/03) Έτσι, κάτω από τον τίτλο Τεχνο-
λογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα Αεροπορίας, να υπάρχουν οι
ενοποιούμενες τρεις σχολές της Π.Α (ΣΤΥΑ, ΣΥΔ, ΣΙΡ). Οι ενο-
ποιούμενες σχολές ως κατευθύνσεις - τμήματα, υπό τον τίτλο αυ-
τό (Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα), με ανάλογη προσαρμο-
γή και των τίτλων των ειδικοτήτων τους, να διατηρούν και τους
ιστορικούς τίτλους των (ΣΤΥΑ, ΣΥΔ, ΣΙΡ). Ο τίτλος αυτός, κατά
την εκτίμηση του ΣΑΣ, θα μπορούσε, στη συνέχεια, για ανάλο-
γους λόγους, να αποτελέσει πρόκριμα για ονομασία όλων των
σχολών ΑΣΣΥ των ΕΔ, - κατά τα ΑΣΕΙ - ως Ανώτερα Στρατιωτικά
Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα (ΑΣΤΕΙ) ΕΔ, όταν ακολου-
θήσει η εκκρεμούσα σχετική διαδικασία αναβάθμισης και των
σπουδών σε τριετή κύκλο σπουδών.

Δυστυχώς, όμως, κάποιοι με την εμμονή τους στη χρησιμοποί-
ηση του συνθετικού - προσδιοριστικού ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΩΝ, για
χρόνια αναζητούν τρόπο και χρόνο - συγκυρία ηγεσιών για απαξί-
ωση - υποβάθμιση των υπόψη σχολών - και ειδικότερα της ΣΤΥΑ -
και των αποφοίτων τους, με απώτερο σκοπό, αφενός την εκμε-
τάλλευση των αντίστοιχων οργανικών θέσεων Αξιωματικών, αφε-
τέρου - και το κυριότερο - τη δημιουργία μιας νέας σχολής - κλά-
δου Μονίμων Υπαξιωματικών. Προς τούτο εσκεμμένα και ο προ-
τεινόμενος τίτλος με το μελλοντικά εκμεταλλεύσιμο στοιχείο -
συνθετικό "Υπαξιωματικών", επικαλούμενοι συνεχώς μοντέλα άλ-
λων χωρών, οι οποίες από συστάσεως των αεροποριών τους εί-
χαν επιλέξει ένα εντελώς διαφορετικό μοντέλο - σώμα Υπαξιωμα-
τικών. Αποκρύπτουν, όμως, δύο βασικά στοιχεία, από τις επιλο-
γές και τους σχεδιασμούς των:

• Πρώτον ότι το σώμα Υπαξιωματικών των χωρών που επικα-
λούνται προέρχεται από ένα είδος εθελοντών χωρίς καμία ανάλο-
γη με τη ΣΤΥΑ - και τις άλλες δύο σχολές - ακαδημαKκή, επαγγελ-
ματική και στρατιωτική εκπαίδευση. Ότι μετά από ειδικές εκπαι-
δεύσεις των και σε σχολεία διαμόρφωσης στελεχών, ο αρχαιότε-
ρος και ικανότερος Αρχισμηνίας Διοίκησης, Chief Master Serge-
ant of Air Force, τοποθετείται, ως μορφή δίδυμης εξουσίας, κάτω
και δίπλα από τον Αρχηγό Αεροπορίας, Αυτός μαζί με τον Υπουρ-
γό της Αεροπορίας, τον Αρχηγό του Επιτελείου και τον Υπαρχηγό
θεωρείται ως η ανώτατη ηγεσία της Αεροπορίας, ενώ βάση πρω-
τοκόλλου φέρει βαθμό ισάξιο με Αντιπτέραρχο. Στα καθήκοντα
του Αρχισμηνία αυτού είναι να ενημερώνει και να συμβουλεύει
τους στρατιωτικούς και πολιτικούς του προKστάμενους, μέλη της
κυβέρνησης όλων των επιπέδων, όπως και να καταθέτει στην επι-
τροπή της γερουσίας για θέματα που αφορούν: τα εισοδήματα,
τις συνθήκες διαβίωσης, την ετοιμότητα, το ηθικό, την κατάλληλη
αξιοποίηση και την πρόοδο των υπαξιωματικών, εκπροσωπώντας
ταυτόχρονα τα συμφέροντά τους. Το ίδιο ισχύει και για κάθε επι-
κεφαλής Αεροπορικής Δύναμης και κάθε διοικητή μονάδας, όπου

υπάρχει και εκεί ένας Αρχισμηνίας Διοίκησης (Command Chief
Master Sergeant). Τέλος, κάτω και δίπλα από κάθε Μοίραρχο
υπάρχει ένας υπαξιωματικός με το τίτλο του First Sergeant. Είναι,
όμως, βέβαιο - από γενικές συζητήσεις-ανταλλαγές απόψεων -
και αυτονόητο ότι εδώ κάτι τέτοιο θα εφαρμοστεί με Ελληνική
«κουλτούρα» πλήρως ελεγχομένων και κατευθυνόμενων-εντελο-
μένων Υπαξιωματικών από την ηγετική ιεραρχία των Αξιωματικών.
Θα είναι, δηλαδή, οι Υπαξιωματικοί μόνο εκτελεστικά όργανα.

• Δεύτερον και κυριότερο, παραγνωρίζουν την πολυετή προ-
σφορά των αποφοίτων ΣΤΥΑ - και όχι μόνο - ως Υπαξιωματικών
και Αξιωματικών, από ποικίλες θέσεις εργασίας και ευθύνης. Εν
προκειμένω, για τη ΣΤΥΑ από την οποία προέρχομαι και πολύ κα-
λά γνωρίζω, πρόκειται για ένα έργο και προσφορά, ακόμη και φό-
ρου αίματος (πεσόντες κατά την εκτέλεση του καθήκοντος) πάνω
από εξήντα (65) χρόνια, αναγνωρισμένα με ιδιαίτερα κολακευτικά
σχόλια από ηγεσίες της ΠΑ και όχι μόνο. Αυτό το έργο - προσφο-
ρά, κάποιοι δεν το συνεκτιμούν, αλλά επιδιώκουν πειράματα με
δήθεν κάτι καινούργιο και άγνωστης προσαρμοστικότητας - απο-
τελεσματικότητας στην Ελληνική πραγματικότητα, στην ετοιμό-
τητα και μαχητικότητα της ΠΑ. Πειράματα, δηλαδή, σε αυτό τον
ευαίσθητο χώρο, με αμφίβολη επιτυχία στη συντήρηση, διαχείρι-
ση και εκμετάλλευση πανάκριβων οπλικών συστημάτων, αξίας δι-
σεκατομμυρίων, πληρωμένα από τον ιδρώτα και τις στερήσεις
του Ελληνικού λαού;

Κύριε Υπουργέ, η παντελής έλλειψη κάποιας επικοινωνίας, εν-
διαφέροντος ή αναζήτησης διευκρινήσεων από το ΓΕΑ, επί της
μελέτης - πρότασης του ΣΑΣ - παρά το ότι με την αρχική πρόταση
διαφάνηκε πρόθεση της τότε ηγεσίας, να την μελετήσει σοβαρά
και να συζητήσει για την βέλτιστη τελική εισήγηση - είναι μια επι-
πρόσθετη ένδειξη (ίσως και απόδειξη) ότι οι διαχρονικές σκοπι-
μότητες για υποβάθμιση των σχολών ΑΣΣΥ της ΠΑ - και ιδιαίτερα
της ΣΤΥΑ - εξακολουθούν να προλειαίνουν το έδαφος και να ανα-
ζητούν την κατάλληλη ώρα (timing) για το τελικό «κτύπημα». Τι
άλλο να υποθέσει κανείς όταν τελικά μαθαίνουμε την προαναφερ-
θείσα γνωμάτευση του ΑΑΣ, όπου αγνοήθηκαν παντελώς οι τεκ-
μηριωμένες προτάσεις του Συλλόγου, αλλά και το πιο πρόσφατο
για συγκρότηση Προεδρικού Διατάγματος!!!

Φαίνεται ότι οι υπηρετούντες αυτές τις σκοπιμότητες αγνοούν
ή παραγνωρίζουν, ότι πολλοί που εισήχθησαν σε αυτές τις σχο-
λές θα μπορούσαν να εισαχθούν σε πολλά ΑΣΕΙ ή και πανεπιστη-
μιακές σχολές!! Αυτό ενοχλεί και ίσως θα πρέπει να διαγραφεί
κάθε δυνατότητα σύγκρισης, με την κατάργηση των ΑΣΣΥ!! Είναι
γεγονός ότι η σημερινή κατάσταση με τον υπερβολικό αριθμό
Αξιωματικών και ιδιαίτερα ανωτάτων - σε όλα τα όπλα - είναι ένα
εκ των αντικειμένων εξορθολογισμού της σύνθεσης των ΕΔ.
Όμως, με την αφαίρεση μόνο (ή και προσπορισμό) των θέσεων
Αξιωματικών εξ ΑΣΣΥ και της εκ τούτου υποτιθέμενης μείωσης
του λειτουργικού κόστους, είναι εξ αντικειμένου αδύνατον να
αποπροσανατολίσει, αλλά και να υπηρετήσει το σωστό τρόπο
υλοποίησης των σχετικών οδηγιών, που κατά καιρούς δίνονται,
ιδιαίτερα, από αρμόδιους συμμαχικούς φορείς (ΝΑΤΟ, ΕΕ κ.λ.π).
Φοβούμαι, ότι τη σχετική ηρεμία στις ΕΔ, θα την φορτίσουν με
σοβαρές αναταράξεις, αυτές οι επίπλαστες «μελέτες» .

Κύριε Υπουργέ, σκοπός της παρούσας, δεν είναι να αμφισβη-
τηθούν η αρμοδιότητα και οι αποφάσεις του ΑΑΣ. Σε καμία περί-
πτωση. Όμως, πώς μπορεί να χαρακτηρίσει, κάποιος, αυτή τη
γνωμάτευση του ΑΑΣ και των ανάλογων εισηγήσεων της ΠΑ; Και
πώς μπορεί κανείς να αγνοήσει τα όσα κάποιοι επιμένουν να σχε-
διάζουν, παραβλέποντας το πραγματικό συμφέρον των ΕΔ; Κά-
ποιοι πολιτικοί, βέβαια, με ενίοτε με αντιμιλιταριστικές απόψεις
τους, έξω από την Ελληνική πραγματικότητα, νομίζουν ότι με τέ-
τοια πειράματα μπορεί να φέρουν το νέο. Οι στρατιωτικοί, όμως;
Εύλογα, λοιπόν, ανακύπτουν σοβαρά ερωτήματα, που δεν είναι
χρήσιμο να αποσιωπηθούν. Σε σας, πλέον ανήκει ο τελευταίος
λόγος. Έκαστος κατά το τελευταίο εκβάν κρίνεται, είναι ένα ση-
μαντικό καταστάλαγμα της σοφίας των προγόνων μας.

Προσβλέποντας στην προσωπική αξιολόγηση των αναφερομέ-
νων και λήψη κρίσιμων αποφάσων.

Με ιδιαίτερη εκτίμηση
Παναγιώτης Καράμπελας

Σμηναγός ε.α.
Επίτιμος Πρόεδρος Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ (ΣΑΣ)

Γράφει ο Γιάννης Αβραμίδης Σμχος (ε.α) 

Τ
ο ΥΠ.ΕΘ.Α. για να θεραπεύσει τα «αθερά-
πευτα» εξέφρασε την σκέψη να εξεταστεί
η περίπτωση της εθελουσίας στράτευσης

όσων γυναικών επιθυμούν να σταδιοδρομή-
σουν στα Σ.Α και στο Λιμενικό. Θεωρεί ότι τού-
το θα έχει καλύτερη προσαρμογή και αποτελε-
σματικότητα στην εκτέλεση των καθηκόντων -
αποστολής των στους υπόψη χώρους όταν
προσληφθούν. Επίσης ο Υπουργός αναφέρθη-
κε και στην ίδρυση στρατιωτικών Λυκείων. Η
πρόταση αυτή σχολιάστηκε και κρίθηκε αρνη-
τικά ακόμη και σκωπτικά από μερικούς Έλλη-
νες πολίτες (κυρίως ταγούς και Μ.Μ.Ε.) αρκε-
τοί των οποίων είναι αμφίβολο εάν έχουν εκ-
πληρώσει τις στρατιωτικές τους υποχρεώσεις
προς την πατρίδα.

Η πρόταση του Υπουργείου, κατά την άπο-
ψή μου, κρίνεται απολύτως ορθή για τους ακό-
λουθους λόγους.

- Η στράτευση των γυναικών που θέλουν
να σταδιοδρομήσουν σε υπηρεσίες του Δημο-
σίου είναι αναγκαία. Θα δημιουργήσει τις
προRποθέσεις τελικής απόφασης σταδιοδρο-
μίας σε ένα τομέα με ιδιαιτερότητες, αφενός
για το καλό του εργαζόμενου και αφετέρου
του κλάδου. Η επιθυμία της έμμισθης σταδιο-
δρομίας αλλά όχι η προσφορά στην πατρίδα
δεν είναι η δίκαιη και η σωστή αντιμετώπιση. 

- Η δημιουργία στρατιωτικών Λυκείων κρί-
νεται επίσης αναγκαία. Το επάγγελμα - λει-
τούργημα του στρατιωτικού παρουσιάζει πολ-
λές ιδιαιτερότητες που δεν ταιριάζουν σε
όλους τους Έλληνες πολίτες. Αυτό αποδεικνύ-
εται από αρκετούς υποψηφίους Στρατιωτικών
Σχολών οι οποίοι αγνοούσαν αυτές τις ιδιαιτε-
ρότητες και όταν αντιμετωπίζουν τις δυσκολί-
ες της εκπαίδευσης κυρίως στρατιωτικής στις

παραγωγικές σχολές των Ε.Δ., αναγκάζονται
σε παραίτηση. Αυτό έχει σαν συνέπεια να δη-
μιουργεί ένα κενό στο προγραμματισμό της
Σχολής αλλά και να προκαλεί στην οικογένεια
του σπουδαστή ένα κόστος αποζημίωσης. Με-
ρικοί που παραμένουν κατ’ ανάγκη, είναι βέ-
βαιο ότι μετά την αποφοίτησή τους δεν θα εί-
ναι αρκούντως αποδοτικοί. 

Ας εξετάσουμε και για ποιους άλλους λό-
γους η στράτευση των γυναικών θεωρείται
πλέον αναγκαία. Είναι πλέον ή βέβαιον ότι το
στράτευμα στερείται στελέχωσης στρατευσί-
μου προσωπικού. Τούτο ήταν αποτέλεσμα της
συνεχούς μείωσης της θητείας των Ελλήνων
πολιτών από 24 σε 9 μήνες, για να ικανοποιήσει
το πρόσχημα ότι η στρατιωτική θητεία ήταν χα-
μένος χρόνος. Έτσι προέκυψε ο καθαρά πολι-
τικός λόγος προς άγραν ψήφων, και τα κόμμα-

τα πλειοδοτούσαν ποιος θα φανεί περισσότερο
αρεστός απαλλάσσοντας τους νέους από μια
δύσκολη περίοδο της ζωής τους. Ο ισχυρισμός
ότι θα συνεισφέρουν στην εθνική οικονομία δεν
είναι και τόσο ρεαλιστικός με τόσο υψηλά πο-
σοστά ανεργίας. Μεσοσταθμικά η θητεία μειώ-
θηκε στο 50% και οι υπηρεσίες των στρατευσί-
μων δεν είναι δυνατόν να καλυφθούν. Προτά-
θηκαν κατά καιρούς διάφορες λύσεις, όπως
των Οπλιτών Μακράς θητείας με ένα κόστος
βέβαια (χαρακτηρίστηκε μισθοφορικός στρα-
τός από ορισμένους), πρόβλημα σε μια εποχή
οικονομικής λιτότητας και περικοπής δαπανών.
Έτσι η Διοίκηση του στρατεύματος αναγκάστη-
κε να υποβαθμίσει της αρμοδιότητες των στε-
λεχών παραγωγικών Σχολών. Το σύνηθες στο
στράτευμα είναι, ανάθεση καθηκόντων σε στε-
λέχη κατώτερου βαθμού σε θέσεις ανωτέρου

βαθμού. Σήμερα συμβαίνει το αντίθετο, ανατί-
θενται καθήκοντα στρατευσίμων σε μόνιμα πα-
ραγωγικά στελέχη και μάλιστα κρισίμων ειδικο-
τήτων. Απόφοιτοι Παραγωγικών Στρατιωτικών
Σχολών τριετούς φοιτήσεως με πολλά έξοδα
για η φοίτησή τους εκτελούν καθήκοντα ακόμα
και ΣΚΟΠΟΥ. Εύλογο το ερώτημα, απαιτείται
τρία χρόνια εκπαίδευσης σε πολύπλοκα και πα-
νάκριβα οπλικά συστήματα όπως αεροσκάφη,
ηλεκτρονικά και μέσα συντηρήσεως αυτών και
τελικά να εκτελείς καθήκοντα σκοπού; Η λογι-
κή απάντηση είναι εύκολη, σημαίνει αντιπαρα-
γωγική υποβάθμιση καθηκόντων αποφοίτων
ανώτερων στρατιωτικών , αποτυχία στη δια-
χείριση υψηλής εκπαίδευσης προσωπικού. 

Η στράτευση των γυναικών, στο πλαίσιο
της ισότητας, θα αναβαθμίσει το κύρος της, το
ηθικό της και το ρόλο της στην κοινωνία, θα
συμβάλλει στην ενίσχυση του στρατεύματος
σε στρατευσίμους, θα αμβλύνει το πρόβλημα
βοηθητικών υπηρεσιών στο στράτευμα και θα
αποδεσμεύσει τα μόνιμα παραγωγικά στελέχη
ώστε να ασχοληθούν με τα κυρίως καθήκοντά
τους. Η συντήρηση των πανάκριβων και πολύ-
πλοκων οπλικών συστημάτων, όπως αφων,
ηλεκτρονικών και μέσων είναι έργο που απο-
φέρει μεγάλο τίμημα και μειώνει το λειτουργι-
κό κόστος του στρατεύματος. Αυτοί που έκρι-
ναν αρνητικά την πρόταση στράτευσης των
γυναικών καλά θα κάνουν να περιοριστούν στα
καθήκοντά τους, όπου εκ του αποτελέσματος
αποδεικνύεται ότι δεν τα πάνε και εκεί καθό-
λου καλά. Η πολιτική σκοπιμότητα με προβολή
ιδεοληψιών και «υπεύθυνες» θέσεις σε σοβαρά
θέματα δεν χωρούν σε τομείς διασφάλισης
της αμυντικής ικανότητας του στρατεύματος
και της δημόσιας τάξης της χώρας.

Έκαστος εφ’ ω ετάχθη. Κύριοι σταματήστε
την εκμετάλλευση του συναισθήματος.

Έκαστος εφ’ ω ετάχθη
Στράτευση γυναικών
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. κ.  Φαλτάιτς Δημήτριος
ΠΡΟΕΔΡΟΣ Γ.Σ. κ. Ευάγγελος Παρασκευόπουλος
——————————————————-
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ (Πρόεδρος Δ.Σ.): Καλημέρα σας. Κύριοι, θα παρακαλέσω λίγη ησυχία, να ξεκι-

νήσουμε τη σημερινή μας εκδήλωση. 
Πανοσιολογιότατε, κύριε Βουλευτά Λευκάδος, κύριε Εκπρόσωπε του Αρχηγού Γενικού Επι-

τελείου Αεροπορίας, κύριε Διοικητά της Σχολής Τεχνικών Υπαξιωματικών Αεροπορίας και εκ-
πρόσωπε του κυρίου Διοικητού Αεροπορικής Εκπαίδευσης, κύριε Υποδιοικητά της ΣΤΥΑ, κύριε
Πρόεδρε της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας, κύριοι-κύριοι Πρόεδροι Ομο-
σπονδιών, Συνδέσμων, Συλλόγων, κύριοι Επίτιμοι Πρόεδροι του Σ.Α.Σ., αγαπητοί Δόκιμοι, κυρί-
ες και κύριοι, 

Θα ήθελα να σας ευχαριστήσω για την παρουσία σας και την ανταπόκρισή σας στο κάλεσμά
μας για τη συμμετοχή σας στη μεγαλύτερη εκδήλωση που πραγματοποιεί κάθε χρόνο ο Σύλλο-
γός μας. 

Εύχομαι σε όλους το 2016 να είναι μια χρονιά ειρήνης, προόδου και ανάπτυξης για την Ελλά-
δα μας και για όλο τον κόσμο. 

Με συναδελφική αγάπη σας εύχομαι από την καρδιά μου υγεία, ευτυχία, δημιουργικότητα,
μακροημέρευση, αγωνιστικότητα και επιτυχίες τόσο σε προσωπικό όσο και σε επαγγελματικό
και οικογενειακό επίπεδο.

Συγκεντρωθήκαμε σήμερα εδώ για να τελέσουμε μια διαδικασία που σύμφωνα με το άρθρο
21 του Καταστατικού μας είναι η μεγαλύτερη και πιο ισχυρή, δηλαδή η Γενική μας Συνέλευση.
Παράλληλα σήμερα διεξάγονται και οι Αρχαιρεσίες του Συλλόγου στις οποίες αναμένουμε τη
μαζική συμμετοχή σας για την ανάδειξη ενός νέου Δ.Σ. δυνατού, ισχυρού και ανταγωνιστικού,
για να μπορεί να διεκδικεί τα δίκαια αιτήματά μας. 

Επίσης, να μην παραλείψουμε και τους απόντες φίλους και παλιούς συνεργάτες, 42 τον
αριθμό, απόφοιτους της Σχολής μας, οι οποίοι δεν βρίσκονται πια κοντά μας. Για όλους αυτούς
παρακαλώ να τηρηθεί 1΄ σιγή. 

Ακολουθεί τήρηση ενός λεπτού σιγής εις μνήμην των εκλιπόντων αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α.
………………………………………………………………………………
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Ας είναι αιωνία τους η μνήμη. 
——————————————-
«Παρουσίαση Προγράμματος Γ.Σ. από τον Αντιπρόεδρο κ. Γεώργιο Παπαδόπουλο».
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Παρακαλείται ο Αναπληρωτής Αντιπρόεδρος κ.Γεώργιος Παπαδόπουλος για

την παρουσίαση του Προγράμματος της Γενικής Συνελεύσεως. 
Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Κυρίες και κύριοι, καλημέρα σας. Χρόνια Πολλά, Καλή Χρονιά, υγεία

και οικογενειακή ευτυχία σε όλους. 
Είμαι ο Σμήναρχος ε.α. Γεώργιος Παπαδόπουλος, Αναπληρωτής Αντιπρόεδρος του Συλλό-

γου και θα σας παρουσιάσω το Πρόγραμμα της Γενικής Συνέλευσης, αυτό χωρίζεται σε δύο
μέρη:

ΜΕΡΟΣ Α΄
Στις βραβεύσεις των Μελών του Συλλόγου.
Στους επαίνους στους Αρχηγούς Δοκίμους 1ης και 2ας Τάξης ΣΤΥΑ.
Ομιλία – Ενημέρωση Οικονομικών Θεμάτων από τον Αρχιπλοίαρχο κ. Ιωάννη Αντωνιάδη. 
Κοπή Πίττας. 
Διάλειμμα. 
Προστίθεται και η ομιλία του κ.Νικολόπουλου.
ΜΕΡΟΣ Β΄
Παρουσίαση των υποψηφίων μελών μας που συμμετέχουν στην εκλογή του νέου Δ.Σ. και

Εξελεγκτικής Επιτροπής του Συλλόγου.
Παρουσίαση του Προεδρείου για έναρξη της Γενικής Συνέλευσης. 
Διοικητικός Απολογισμός έτους 2015. 
Οικονομικός Απολογισμός έτους 2015. 
Προ?πολογισμός Εσόδων-Εξόδων 2016.
Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής έτους 2015.
Στόχοι 2016.
Στο τέλος της Γενικής Συνέλευσης θα γίνει η Διανομή Ημερολογίου 2016.
Στο βάθος της αίθουσας βρίσκεται η Εφορευτική Επιτροπή, που γίνονται οι εκλογές του Συλ-

λόγου. 
ΜΕΡΟΣ Α΄
Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Ξεκινάμε με την τιμητική βράβευση του Βουλευτή κ. Αθανάσιου Καββα-

δά και Αναπληρωτή Γραμματέα της Κοινοβουλευτικής Ομάδας της ΝΕΑΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ. 
Ο κ. Αθανάσιος Καββαδάς γεννήθηκε το 1962 στο Κατωχώρι Λευκάδας. Τελειώνοντας το Λύ-

κειο ακολούθησε σπουδές στη στρατιωτική κατεύθυνση ΣΤΥΑ. Από το 1981 έως το 1983, 33ης
Σειράς. Υπηρέτησε σε θέσεις ευθύνης στην Πολεμική Αεροπορία έως το 2007 οπότε και απο-
στρατεύτηκε. 

Είναι ανήσυχο πνεύμα και το 1987 δημιούργησε την επιχείρηση «Εμπόριο Ποτών Καββαδάς»
που δραστηριοποιείται στον Νομό Λευκάδας και στην ευρύτερη περιοχή. 

Από το 2007 έως το 2011 ήταν Πρόεδρος της Ομάδας Μπάσκετ του νησιού ΔΟΞΑ ΛΕΥΚΑ-
ΔΟΣ. 

Τον Ιούλιο του 2013 στις εκλογές Ένωσης Ποδοσφαιρικών Σωματείων Πρέβεζας-Λευκάδας
αναδείχθηκε και στους δύο Νομούς Πρεβέζης και Λευκάδας και του Δήμου Ακτίου Βόνιτσας
πρώτος σε ψήφους και κατείχε τη θέση του Αντιπροέδρου της Ένωσης. 

Στις Δημοτικές Εκλογές το 2010 έθεσε υποψηφιότητα ως Δημοτικός Σύμβουλος για τον Δή-
μο της Λευκάδας και εξελέγη πρώτος Σύμβουλος του ψηφοδελτίου που συμμετείχε. Την περίο-
δο 2010-2014 διετέλεσε Αντιπρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου της Λευκάδας. Στις Αυτο-
διοικητικές  Εκλογές του 2014 οι πολίτες της Λευκάδας τον ανέδειξαν πρώτο σε ψήφους Δημο-
τικό Σύμβουλο από όλους τους Συνδυασμούς. Στις τελευταίες Βουλευτικές Εκλογές κέρδισε
τη μονοεδρική έδρα της Λευκάδας. Ο κ. Καββαδάς είναι ο πρώτος προέλευσης ΣΤΥΑ που ει-
σέρχεται στο Ελληνικό Κοινοβούλιο. 

Το βραβείο θα το απονέμει ο Πρόεδρος του Συλλόγου κ. Δημήτριος ΦαλτάHτς. 
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Έχω τη χαρά και την τιμή… (δεν ακούγεται) που κατάφερε να δημιουργήσει

μια νέα σειρά για το Ελληνικό Κοινοβούλιο και εύχομαι και άλλοι συνάδελφοι απόφοιτοι της
Σχολής μας να καταφέρουν να ακολουθήσουν το παράδειγμά του. 

Με απόφαση του Δ.Σ. θα σας προσφέρουμε την τιμητική πλακέτα του Συλλόγου μας. Σας ευ-
χαριστώ πολύ που είσαστε κοντά μας και μας τιμά ιδιαίτερα η παρουσία σας. 

Ακολουθεί απονομή επαίνου
από τον Πρόεδρο του Σ.Α.Σ.

κ.Δ. Φαλτάιτς στον Βουλευτή
Λευκάδας κ. Αθανάσιο Καββαδά.

………………………………………………………………………………
Α.ΚΑΒΒΑΔΑΣ: Πανοσολογιότατε, κύριε Κλαδάρχη, κύριε Διοικητά της Σχολής ΣΤΥΑ, κύριε

Υποδιοικητά, κύριε Πρόεδρε της Ένωσης Αποστράτων, Πρόεδροι Συλλόγων και Φορέων, αγα-
πητά Μέλη, αγαπητοί 

συνάδελφοι, αγαπητοί συμπατριώτες, φίλες και φίλοι,
Κύριε Πρόεδρε του ΣΑΣ, της Σχολής Αποφοίτων ΣΤΥΑ, θέλω πραγματικά να σας ευχαριστή-

σω μέσα από την καρδιά μου που με προσκαλέσατε σήμερα σε αυτή την ξεχωριστή εκδήλωση.
Είναι ιδιαίτερη η συγκίνηση και η χαρά μου που είμαι κοντά σας. Θέλω να σας ευχαριστήσω
θερμά για το κομμάτι της εκδήλωσης που μου αφιερώσατε. 

Πραγματικά είναι τιμή μου και ταυτόχρονα μεγάλη ευθύνη ως απόφοιτος της οικογένειας
της ΣΤΥΑ να σας εκπροσωπώ στο Ελληνικό Κοινοβούλιο. Οφείλω να ομολογήσω ότι συγκινήθη-
κα ιδιαίτερα που αμέσως μετά την εκλογή μου δέχθηκα τηλεφωνήματα για να με συγχαρούν
πρώην συνάδελφοι απόφοιτοι της ΣΤΥΑ, εν ενεργεία στελέχη και απόστρατοι της Πολεμικής Α-
εροπορίας από όλη την Ελλάδα. Όλοι μου έλεγαν ότι είναι υπερήφανοι. Αυτή την υπερηφάνεια
μοιράζομαι σήμερα εδώ μαζί σας. Πάνω απ’όλα αυτοί οι άνθρωποι μου έδειξαν για μια ακόμα
φορά τη σημασία της μεγάλης οικογένειας της Πολεμικής Αεροπορίας. Μου έδειξαν ότι αυτά
που μας ενώνουν είναι πολλά, ότι μας συνδέουν κοινές αρχές, αξίες και ιδανικά.

Θέλω πραγματικά μέσα από την καρδιά μου να ευχαριστήσω όλους τους συναδέλφους από
την Κρήτη έως τον Έβρο για τα μηνύματα στήριξης και συμπαράστασης. 

Αγαπητοί συνάδελφοι, η συγκίνησή μου είναι βαθιά γιατί βρίσκομαι μετά από πολλά χρόνια
κοντά σε δικούς μου ανθρώπους, κοντά σε παλιούς μου φίλους. Στον νου μου έρχονται εικόνες
από το 1981 όταν πάτησα για πρώτη φορά το πόδι μου στη Σχολή. Και θέλω εδώ να αναφέρω
συγκεκριμένα, ήταν ανήμερα της γιορτής του Αγίου Δημητρίου που γιορτάζει το χωριό μου, 26
Οκτωβρίου του 1981 και το αναφέρω αυτό γιατί για εμένα προσωπικά έχει πολύ μεγάλη σημα-
σία για τους δικούς μου λόγους. 

Βγαίναμε λοιπόν με το λεωφορείο να πηγαίνουμε στο Τατόι κοντοκουρεμένοι και άγνωστοι
μεταξύ αγνώστων. Πολύ σύντομα όμως τα άγνωστα πρόσωπα έγιναν φίλοι στενοί, φίλοι ζωής.
Θυμάμαι όλα αυτά που ζήσαμε, όλα αυτά που μάθαμε, όταν αυτά που μας έκαναν από αμού-
στακα παιδιά άνδρες. Είμαι συγκινημένος που βρίσκομαι κοντά σε ανθρώπους που ξεκινήσαμε
μαζί ή αν δεν ξεκινήσαμε μαζί, ζήσαμε στη Σχολή ανάλογες εμπειρίες. Εμπειρίες σαν αυτή που
παιδιά 18 χρονών περάσαμε την πόρτα της ΣΤΥΑ και το μόνο που κουβαλούσαμε μαζί μας ήταν
η ανάγκη να βρούμε έναν δρόμο, να πιαστούμε από κάπου και να ξεκινήσουμε τη ζωή μας. Μια
ζωή που για τους περισσότερους από εμάς μέχρι εκείνη τη στιγμή δεν ήταν εύκολη.

Είμαστε εδώ ηλικίες που δεν γεννηθήκαμε σε εύκολα χρόνια, αντίθετα γεννηθήκαμε σε χρό-
νια δύσκολα και είμαστε πράγματι τυχεροί που μας δόθηκε η ευκαιρία να φοιτήσουμε στη Σχο-
λή Τεχνικών Υπαξιωματικών Αεροπορίας. Είμαστε τυχεροί γιατί η Πολεμική Αεροπορία μας
άνοιξε τον δρόμο για να γίνουμε σήμερα αυτοί που είμαστε. Πρέπει να παραδεχθούμε ότι μας
έδωσε μια καλή προοπτική, μας έδωσε σωστά εφόδια και μας εκπαίδευσε να μπορούμε να

ανταποκριθούμε με ήθος όχι μόνο στο στράτευμα αλλά κυρίως μας εκπαίδευσε να είμαστε άν-
θρωποι σωστοί, άνθρωποι του καθήκοντος απέναντι στην πατρίδα, τους γονείς, απέναντι στα
παιδιά μας, τα αδέλφια, τους φίλους. 

Στις αξίες μας παραμένουν σταθερά η πειθαρχία, η ειλικρίνεια, η συνέπεια, η οργάνωση και
πάνω απ’όλα η σκληρή δουλειά. Είμαστε υπόχρεοι, είμαστε ευγνώμονες, γιατί χωρίς αυτές τις
αρχές που πήραμε, δεν θα ήμασταν σήμερα εδώ. Αρχές και διδαχές που λειτούργησαν ως
εχέγγυα για να προχωρήσουμε την επαγγελματική και προσωπική μας ζωή. Αυτές τις αρχές εί-
χα πάντα οδηγό μου, αυτές εξακολουθώ να υπηρετώ και με βάση τις αρχές αυτές μπήκα στην
πολιτική. 

Αγαπητοί συνάδελφοι, κυρίες και κύριοι, σήμερα στις δύσκολες συνθήκες για τη χώρα μας,
καλούμαστε όλες οι πολιτικές δυνάμεις του τόπου να λάβουμε κρίσιμες αποφάσεις. Σ’αυτές τις
στιγμές πρέπει όλοι μαζί ενωμένοι να αγωνιζόμαστε για να πάμε μπροστά. Στο νησί μου στη
Λευκάδα προεκλογικά το μόνο που έταξα στους πατριώτες μου ήταν αυτό που ήξερα ότι μπο-
ρώ, ότι θα σηκώσω τα μανίκια και θα ριχτώ στη δουλειά. Αισθάνομαι την υποχρέωση να δε-
σμευτώ και σε εσάς, ότι με τη βοήθεια πάνω απ’όλα του Θεού, καθημερινά θα δουλεύω σκλη-
ρά, θα δίνω το 100% των δυνάμεών μου και της ψυχής μου, χωρίς να υπολογίσω τις επιπτώσεις
και το πολιτικό κόστος, για ένα καλύτερο αύριο για εμάς και τα παιδιά μας. 

Δεν θέλω να σας κουράσω άλλο. Εύχομαι καλή συνέχεια στις Αρχαιρεσίες. Θα συμμετέχω
και εγώ στις διαδικασίες και θα παραμείνω για να ψηφίσω. Και να έχετε πάντα στο νου σας ότι
θα είμαι πάντα δίπλα σας και το εννοώ αυτό που λέω. Και θα είστε πάντα στην καρδιά μου. Πά-
ντα. 

Εύχομαι να είστε πάντα καλά. Θα θυμάστε και να τιμάτε πάντα τη Σχολή μας. Το ίδιο εύχομαι
και στους νέους Δόκιμους που βλέπω στην αίθουσα. 

Να έχουμε όλοι μια Καλή Χρονιά, υγεία, ατομική και οικογενειακή ευτυχία και πάνω απ’όλα
να έχουμε δύναμη για να ανταπεξέλθουμε στα δύσκολα που έρχονται μπροστά μας. 

Σας ευχαριστώ όλους μέσα από την καρδιά μου. Σας αγαπάω όλους. 
Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Όπως κάθε χρόνο, έτσι και φέτος ο Σύλλογός μας απονέμει έπαινο και

χρηματικό βραβείο στους Δοκίμους 2ης και 1ης που πρώτευσαν κατά το ακαδημαHκό έτος
2014-2015. Για φέτος πρώτευσαν:

- Η Δόκιμος Υπαξιωματικός 2ας, Μηχανοσυνθέτης,  Γιαχαλή Μαρία της 66ης Σειράς ΣΤΥΑ.
Το βραβείο θα το απονείμει ο Πρόεδρος του Συλλόγου κ. Δημήτριος ΦαλτάHτς. 

Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ:  Είναι μεγάλη μας η χαρά να βραβεύουμε παιδιά τα οποία πρώτευσαν στη Σχο-
λή μας. Έχετε όμως και μια μεγάλη ευθύνη γιατί μια ανδροκρατούμενη Σχολή την κατακτάτε με
την πρωτιά σας. Θα ήθελα να σας ευχηθώ από την καρδιά μου να έχετε πάντα πρωτιές στη ζωή
σας. Είναι δύσκολο να είσαι πρώτος, αλλά είναι ακόμη πιο δύσκολο να διατηρηθείς στην πρω-
τιά. Σου εύχομαι ό,τι καλύτερο στη ζωή σου.

Ακολουθεί απονομή 

επαίνου και χρηματικού

βραβείου από τον Πρόεδρο

του Σ.Α.Σ. κ.Δ. Φαλτάιτς 

στην Δόκιμο Υπαξιωματικό

κα Γιαχαλή Μαρία

………………………………………………………………………………
Μ.ΓΙΑΧΑΛΗ: Σας ευχαριστώ πάρα πολύ για την τιμή που μου κάνετε και για τον έπαινο και

για το χρηματικό ποσό. Είναι δύσκολη η πρωτιά αλλά μέσα από την πρωτιά μπορείς να προ-
σφέρεις πάρα πολλά πράγματα και εγώ θα κάνω το καλύτερο που μπορώ, όχι μόνο τώρα αλλά
μέχρι να αποστρατευθώ και αφού αποστρατευθώ. 

Να έχετε όλοι Καλή Χρονιά. Σας ευχαριστούμε πολύ για το έργο που έχετε χαρίσει στην Πο-
λεμική Αεροπορία. Ευχόμαστε να σας ακολουθήσουμε και να είμαστε αντάξιοι. Ευχαριστούμε
πολύ. Καλή Χρονιά.

Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ:  Θα ήθελα να καλέσω στο βήμα τον κ.Τουκνίδα, Πρόεδρο επί δεκαετία του
Συλλόγου Λογοτεχνών, ένα από τα εκλεκτά μέλη του Συλλόγου μας, ο οποίος επιθυμεί να σας
προσφέρει ένα δώρο από το
συγγραφικό έργο του.

Δ.ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ: Πριν από
60 χρόνια, το 1956, ήμουν
Δόκιμος 1ης. Μετά την ορκω-
μοσία έδωσα μια υπόσχεση,
αυτή που έδιναν οι νέοι της
Σπάρτης: «άμμες δε γ’ εσό-
μεθα πολλώ κάρρονες».  Τώ-
ρα πόσο το πέτυχα και τι πέ-
τυχα, θα το δείτε εσείς μέσω
του έργου μου, ένα μέρος
του έργου μου.

Εκείνο το οποίον έχει ση-
μασία όμως, νοιώθω περή-
φανος που ως προερχόμενος από τη Σχολή μας υπηρέτησα επί 10ετίαν ως Πρόεδρος του αρ-
χαιότερου Λογοτεχνικού Σωματείου της χώρας μας που υπήρξαν μέλη ιδρυτικά ο Παλαμάς, ο
Σικελιανός, ο Καβάφης, ο Ξενόπουλος και άλλοι. Αυτό και μόνο τα λέει όλα. Ένα μέρος του έρ-
γου μου σας το προσφέρω και θα δείτε μέσω αυτού. Και για να θυμάστε το «άμμες δε γ’ εσό-
μεθα  πολλώ κάρρονες»  και να μην το ξεχνάτε ποτέ και να το προσπαθήσετε, θα σας προσφέ-
ρω και το σήμα μου του Επίτιμου Προέδρου της Ένωσης Ελλήνων Λογοτεχνών. Όχι στη στολή,
αλλά θα το φέρετε πάντοτε στα πολιτικά σας. Σας εύχομαι καλή πρόοδο και καλή δύναμη.

Και κάποια μέρα, κ. Διοικητά, σας υπόσχομαι ότι θα επισκεφθώ τη Σχολή και θα χαρώ να
γνωρίζω και την πρόοδο και την ανάπτυξη που έχει. Διότι οι νέοι – και το πιστεύω – είναι καλύ-
τεροι από εμάς. Εάν ήταν ίσοι με εμάς, στασιμότητα. Εάν ήταν παρακάτω, υποβάθμιση. Λίγο
παραπάνω, έχουμε πρόοδο. Πιστεύω δε ότι οι νέοι είναι καλύτεροι από εμάς. Ευχαριστώ.

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Ο κ. ΠουραHμης θα βραβεύσει τη Δόκιμο Υπαξιωματικό 1ης,  Πληροφο-
ρικής, Σαρρή Νικολέτα της 67ης Σειράς ΣΤΥΑ. 

Κ.ΠΟΥΡΑ�ΜΗΣ: Καλώς ήρθατε. Σας εύχομαι συγχαρητήρια για την επιτυχία σας ως Αρχη-
γός της 1ης Σειράς ΣΤΥΑ. Σας εύχομαι καλή συνέχεια, καλή σταδιοδρομία. 

Ακολουθεί απονομή επαίνου

και χρηματικού βραβείου από

τον Αρχηγό της 1ης Σειράς

ΣΤΥΑ στην Δόκιμο Αξιωματικό

1ης, Πληροφορικής, 

Σαρρή Νικολέτα

………………………………………………………………………………
Ν.ΣΑΡΡΗ: Ένα μεγάλο ευχαριστώ θέλω να πω στη Σχολή και για τη βράβευση αλλά και για

την εκπαίδευση και τα πρότυπα που μας προσφέρει κάθε μέρα.
Θέλω να ευχηθώ Καλή Χρονιά σε όλους και ελπίζω αυτή η νέα ειδικότητα της Πληροφορικής

να έχει μια καλή αρχή για τη Σειρά μου. Ευχαριστούμε πολύ.
Δ.ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ: Ό,τι είπα για την Αρχηγό της Σχολής, ισχύουν και για εσάς. Επίσης, για να

μην σας αδικήσω, δίνω και σε εσάς ένα σήμα το οποίο θα φέρετε στην πολιτική σας περιβολή.
Σας ευχαριστώ.

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Απόδοση πλακέτας στον κ.Ιωάννη Αβραμίδη για την πολυετή προσφο-
ρά του στον Σύλλογο. Η βράβευση είχε προγραμματιστεί σε παλαιότερη Γενική Συνέλευση. 

Ο κ.Ιωάννης Αβραμίδης γεννήθηκε το 1938 στον Άγιο Στέφανο. Εισήχθη στη ΣΤΥΑ το 1956 με
την 8η Σειρά. Του απενεμήθη η ειδικότητα του Μηχανικού Τηλεπικοινωνιών. Αποστρατεύτηκε
το 1991 με τον βαθμό του Σμηνάρχου. Υπηρέτησε τον Σύλλογο 13 χρόνια ως μέλος του Δ.Σ. και
εργάστηκε στη Συντακτική Επιτροπή «Τα Νέα του ΣΑΣ». 

Παρακαλείται ο Επίτιμος Πρόεδρος και Νομικός Σύμβουλος του Συλλόγου κ. Γεώργιος Εμ-
μανουηλίδης να προσέλθει για την απόδοση της τιμητικής πλακέτας.

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Αγαπητέ Γιάννη, μεγάλη η προσφορά σου στην Υπηρεσία. Πολύμορ-
φη η προσφορά σου στον Σύλλογο. Πραγματικά αισθάνομαι τιμή που θα σου απονείμω την
πλακέτα του Συλλόγου μας ως ελάχιστο δείγμα εκτίμησης του έργου σου από τα μέλη του Συλ-
λόγου.

Παράλληλα αισθάνομαι ευχάριστα γιατί έμαθα ότι θα επανέλθεις, έχεις βάλει υποψηφιότητα
ως μέλος του Δ.Σ. του Συλλόγου, διότι θεωρώ ότι θα αποτελέσεις μια μονάδα σοβαρή και ισχυ-
ρή η οποία θα βοηθήσει στην
εκπλήρωση του σκοπού και
του έργου του Συλλόγου.

Ακολουθεί απονομή τιμητι-
κής πλακέτας από τον Επίτιμο
Πρόεδρο και Νομικό Σύμβου-

λο του Συλλόγου στον 
Σμήναρχο ε.α.

κ. Ιωάννη Αβραμίδη.

………………………………………………………………………………
Ι.ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ: Κυρίες και κύριοι, Καλή Χρονιά και ό,τι επιθυμείτε. Εγώ δεν θα πω πολλά, τα

είπε όλα ο Πρόεδρος και ο Επίτιμος Πρόεδρος του Συλλόγου και Νομικός Σύμβουλος, Δικηγό-
ρος παρ’Αρείω Πάγω, ο κ.Εμμανουηλίδης. Εγώ απλώς θέλω να τον ευχαριστήσω για την τιμή
που μου έκανε να μου επιδώσει αυτή την τιμητική διάκριση. Ευχαριστώ.

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Βράβευση του κ. Κωνσταντίνου ΠουραHμη για την πολυετή προσφορά
στον Σύλλογο. 

Ο κ.Κωνσταντίνος ΠουραHμης γεννήθηκε το 1939 στις Αχαρνές. Εισήλθε στη ΣΤΥΑ το 1959
με την 11η Σειρά. Του απενεμήθη η ειδικότητα του Μηχανικού Τηλεπικοινωνιών. Αποστρατεύ-
τηκε το 1992 με τον βαθμό του Αντισμηνάρχου. Υπηρέτησε τον Σύλλογο 9 χρόνια ως μέλος του
Δ.Σ. και εργάστηκε στη Συντακτική Επιτροπή «Τα Νέα του ΣΑΣ». 

Παρακαλείται ο Επίτιμος Πρόεδρος του Συλλόγου κ. Παναγιώτης Μερτίκας να προσέλθει για
την απονομή της τιμητικής πλακέτας. 

Π.ΜΕΡΤΙΚΑΣ: Κατ’αρχήν να ευχηθώ τα Χρόνια Πολλά και να θυμίσω την ημερομηνία της 2
του Φλεβάρη του 1949 που σήμερα συμπληρώνουμε 66 χρόνια υπάρξεως και λειτουργίας της
Σχολής. Χρόνια Πολλά ΣΤΥΑ, Χρόνια Πολλά ΣΑΣ. 

Ο Σύλλογος Αποφοίτων Αεροπορίας τη στιγμή αυτή βραβεύει ένα εκλεκτό μέλος του Δ.Σ.
του Συλλόγου μας, που υπηρέτησε επί δεκαετία περίπου και είναι της ειδικότητας Τηλεπικοινω-
νιών. Εν τω μεταξύ στην Αεροπορία έχει παρεξηγηθεί. Το τρίπτυχο είναι: Αεροπλάνο – Μηχανι-
κός και Πιλότος, πράγματι έτσι είναι. Αλλά όταν λέμε Μηχανικός, κυρίως αναφερόμεθα στους
Μηχανικούς που ασχολούνται με το αεροπλάνο. Ενώ τα περισσότερα θύματα υπάρχουν στους
Μηχανικούς Τηλεπικοινωνιών οι οποίοι αγωνίζονται χειμώνα-καλοκαίρι στις κορφές των ορέων
κυρίως, στα ραντάρ, και πάσχουν και υποφέρουν. Αποσύρω επομένως τις δάφνες που μέχρι
σήμερα κατατίθενται στους Μηχανικούς και ευλαβικά τις εναποθέτω και στις άλλες ειδικότη-
τες που συνιστούν την Πολεμική μας Αεροπορία και το Τεχνικό Σώμα.

Για την ιστορία αναφέρω ότι οι συνάδελφοί μας από τις περιοχές ελέγχου, από τα βουνά δη-
λαδή, έχουν προσβληθεί και έχουν αποβιώσει λόγω της προσβολής τους από τη ραδιενέργεια,
οι οποίοι δεν έχουν δικαιωθεί ποτέ. Μετά λόγου γνώσεως σας αναφέρω ότι 8.500 Γερμανοί
Στρατιωτικοί βαθμοφόροι οι οποίοι έχουν υπηρετήσει σε τέτοια οπλικά συστήματα που η ρα-
διενέργεια είναι αθροιστική, έχουν δικαιωθεί από την Κυβέρνηση. Λένε ότι η ιστορία διδάσκει
και διδάσκεται. Αλλά οι άνθρωποι δεν διδάσκονται από την ιστορία και όταν λέω ανθρώπους,
εννοώ ευθαρσώς την ηγεσία μας η οποία μέχρι σήμερα δεν μας έχει αποδώσει εκείνα που
έπρεπε να μας έχει αποδώσει. 

Αγαπητέ συνάδελφε, σε
συγχαίρω και εύχομαι τα κα-
λύτερα.

Ακολουθεί απονομή τιμητικής

πλακέτας από τον Επίτιμο

Πρόεδρο κ. Παναγιώτη 

Μερτίκα στον Σμήναρχο ε.α.

κ. Κωνσταντίνο Πουρα3μη

………………………………………………………………………………
Κ.ΠΟΥΡΑ�ΜΗΣ: Καλή Χρονιά και από εμένα. Καλώς ήρθατε σε αυτή τη Συνέλευση. Χαιρόμα-

στε πάρα πολύ που έχει έρθει τόσος κόσμος, ο Αιδεσιμότατος και όλοι σας, για να δείτε τους
προερχομένους από τη ΣΤΥΑ. 

Ευχαριστώ τον κ.Μερτίκα για το δώρο αυτό, καθώς επίσης και τον Πρόεδρο του Συλλόγου
και το Δ.Σ. για την τιμή που μου κάνετε. Ευχαριστώ πάρα πολύ.

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Βράβευση του κ.Νικόλαου Βούγλαρη για την πολυετή προσφορά του
στον Σύλλογο. 

Ο κ.Νικόλαος Βούγλαρης γεννήθηκε το 1963 στην Αθήνα και μεγάλωσε στην Ελάτεια Λοκρί-
δος. Εισήλθε εις τη ΣΤΥΑ το 1980 με την 32α Σειρά ΣΤΥΑ και του απενεμήθη η ειδικότητα του
Ηλεκτρολόγου. Αποστρατεύτηκε το 2006 με τον βαθμό του Σμηναγού. Εκλέχθηκε τα τελευταία
9 χρόνια ανελλιπώς μέλος του Δ.Σ. και τα 2 τελευταία χρόνια διετέλεσε Γενικός Γραμματέας
και υπεύθυνος Ηλεκτρονικού Τύπου.

Παρακαλείται ο Επίτιμος Πρόεδρος του Συλλόγου κ. Παναγιώτης Καράμπελας να προσέλθει
για την απονομή της τιμητικής πλακέτας.

Π.Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Αγαπητέ Νίκο, με πήρε ο Πρόεδρος του Συλλόγου μας προ ημερών και
μου είπε αν θα είμαι εδώ για να επιδώσω αυτή την τιμητική διάκριση για την πολυετή προσφο-
ρά σου στον Σύλλογό μας. Του είπα ότι αυτό για εμένα είναι η μεγαλύτερη τιμή, πρώτον που θα
επιδώσω μια τέτοια πλακέτα και δεύτερον που θα την επιδώσω σε εσένα ο οποίος για την πε-
ρίοδο που ήμασταν συνεργάτες πρόσφερες άοκνα, με πάθος και με αφοσίωση τεράστιες Υπη-
ρεσίες στον Σύλλογό μας. 

Δεν θα πρέπει να ξεχνάς τους αγώνες τους οποίους κάναμε εκείνη την εποχή, όταν ένα απα-
ράδεκτο Σχέδιο Νόμου για την εξέλιξη των αποφοίτων και της Σχολής μας μέχρι τον βαθμό του
Ανθυπασπιστή κατά κύριο λόγο. Είναι ένα προσχέδιο το οποίον άλλαξε άλλες δύο φορές προ-
κειμένου να έρθει σε μια θέση την οποία σήμερα την έχουν κάνει ως Νόμο, τον 3883/2010 και
στον οποίον επίσης είχαμε φέρει νέες προτάσεις γιατί δεν ικανοποιούσε με κανέναν τρόπο αυ-
τή τη διαμόρφωση. 

Επίσης, ποτέ δεν πρέπει να ξεχάσεις την προσπάθεια την οποίαν κάναμε για να ενημερωθεί
όλος ο κόσμος για τη Σχολή μας. Γιορτάσαμε τα 60 χρόνια ΣΤΥΑ με πρωτεργάτη τον κ.Μερτίκα
και φέραμε ένα έργο το οποίον μπόρεσε να δώσει νέα πνοή αλλά και να ακουστεί σε όλη την
Ελλάδα. Γιατί με τις εορταστικές εκδηλώσεις τις οποίες κάναμε στην Παλαιά Βουλή των Ελλή-
νων, με τη μετάκληση και πρόσκληση ενός κοσμοναύτη από τη Ρωσία με την πρωτοβουλία του
κ.Μερτίκα, με τις περιφερειακές εκδηλώσεις σε όλα τα Παραρτήματα, αναδείχθηκε τελικά ότι
υπάρχει και ο Σύλλογος Αποφοίτων ΣΤΥΑ αλλά και οι Τεχνικοί της Πολεμικής μας Αεροπορίας
με το τεράστιο έργο το οποίον προσέφεραν. 

Ήταν τεράστια η προσφορά σου και πιστεύω ότι τώρα που εξελέγης και για το Δ.Σ. της ΕΑΑΑ
και μάλιστα με μια πολύ τιμητική θέση από αριθμό ψήφων, είμαι βέβαιος ότι θα προσφέρεις ση-
μαντικότατες Υπηρεσίες και εκεί. Γιατί έχουμε πολύ μεγάλη ανάγκη από αυτόν τον χώρο για να
μπορέσουμε να βρούμε κάποια ακρόαση και κάποια απήχηση στις προσπάθειές μας αλλά και
στους σκοπούς της Σχολής μας η οποία τόσα χρόνια δεν είχε βρει τη θέση η οποία της ανήκει. 

Ελπίζω, κ. Διοικητά, να κάνετε ό,τι είναι δυνατόν για να εφαρμοστεί πραγματικά η τριετής
φοίτηση, είμαι βέβαιος γι’αυτό ότι θα το προσπαθήσετε, να αναδείξουμε όλα τα τυχόν προβλή-
ματα τα οποία δημιουργούνται. Και ιδιαίτερα εκείνο για το οποίον ήθελα να σας κάνω μια πα-
ράκληση, οι εγκαταστάσεις της Σχολής οι οποίες, θα μου επιτρέψετε να πω ότι εάν κάνει κά-
ποιος μια επίσκεψη στη Σχολή Ικάρων και κατηφορίσει προς τη ΣΤΥΑ, θα δημιουργήσει την
εντύπωση ότι εδώ κατοικούν οι Βόρειοι και οι Νότιοι, που έλεγαν οι Αμερικάνοι. 

Είναι μια προσπάθεια την οποία μας έχουν πει από πολλά χρόνια γι’αυτό το θέμα, για τον εκ-
συγχρονισμό των εγκαταστάσεων της ΣΤΥΑ ότι είχαν δεσμευτεί υψηλά κονδύλια για να γίνουν
νέες εγκαταστάσεις εφάμιλλες μιας Σχολής Ανώτερης Εκπαίδευσης. Δεν θέλω να με παρεξη-
γήσετε ότι βρήκα την ευκαιρία για να το τονίσω και πάλι, γιατί έχουμε κουραστεί λέγοντας αυ-
τά τα πράγματα τα οποία ταιριάζουν νομίζω.

Αγαπητέ Νίκο, τα συγχαρητήριά μου και την εκτίμησή μου γιατί έχεις προσφέρει τόσα πολ-
λά! Με τη βοήθεια του Θεού ελπίζω ότι θα συνεχίσεις να προσφέρεις. Σου εύχομαι υγεία, οικο-
γενειακή ευτυχία και δύναμη για να προσφέρεις σημαντικότερες Υπηρεσίες απ’ότι έχεις προ-
σφέρει μέχρι στιγμής. 

Ακολουθεί απονομή τιμητικής

πλακέτας από τον Επίτιμο

Πρόεδρο κ. Παναγιώτη 

Καράμπελα στον Σμηναγό ε.α.

κ. Νικόλαο Βούλγαρη

………………………………………………………………………………
Ν.ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Αγαπητοί φίλοι, συνάδελφοι, είμαι ιδιαίτερα συγκινημένος κατ’αρχάς για τη

βράβευση και κατά δεύτερον για τον κ.Καράμπελα που μου έκανε αυτή την τιμή, διότι είναι ο
ηθικός αυτουργός που βρίσκομαι σήμερα εδώ. Το 2006 διαβάζοντας την εφημερίδα μας, είχε
ένα πολύ ωραίο και δυνατό άρθρο όπου έλεγε: «Εν’όψει των εκλογών του Ιανουαρίου του 2007
ας έρθουν και νέοι να μπουν στον Σύλλογο». Βέβαια τότε που έκανα αίτηση και εκλέχθηκα, δεν
φανταζόμουν ότι θα περνούσαν 9 χρόνια υπηρετώντας τον Σύλλογο και θα έφτανα σήμερα με-
τά από 9 χρόνια σε μια ιδιαίτερα δύσκολη και συγκινητική ατμόσφαιρα. Δεν αποχωρίζομαι τον
Σύλλογο αλλά αισθάνομαι ιδιαίτερα συγκινημένος που φεύγω μετά από 9 χρόνια συνεχούς πα-
ρουσίας στον Σύλλογο. Είναι ιδιαίτερη τιμή για εμένα. 

Επ’ευκαιρία των σημερινών αρχαιρεσιών να ευχηθώ τα νέα παιδιά που είναι στο ψηφοδέλτιο
να έχουν ανάλογη τύχη. 

Θα είμαι πάντα κοντά στον Σύλλογο, πάντα πιστός στρατιώτης, όπως είπα από την πρώτη
στιγμή που εκλέχθηκα. 

Οι συνάδελφοι τον Νοέμβριο μου έκαναν την τιμή και με ψήφισαν για το νέο Δ.Σ. της ΕΑΑΑ.
Μαζί με τον Πρόεδρο και με τα άλλα μέλη θα προσπαθήσουμε να αλλάξουμε το κλίμα και υπό-
σχομαι ότι θα δώσω και εκεί όλες τις δυνάμεις μου για να συνεχίσω το έργο. 

Σας ευχαριστώ πάρα πολύ όλους. Κλείνοντας, επειδή είναι παρούσα η σύζυγος, να της πω:
Σε  ευχαριστώ πολύ, Εύη μου, για την υπομονή όλα αυτά τα χρόνια, γιατί μετέφερα δυστυχώς
στο σπίτι πάρα πολλά προβλήματα του Συλλόγου. 

Επίσης, να ευχαριστήσω όλα τα Δ.Σ. που ανέχτηκαν τη γκρίνια μου, τις φωνές μου, το πείσμα
μου, αλλά όλα αυτά τα έκανα από το πάθος και την αγάπη για τον Σύλλογο και τη Σχολή μας
πρωτίστως. 

Σ Υ Λ Λ Ο Γ Ο Σ  Α Π Ο Φ Ο Ι Τ Ω Ν  Σ . Τ . Υ . Α .
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Σας ευχαριστώ πολύ όλους. 
«Ομιλία – ενημέρωση Οικονονομικών Θεμάτων (Απχος ε.α. Ιωάννης Αντωνιάδης».
Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Παρακαλείται ο Αρχιπλοίαρχος κ. Ιωάννης 
Αντωνιάδης να προσέλθει στο βήμα και να μας ενημερώσει για οικονομικά θέματα. 
Ι.ΑΝΤΩΝΙΑΔΗΣ: Καλή σας ημέρα. Ως Πρόεδρος του Συνδέσμου Αποφοίτων ΣΑΣ, του Συνδέ-

σμου που εκπροσωπεί 8 Πανεπιστημιακές Ειδικότητες, θα ήθελα να σας ευχηθώ Καλή Χρονιά.
Να εκφράσω τις θερμές μας ευχαριστίες στο απερχόμενο Δ.Σ. για την αγαστή, την άψογη θα
έλεγα συνεργασία. Προσωπικά λέω ότι αν ξαναέρθω στη ζωή και δώσω Πανελλήνιες Εξετάσεις
και μπω πάλι στη ΣΑΣ, ίσως αυτή τη φορά το σκεφτώ πολύ να ακολουθήσω την Αεροπορία. Όχι
ότι πέρασα άσχημα στο Ναυτικό, ήμουν ευτυχισμένος στο Ναυτικό, είμαι περήφανος για το
Ναυτικό. Αλλά ειλικρινά αυτή την αγάπη, αυτή τη ζεστασιά που έχω βρει με τους συναδέλφους
της Αεροπορίας είναι πρωτόγνωρο συναίσθημα και το ίδιο το βιώνω και μέσα στον Σύνδεσμό
μου από αποφοίτους ΣΑΣίτες που είναι στις επάλξεις της Πολεμικής μας Αεροπορίας. 

Νικόλα, μην ανησυχείς που έφυγες. Θα πάμε οι δυό μας στη Θύρα 13 και ας προσπαθεί να
την κλείσει ο άλλος, δεν πειράζει. Οι δυό μας θα είμαστε στη Θύρα 13, μην ανησυχείς. Εμείς εί-
μαστε εκεί στις επάλξεις πάνω-πάνω εγώ και ο Νίκος. 

Για τα θέματα τα οικονομικά δεν θα σας κουράσω, μην ανησυχείτε. Γενικά δεν θέλω να κου-
ράζω το ακροατήριο. Είχα σκοπό να αρχίσω με ό,τι μπορέσαμε με τις δυνάμεις μας και καταφέ-
ραμε αν μη τι άλλο σε αυτόν τον ορυμαγδό μέτρων που επήλθαν εντός του 2015 εις βάρος μας,
είτε για τα εν ενεργεία, είτε για τα εν αποστρατεία στελέχη. 

Αλλά προέκυψε χθες το βράδυ μια ενημέρωση που ειλικρινά με άφησε έκπληκτο και άφωνο.
Διάβασα από ιστοσελίδα και blog που αργότερα αναμεταδόθηκε, για τη συνάντηση του Υπουρ-
γού Εργασίας με τους συναδέλφους των Σωμάτων Ασφαλείας και μέσα στα λεγόμενα μεταφέ-
ρετο ότι έκανε λόγο και μνεία για θεμελιωμένα και κατοχυρωμένα συνταξιοδοτικά δικαιώματα,
ότι ακόμα και αυτά σκοπεύουν με το νέο Ασφαλιστικό να τα θίξουν, πράγμα αν μη τι άλλο που
εμένα με αφήνει άφωνο όπως σας είπα. 

Θα είναι πολύ πρωτοποριακό παγκοσμίως για κάποια δικαιώματα τα οποία με συνταγματικές
επιταγές έχουν κατοχυρωθεί, με την Ευρωπα:κή Συνθήκη Δικαιωμάτων του Ανθρώπου, να έρ-
θουν και να λένε σε στελέχη: «Ή φροντίστε να πάτε να κάνετε κάποια μετάταξη ή αν είστε θε-
μελιωμένοι από 1.1.2016 υπάρχει και η δυνατότητα να έχουν αναδρομική ισχύ και να μην μπο-
ρείτε να φύγετε, να σας ¨εγκλωβίσουμε¨ μέσα στις τάξεις». Ευτυχώς ο Ανέστης Τσουκαράκης
που ήταν παρών με καθησύχασε ότι δεν ειπώθηκαν τέτοια πράγματα. Ευελπιστώ και ελπίζω σε
μια επίσημη διάψευση.

Και προχωρώ στη θεματολογία για τα οικονομικά μας θέματα. Θα μου επιτρέψετε να σας πω
ότι επήλθε από τον Ιανουάριο του 2015 αυτή η μερική θα έλεγα αποκατάσταση της τάξεως του
50%, που δυστυχώς για τους Αποστράτους ο μεσοσταθμικός όρος ήταν γύρω στο 12-13%.
Προσπαθήσαμε να προβούμε σε δυναμικές ενέργειες, όπως με την πορεία. Καταθέσαμε ψήφι-
σμα στον Υπουργό Οικονομικών, προσωπικά εγώ, και στα Κόμματα και στους Βουλευτές. Κατα-
θέσαμε τον Δεκέμβριο του 2015 παράλληλα ένα υπόμνημα για το Ασφαλιστικό στον κ. Κατρού-
γκαλο στον οποίον προσπαθήσαμε να του εξηγήσουμε και να του αναλύσουμε το ιδιόμορφο
καθεστώς που διέπει τις Ένοπλες Δυνάμεις. 

Βλέπω αυτή την εποχή ότι είμαστε λίγο εφησυχασμένοι, ειδικά οι Ενώσεις μας Αποστράτων -
επειδή είμαι Οικονομικός Σύμβουλος σας τα λέω – ότι δεν θα γίνει κάτι για εμάς τους Στρατιω-
τικούς, ότι ήδη ο Υπουργός Εθνικής Άμυνας σε συνεργασία με τους συναρμόδιους Υπουργούς
έχει πει ότι δεν θα θιγούν θεμελιωμένα δικαιώματα και συνταξιοδοτικά. Επιτρέψτε μου εγώ να
έχω τις αντιρρήσεις μου. Εκτιμώ ότι υπάρχουν ήδη ειλημμένες αποφάσεις. 

Έχω ενημερωθεί και από τον περασμένο Σεπτέμβριο και Οκτώβριο αρθρογραφούσα λέγο-
ντας ότι το θέμα της προσωπικής διαφοράς για τις συντάξιμες αποδοχές δυστυχώς, και ειδικά
για όσους εξ ημών φύγαμε νωρίτερα, θέλουν να τις αποκαλούν πρόωρες συνταξιοδοτήσεις,
δεν είναι πρόωρες συνταξιοδοτήσεις, πιστέψτε με, θα μας πιάσει και εμάς (όπως λέμε, εντός
εισαγωγικών). Και με τη λογική και την προοπτική ότι από το 2017 η προσωπική διαφορά θα κα-
ταργηθεί και θα υποστούν ραγδαίες μειώσεις οι συντάξιμες αποδοχές των Αποστράτων.

Στην παρούσα φάση μπορούμε να είμαστε καθησυχαστικοί όσον αφορά στο καθεστώς των
εν ενεργεία και αυτό είναι παρήγορο γιατί αν μη τι άλλο σε αυτούς στηρίζουμε πάρα πολλά και
στους αγώνες των εν ενεργεία στελεχών μας. Για τα απόστρατα στελέχη, όπως προείπα, είμαι
επιφυλακτικός. 

Το θέμα είναι ότι πρέπει να κινηθούμε και να κινηθούμε χθες. Ήδη εκπρόσωποι των Σωμάτων
Ασφαλείας όλων των Φορέων, των Ενώσεων και των Συλλόγων έχουν αρχίσει τους συνδικαλι-
στικούς αγώνες. Νομίζω ότι και εμείς στο πλαίσιο και στο μέτρο των δυνατοτήτων που μπορού-
με, θα πρέπει με κάθε ευκαιρία, σε κάθε μέσον να αναλύσουμε γιατί το καθεστώς των Στρατιω-
τικών και των συναδέλφων είναι ιδιόμορφο. Δεν αποδέχομαι εγώ ότι το λειτούργημα του Στρα-
τιωτικού Γιατρού, του Πολεμικού μας Αεροπόρου, του Μηχανικού μας, του Ηλεκτρονικού μας,
όλων αυτών των ειδικοτήτων και βάζω τελευταία τη δική μου του Οικονομολόγου, δεν τίθεται
θέμα ποιος είναι ψηλά, ποιος είναι χαμηλά, δεν αποδέχομαι ότι θα μπει μέσα στο ίδιο. Και χω-
ρίς να μπω σε διαδικασίες κοινωνικού αυτοματισμού, αλλά είναι η αλήθεια, είναι η πραγματικό-
τητα. Δεν μπορεί να μπει και να βράσει στο ίδιο καζάνι με όλα τα άλλα λειτουργήματα θέλετε
να τα πείτε, παροχές Υπηρεσιών ή του Δημοσίου ή του Ιδιωτικού ή του ευρύτερου Δημόσιου
Τομέα; 

Αυτή τη στιγμή βρισκόμαστε σε ένα καθεστώς όπου τα νέα στελέχη μας τα έχουν εντάξει σε
ασφάλιση ΙΚΑ χωρίς να γνωρίζουμε τίποτα περαιτέρω λεπτομέρειες για το πού πάνε τα ασφά-
λιστρα, πού πάνε οι ασφαλιστικές εισφορές των νέων συναδέλφων. Τους έχουμε εντάξει σε
ένα καθεστώς 40 ετών. Και θα σας παρακαλούσα όταν είστε σε ομήγυρη που συζητείται ότι «οι
Στρατιωτικοί είστε προνομιούχοι», δεν είμαστε πλέον καθόλου προνομιούχοι. Όχι απλώς μας
έχουν εντάξει στην ασφάλιση των 40 ετών ή στο 60ο έτος της ηλικίας, έχουν το θράσος θα έλε-
γα να μην δίνουν τη δυνατότητα να αναγνωρίσουν ούτε καν τα 5 έτη Μονάδων Εκστρατείας για
όλα τα στελέχη μας, όταν στον Ιδιωτικό και στον Δημόσιο Τομέα αναγνωρίζουν μέχρι και 11.
Ούτε καν τα χρόνια της ανατροφής τέκνων. 

Όπως σας είπα, δεν θα ήθελα να σας κουράσω. Δυστυχώς γίνομαι μαντατοφόρος κακών ει-
δήσεων. Αλλά επειδή τα έχουμε βιώσει όλα αυτά τα τελευταία 5 χρόνια, οφείλουμε να είμαστε
προετοιμασμένοι, οφείλουμε να είμαστε σε ετοιμότητα. Και θα είμαι στη διάθεσή σας, αν υπάρ-
χουν κάποιες απορίες ως προς τα οικονομικά, τα ασφαλιστικά θέματα και να μπορέσω να βοη-
θήσω ή να επιλύσω.

Να είσαστε καλά και πάλι και Καλή σας Χρονιά.
——————————————-
Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Παρακαλείται ο Ταξίαρχος ε.α. κ.Βασίλειος Νικολόπουλος, Πρόεδρος

της ΠΟΣ, να έρθει στο βήμα για κάποια ομιλία.
Β.ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ: Καλημέρα σας. Είμαι ο Πρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Στρα-

τιωτικών. Προέρχομαι από την Αεροπορία Στρατού, άρα κατά το ήμισυ νοιώθω Αεροπόρος.
Νοιώθω όμως και Αεροπόρος διότι ο γιος μου απεφοίτησε από τη Σχολή Ικάρων το 2015. 

Θεωρώ ιδιαίτερη τιμή την πρόσκληση που έχω δεχθεί από τον Σύλλογό σας και χαίρομαι
ιδιαίτερα διότι ήδη έχουμε αναπτύξει και μια πολύ καλή συνεργασία, ανταλλάσσοντας απόψεις
και συνδράμοντας ο ένας τον άλλον στον κοινό αγώνα που έχουμε και πρέπει να συνεχίσουμε
να έχουμε ενωμένοι όλοι οι Φορείς των Ενόπλων Δυνάμεων και κατ’επέκταση και των Σωμάτων
Ασφαλείας. 

Θα προσπαθήσω να είμαι πολύ σύντομος, να μη σας κουράσω. Πολλά θέματα καλύφθηκαν
από τον κ.Αντωνιάδη με τον οποίον είχαμε φτιάξει μαζί ένα υπόμνημα το οποίο δόθηκε στον
κ.Κατρούγκαλο. Η κατεύθυνση του υπομνήματος και θα πρέπει να το έχουμε στις απαιτήσεις,
όχι στις διεκδικήσεις, στις απαιτήσεις, είναι: Είμαστε το κάτι διαφορετικό απ’όλους τους άλ-
λους. Οι Ένοπλες Δυνάμεις για πάρα πολλούς λόγους που έχουν περιγραφεί σε ένα 8σέλιδο
υπόμνημα, όπως γίνεται σε όλα τα Κράτη του κόσμου, είναι διαφορετικές από τους υπόλοιπους
λειτουργούς και πολίτες. Δεν το λέω με την έννοια της υποβάθμισης, το διευκρινίζω αυτό. Το
λέω με την έννοια των υποχρεώσεων και του εργασιακού περιβάλλοντος στο οποίο ζουν, λει-
τουργούν και αναπτύσσονται. 

Δύο θέματα θα ήθελα να σας τονίσω. Το ένα θέμα είναι η ένταξη στον Ενιαίο Φορέα Κοινωνι-
κής Ασφάλισης που φαίνεται ότι δημιουργείται. Μας εντάσσουν όλους, αυτή είναι η πρόθεση.
Δεν έχει φανεί διότι το Σχέδιο Νόμου που έχει κυκλοφορήσει για το Ασφαλιστικό είναι προσα-
νατολισμένο στον Ιδιωτικό Τομέα και γράφει μέσα ότι με άλλο Νόμο θα ρυθμιστεί σε ό,τι αφο-
ρά στους Στρατιωτικούς και τους λοιπούς Δημοσίους Υπαλλήλους και βέβαια με άλλη ρύθμιση
εξαιρεί τους Υπαλλήλους της Βουλής.

Θα πρέπει εδώ να σας τονίσω και να το έχουμε υπ’όψιν μας, ότι το 2010 όταν ψηφίστηκε ο
Ν.3865, επί του Σχεδίου Νόμου υπάρχει γνωμοδότηση της Ολομέλειας του Ελεγκτικού Συνε-
δρίου ότι είναι αντισυνταγματικό το άρθρο 2 του Νόμου που αφορούσε στην ένταξη των Στρα-
τιωτικών και Δημοσίων Υπαλλήλων που κατατάσσοντο από 1.1.2011. Δυστυχώς αυτό δεν έχει
προσβληθεί και υπάρχει μια λογική που δεν έχει προσβληθεί, διότι στα 4 χρόνια οι μόνοι που
έχουν βγει είναι στα 2 ή στα 4 χρόνια οι απόφοιτοι των Παραγωγικών Σχολών. Είναι λογικό, 20
και 22 ετών συνάδελφοι να μη προσφύγουν από τώρα για το θέμα της σύνταξής τους. Είναι πά-
ρα πολύ σημαντικό. Το θέμα αυτό το έχουμε αναδείξει από τον Νοέμβριο. 

Μάλιστα πριν από ένα μήνα είχα μια άτυπη συνάντηση στο Υπουργείο Οικονομικών στο οποί-
ον τους αφορά και αυτούς. Διότι η σκέψη είναι ένα κομμάτι του Γενικού Λογιστηρίου να μετακι-
νηθεί στο Υπουργείο Εργασίας, είναι και αυτοί εξοργισμένοι, έχουμε μια συνεργασία, και χθες
ήδη έκαναν κατάληψη για το θέμα αυτό. 

Αλλά πέραν από το ότι νομολογιακά έχει γίνει δεκτό ότι δεν μπορεί να ενταχθεί το Δημόσιο
στο ΙΚΑ, υπάρχουν και οικονομικά στοιχεία τα οποία βέβαια δεν έχουν ξεκαθαριστεί αλλά δια-
φαίνονται. Εάν δηλαδή πάνε οι Στρατιωτικοί οι εν ενεργεία στο ΙΚΑ και κατ’επέκταση οι Από-
στρατοι ως συνταξιούχοι, το οικονομικό βάρος του προLπολογισμού, πέραν από όλα τα υπό-
λοιπα, είναι 1,26 δις ευρώ διότι θα πρέπει πλέον το Δημόσιο να συμμετέχει στο ΙΚΑ και ως ερ-
γοδότης. Πέραν των 6 δις που θα πρέπει να συνεχίσει να πληρώνει για τους Δημόσιους Υπαλ-
λήλους και Δημόσιους Λειτουργούς το Δημόσιο. 

Επομένως, η κατεύθυνσή μας, η διεκδίκησή μας και η απαίτησή μας είναι: Όχι στον Ενιαίο
Φορέα. Να σας διευκρινίσω ότι πάνω από τις μισές χώρες σε όλο τον κόσμο έχουν ιδιαίτερο κα-
θεστώς υπό το Δημόσιο (για λόγους που δεν χρειάζεται τώρα να σας αναπτύξω και να σας κου-
ράσω) τους Στρατιωτικούς κατ’ευθείαν από τον προLπολογισμό. Μάλιστα υπάρχουν χώρες,
όπως και η Γερμανία, στις οποίες δεν συνεισφέρουν εισφορές, απλά πληρώνονται από τον
προLπολογισμό.

Το δεύτερο σημείο - για να μην σας κουράσω και να τελειώσω – το οποίον θα πρέπει να έχου-
με υπ’όψιν, είναι ότι με τις αποφάσεις του Συμβουλίου Επικρατείας του 2014, 2192 – 2196 που
αφορά Ένοπλες Δυνάμεις, Σώματα Ασφαλείας και Αποστράτους – συνταξιούχους, γίνεται σα-
φής μνεία - δεν αναφέρομαι στα ποσά, αναφέρομαι στο κομμάτι το οποίον μας προσεγγίζει
ιδιαίτερα – και απαιτεί η απόφαση την ιδιαίτερη μισθολογική μεταχείριση των Στρατιωτικών. Εί-
ναι κάτι το οποίον έχει περάσει στα ψιλά, δεν το έχουμε τονίσει όσο πρέπει. Έχουμε επικεντρω-
θεί μόνο στο ποσόν που θα πάρουμε εφόσον δικαιωθούμε για το υπόλοιπο 50%.

Για να μην είμαστε αιθεροβάμονες, το υπόλοιπο 50% που διεκδικούμε ειδικά για τους Απο-
στράτους, είναι κατά μέσον όρο και θα ήθελα αυτό να το κρατήσουμε, 32�. Υπάρχουν άτομα
που δεν θα πάρουν καθόλου, έστω και το 50% να δοθεί, και κάποια άτομα που θα πάρουν 60%.
Είναι 32� τον μήνα κατά μέσο όρο για τους Αποστράτους, μιλάμε για τέτοιο ποσόν, είναι επιβε-
βαιωμένο, έχει ενημερωθεί το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας με διάφορα υπομνήματα που έχουμε
κάνει. Επομένως, η δεύτερη απαίτηση είναι: Απαιτούμε την ιδιαίτερη μισθολογική μεταχείριση,
όπως προβλέπεται και έχουν καταγραφεί μέσα στις αποφάσεις.

Τέλος, θα ήθελα να σας τονίσω ότι θα πρέπει να διεκδικήσουμε άμεσα όλα αυτά τα οποία πε-
ριλαμβάνονται στις διάφορες διατάξεις και αποφάσεις που έχουν εκδοθεί κατά καιρούς από το
ΣτΕ. Άλλες αποφάσεις από το ΄80 ακόμα αναφέρουν το ιδιαίτερο μισθολογικό καθεστώς. Αυτά
θα πρέπει να τα ξέρουμε και να μπορούμε να τα διεκδικούμε. Δεν θέλω να σας κουράσω άλλο. 

Σας ευχαριστώ πάρα πολύ για την ιδιαίτερη τιμή που μου κάνατε.
Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Σειρά έχει ο Αντισυνταγματάρχης κ. Ανέστης Τσουκαράκης, Πρόεδρος

της ΠΟΕΣ, για μια ομιλία. 
Α.ΤΣΟΥΚΑΡΑΚΗΣ: Καλημέρα και από εμένα. Ευχαριστώ για την πρόσκληση. Είναι ιδιαίτερη

τιμή που βρίσκομαι σήμερα μαζί σας γιατί προέρχομαι από τη Σχολή. Είμαι 38η Σειρά, μετά
έκανα τη μετάταξη. 

Δεν θέλω να σας κουράσω. Είναι δική σας ημέρα σήμερα. Γενική Συνέλευση Εκλογοαπολογι-
στική, θα αναδείξετε το νέο Δ.Σ. Αλλά έχει σημασία, επειδή συμμετέχω σε ένα Συντονιστικό
Αγώνα που έχουμε φτιάξει οι εν ενεργεία υπηρετούντες στα Σώματα Ασφαλείας και στις Ένο-
πλες Δυνάμεις, να σας μεταφέρω το κλίμα που επικρατεί αυτές τις ημέρες στις επαφές που εί-
χαμε με τα Κόμματα και από τους Υπουργούς. Επειδή διάφορα γράφονται στα blogs, μεταφέ-
ρονται ενδεχομένως λάθος μηνύματα ή παραπληροφόρηση στον κόσμο για να υπάρξει ενδεχο-
μένως μια παραπάνω ανησυχία από αυτή που πρέπει να υπάρχει.

Μετά λύπης μου βέβαια μεταφέρω ότι τουλάχιστον όσον αφορά στα Πολιτικά Κόμματα η
Αντιπολίτευση κάνει αυτά που δεν θα έκανε ως Κυβέρνηση και επιτίθεται στην Κυβέρνηση, ενώ
θα έπρεπε να κάνει αυτά που θα έπρεπε να κάνει ως Κυβέρνηση. Αυτό το εισπράττουμε έντονα
το τελευταίο διάστημα με αφορμή το Σχέδιο Νόμου του Ασφαλιστικού που κατατέθηκε, που
όντως δεν αγγίζει τις Ένοπλες Δυνάμεις, τα Σώματα Ασφαλείας, εν γένει τους Δημοσίους
Υπαλλήλους. Παρ’όλα αυτά, η παράγραφος 3, άρθρο 1, τι λέει; «Με όμοιο τρόπο θα ρυθμίσω
με ειδικό Συνταξιοδοτικό Νόμο αυτά που απασχολούν τους Δημοσίους Υπαλλήλους και τους
Στρατιωτικούς» προσέξτε, τους Στρατιωτικούς. Δεν μιλάει για Σώματα Ασφαλείας, για Στρατιω-
τικούς. Εννοεί βέβαια και τα Σώματα Ασφαλείας. Αυτό το «όμοιο τρόπο» μας έβαλε λοιπόν σε
σκέψεις και ανησυχία. Τι εννοεί ο ποιητής, ο Νομοθέτης, με τον «όμοιο τρόπο»; Δεν λέει «ίδιο»,
λέει «όμοιο». 

Χθες λοιπόν, πηγαίνοντας και συναντώντας τον κ.Τόσκα και τον κ.Κατρούγκαλο, επειδή γρά-
φτηκαν αυτά, απαίτηση των Ομοσπονδιών ήταν να απαλειφθεί από το ισχύον Νομοσχέδιο η
φράση «κατά όμοιο τρόπο». Η απάντηση; «Όχι. Δεν μπορούν οι Στρατιωτικοί, εν πάση περιπτώ-
σει αυτοί που φοράνε στολή, να εξαιρεθούν από τον γενικό κανόνα Ενιαίος Φορέας Κοινωνικής
Ασφάλισης. Πρέπει να βάλουμε κανόνες. Κανόνες στην ασφάλιση, στη σύνταξη, στο εφ’άπαξ,
σε όλα τα βοηθήματα πρέπει να βάλουμε κανόνες». Το θέμα είναι, ποιοι κανόνες θα μπουν; Και
με ποιους θα διαβουλευτούν αυτούς τους κανόνες; Φαίνεται ότι δεν υπάρχει διαβούλευση εκ
των έσω, είναι διαβούλευση με έξω. Και μάλιστα ήταν έντονη η αντιπαράθεση εκείνη την ώρα,
ότι οι επιτιθέμενοι είναι οι ίδιοι οι τρο:κάνες. Οι αμυνόμενοι αλλάζουν. Αλλάξαμε τα πρόσωπα,
αλλά ουσιαστικά τι κάνουμε; Τα ίδια πράγματα. Δεν άλλαξε τίποτα γιατί δεν συζητάνε μαζί μας. 

Εν πάση περιπτώσει φαίνεται ότι υπάρχει μια ισχυρή πίεση τουλάχιστον από τις Ομοσπονδί-
ες. Κι εδώ ήδη παρακαλούμε και τους Αρχηγούς, απευθύνομαι περισσότερο στους Ανώτατους
Αξιωματικούς. Φαίνεται ότι τα Σώματα Ασφαλείας συντάσσονται πλήρως με τις Ομοσπονδίες.
Χθες να ακούγατε την έντονη αντίδραση, την ανησυχία, την απογοήτευση, με ήπιο  τρόπο βέ-
βαια, του Υπαρχηγού της Ελληνικής Αστυνομίας που βλέπει το μέλλον του πολύ ζοφερό. Και τα
νέα παιδιά που δεν μπορούν να φανταστούν ακριβώς τι λέμε τώρα, αλλά εν πάση περιπτώσει
τους αγγίζει σε πολύ μεγάλο βαθμό το μέλλον που έρχεται. Οι απόστρατοι τα έχετε υποστεί, οι
εν ενεργεία θα τα υποστούμε. 

Τα καινούργια παιδιά ήδη έχουν υποστεί μια διαφοροποίηση γιατί εντάχθηκαν στο ΙΚΑ, σε
ένα ΙΚΑ το οποίο δεν έχει κωδικούς για να βάζει τις εισφορές. Παίρνουν εισφορές τα Επιτελεία,
αποδίδουν τις εισφορές, αλλά δεν ξέρει κανένας πού πάνε. Ειδικές κατηγορίες, Ιπτάμενοι,
Υποβρύχιοι, δεν ξέρουν πού πάνε. Δεν αποδίδονται οι εισφορές των Ιπταμένων. Οι Ιπτάμενοι οι
καινούργιοι, ο γιος σας, κ.Νικολόπουλε, το ξέρετε πάρα πολύ καλά, δεν αποδίδονται οι εισφο-
ρές στο ΙΚΑ. Είναι πολλά τα πράγματα λοιπόν και αυτό που πρέπει όλοι να καταλάβουν, είναι
ότι πρέπει να είμαστε ενωμένοι. 

Ήδη εμείς δώσαμε ένα στίγμα χθες με μια ανακοίνωση που βγάλαμε, ότι δυστυχώς δεν
υπάρχει άλλος δρόμος από την κινητοποίηση. Κι εδώ πρέπει να βρούμε συμπαραστάτες και τη
φυσική μας ηγεσία. Πρέπει να είναι και η φυσική ηγεσία συμπαραστάτες. Δεν πρέπει να είμα-
στε αντιμέτωποι, δεν έχουμε να χωρίσουμε τίποτα. Τα λέμε στους Αρχηγούς, τα λέμε στον
Υπουργό. 

Και κλείνοντας θέλω να πω, χωρίς βέβαια να ευλογήσω, ότι γίνονται προσπάθειες από το
Υπουργείο Εθνικής Άμυνας. Πρόσφατα κατατέθηκε στο Νομοσχέδιο του Αναπληρωτή Υπουρ-
γού Εθνικής Άμυνας το επίδομα εξομάλυνσης για τους διαζευγμένους, αυτό είναι μόνο για
τους Στρατιωτικούς. Γίνεται μια προσπάθεια να αποδοθούν τα οφειλόμενα από το Συμβούλιο
της Επικρατείας γιατί υπάρχει μια αντίδραση με την έννοια ότι δεν υπάρχουν χρήματα από τα
Σώματα Ασφαλείας, περισσότερο από το Λιμενικό και από το Πυροσβεστικό. 

Οπότε, όπως διαχειρίστηκε το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας το επίδομα εξομάλυνσης για τους
διαζευγμένους, κατά παρόμοιο τρόπο γίνονται προσπάθειες να διαχειριστεί και τα οφειλόμενα,
τα αποδιδόμενα από το Συμβούλιο της Επικρατείας. Πιστεύουμε ότι θα γίνει και τελικά θα καρ-
ποφορήσει αυτή η προσπάθεια. Γιατί αν δεν το γνωρίζετε, κάθε χρόνο, όχι φέτος, πέρυσι και τα
προηγούμενα χρόνια, 150.000.000 από το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας επιστρέφονταν στον
προLπολογισμό, δεν καταναλώνονταν. Αυτά λοιπόν υπάρχουν. Μπορούν να δοθούν τα χρήμα-
τα, δεν είναι πολλά. Γίνεται λοιπόν προσπάθεια και να το ξέρετε, για να αποδοθούν τα του Συμ-
βουλίου της Επικρατείας.

Αυτά ήθελα να σας πω για να έχετε μια εικόνα για το τι κυκλοφορεί. Γίνονται προσπάθειες
από τους ενεργούς, τουλάχιστον από εμάς. Υπάρχει καλή συνεννόηση, καλή επικοινωνία και με
τις Ενώσεις Αποστράτων και με τους Συνδέσμους. Και πρέπει κάποια στιγμή αυτό που κάναμε
στο παρελθόν, που κατεβήκαμε όλοι μαζί οι 25.000 να το ξανακάνουμε. Αλλά σας το λέω ειλι-
κρινά ότι αυτό που πονάει τους απ’έξω είναι η στολή. Εάν δεν δουν στολή στον δρόμο, δεν κα-
ταλαβαίνει κανένας τίποτα. Κι εμείς θα κατέβουμε με στολή, αυτό το αποφασίσαμε, είναι ρητό
και δεν το παίρνουμε πίσω. Και ας υποστούμε τις οποιεσδήποτε συνέπειες. Γιατί καλύτερα να
υποστείς τώρα συνέπειες με μια φυλάκιση, παρά μετά στο μέλλον να κλαις. 

Σας ευχαριστώ πολύ.
——————————————-
«Κοπή Πίττας».
Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Πανοσιολογιότατε, παρακαλούμε για την ευλογία της Πίττας. 
Ακολουθεί ευλόγηση πίτας από ιερέα 
Ο Θεός να ευλογεί την Πατρίδα μας, να ευλογεί τους στόχους, τις εργασίες του Συλλόγου,

να χαρίζει την αγάπη σε όλους μας, στις οικογένειές μας. Αμήν. 
Ακολουθεί η κοπή της Πίττας.
Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ (Μοιράζει τα κομμάτια της Πίττας).
Το πρώτο κομμάτι του Χριστού. Ο Πανοσιολογιότατος Αρχιμανδρίτης κ.Νικόλαος Ρήγας  Το

δεύτερο κομμάτι στον Βουλευτή κ.Αθανάσιο Καββαδά  Το τρίτο κομμάτι στη σύζυγο του κ.Καβ-
βαδά  Το τέταρτο κομμάτι στον Κλαδάρχη Υποπτέραρχο Ιπτάμενο κ. Ευάγγελο Μάντζιαρη Το
πέμπτο κομμάτι στον Διοικητή της ΣΤΥΑ Ταξίαρχο Ιπτάμενο κ. Κωνσταντίνο Σεβαστάτο Το έκτο
κομμάτι στον Υποδιοικητή της ΣΤΥΑ Σμήναρχο κ.Ρούγκο  Ο Πρόεδρος της ΕΑΑΑ, Αντιπτέραρ-
χος Ιπτάμενος Σπυρίδων Καβούρης  Ο Πρόεδρος ΠΑΣΥΒΕΤΑ, Υποπτέραρχος Δημήτριος Λαζά-
ρου  Ο Πρόεδρος ΕΣΜΑ, Υποπτέραρχος κ.Ιωάννης Κούτρας Ο Πρόεδρος της ΑΝΕΑΕΔ Αντι-
ναύαρχος κ. Γεώργιος Ρο:δης  Ο Πρόεδρος του Συλλόγου Αποφοίτων Σχολών Σωμάτων, Αρχι-
πλοίαρχος κ. Ιωάννης Αντωνιάδης Ο Πρόεδρος της ΠΟΣ, Ταξίαρχος κ. Βασίλειος Νικολόπου-
λος  Ο Πρόεδρος της ΠΟΕΣ, Αντισυνταγματάρχης κ. Ανέστης Τσουκαράκης  Ο Πρόεδρος
ΣΑΙΡ, Αντισμήναρχος κ. Ιωάννης Κρανιάς  Ο Πρόεδρος ΣΑΣΥΔΑ, Ταξίαρχος κ. Γεώργιος Ρούσ-
σος  Ο Πρόεδρος ΠΜ/ΣΑΣΥ/ΠΝ Αντιπλοίαρχος Ευστράτιος Ζουπαντής  Από το ΣΑ/ΣΜΥΝ ο κ.
Κωνσταντίνος Καλλαρίτης  Ο Πρόεδρος ΣΑΥΣ Συνταγματάρχης κ.Κωνσταντίνος Λίγγας.  Η
Πρόεδρος ΠΑΣΟΙΠΑ κα Μιράντα Παπασταύρου  Η σύζυγος του Αντιπτεράρχου Αλέξανδρου
Παπανικολάου, κα Έλενα Παπανικολάου  Ο Επίτιμος Πρόεδρος ΣΑΣ, Σμήναρχος κ. Παναγιώτης
Μερτίκας Ο Επίτιμος Πρόεδρος ΣΑΣ κ. Γεώργιος Εμμανουηλίδης Ο Επίτιμος Πρόεδρος ΣΑΣ κ.
Παναγιώτης Καράμπελας  Ο πρώην Πρόεδρος ΣΑΣ κ. Πιέρρος Πλατάνας  Η Δόκιμος 2ας, Μη-
χανοσυνθέτης, Μαρία Γιαχαλή Η Δόκιμος 1ης, Πληροφορικής, κα Νικολέτα Σαρρή Ο Γενικός
Γραμματέας του ΣΑΣΥΔΑ κ. Ηλίας Ντούβλης

………………………………………………………………………………
Το φλουρί της Πίττας κέρδισε ο κ. Κ. Κατσάμπας.
«Αποδέσμευση Προσκεκλημένων – Διάλειμμα – Παράθεση Καφέ».

ΜΕΡΟΣ Β΄
«Παρουσίαση υποψηφίων από Πρόεδρο ΣΑΣ κ. Δημήτριο Φαλτάιτς».
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Κύριοι, ξεκινάμε το Β΄ Μέρος της Γενικής μας Συνέλευσης. 
Με απόφαση του Δ.Σ. θα γίνει η παρουσίαση των υποψηφίων, όσοι εκ των οποίων επιθυμούν,

έχουν τη δυνατότητα να ομιλήσουν επί δίλεπτο. 
Ο κ.Αβραμίδης Ιωάννης. Επιθυμείτε να μιλήσετε, κ.Αβραμίδη; Όχι.
Ο κ.Αμουτζόπουλος Ιωάννης επιθυμεί να μιλήσει; Είναι στο Ταμείο.
Ο κ.Αναγνωστάκης Κωνσταντίνος. 
Κ.ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Καλημέρα σας. Είμαι ο Κωνσταντίνος Αναγνωστάκης, Οργάνων, της 28-

ης Σειράς. Εύχομαι σε όλους σας Καλή Χρονιά με υγεία, πρόοδο, ευημερία τόσο σε εσάς όσο
και στις οικογένειές σας. 

Είμαι χαρούμενος που συμμετέχω σε ένα ψηφοδέλτιο όπου υπάρχουν πολλοί νέοι συνάδελ-
φοι που μαζί με τους παλιούς θα συνθέσουμε το νέο Δ.Σ. το οποίον πιστεύω να πετύχει τους
στόχους τους οποίους θα αναφέρει αργότερα ο κ.Πρόεδρος και όχι μόνον. Υπάρχουν αρκετά
άλυτα προβλήματα, μπορούμε να δώσουμε σε ορισμένα λύσεις, σε ορισμένα αγώνα. 

Εύχομαι σε όλους και πάλι Χρόνια Πολλά και ευχαριστώ που με ακούσατε.
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ:Ο κ.Αναγνωστόπουλος Κωνσταντίνος. Ο κ.Ανδρικόπουλος Ανδρέας. Ο κ.Αυδής

Αχιλλέας. Ο κ.Βλάχος Δημήτριος. Ο κ.Βούλγαρης Παναγιώτης. 
Π.ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Καλημέρα σας, κύριοι, και από εμένα. Είμαι ο Αντισμήναρχος Βούλγαρης

Παναγιώτης. Γεννήθηκα στο Λιανοκλάδι Λαμίας το 1957. Εισήλθα στη ΣΤΥΑ το 1977 με την 29η
Σειρά. Αποφοίτησα το 1979 με την ειδικότητα του Ελεγκτού Αναχαίτισης. 

Αποφάσισα και εγώ να θέσω υποψηφιότητα στο νέο Δ.Σ., πιστεύοντας με τη συμμετοχή μου
κι εγώ να προσφέρω εποικοδομητικά στους στόχους του Συλλόγου ο οποίος έχει προσφέρει
πάρα πολλά, συνεχίζει να προσφέρει σημαντικό έργο στην Πολεμική Αεροπορία και γι’αυτό δι-
καίως κατέχει τη θέση η οποία αρμόζει στον Σύλλογο. 

Τελειώνοντας, εύχομαι και εγώ από την πλευρά μου Χρόνια Πολλά σε όλους, με υγεία. Και
καλή επιτυχία σε όλους τους υποψηφίους. 

Ευχαριστώ πολύ που με ακούσατε.
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Ο κ.Δεγα:της Βασίλειος. Ο κ.Δήμου Δημήτριος. Ο κ.Δούρος Χρήστος. Ο κ. Ευ-

τυχίδης Σταύρος. 
Σ.ΕΥΤΥΧΙΔΗΣ: Καλημέρα σας. Καλή Χρονιά. Είμαι ο Σταύρος Ευτυχίδης, Σμηναγός ε.α. εδώ

και 2 χρόνια, 35η Σειρά ΣΤΥΑ. Είπαμε προηγουμένως ότι οι νέοι είναι καλύτεροι από εμάς. Η
Σχολή είναι ολοένα και καλύτερη. Γι’αυτό θέλω να βοηθήσω με τη συμμετοχή μου στο Δ.Σ. Θα
συνεχίσω την προσπάθεια την οποίαν έκαναν οι παλαιότεροι με ό,τι μπορώ και όσες δυνάμεις
έχω και όσες γνώσεις έχω θα τις χρησιμοποιήσω. 

Ευχαριστώ πολύ. Καλή συνέχεια. 

Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Ο κ.Μαριόλης Γεώργιος.
Γ.ΜΑΡΙΟΛΗΣ: Γεια σας και από εμένα. Είμαι ο Απόστρατος Σμήναρχος Γιώργος Μαριόλης

της 28ης Σειράς ΣΤΥΑ, Ειδικότητα Ε.Α. 
Εύχομαι σε όλους Καλή Χρονιά, με υγεία και σε εσάς και στις οικογένειές σας.
Γεννήθηκα στο Πεταλίδι Μεσσηνίας το 1956. Υπηρέτησα δόξα και τιμή, όπως λέω εγώ, την

Πολεμική μας Αεροπορία επί 35 χρόνια. 
Σήμερα είμαι υποψήφιος για το νέο Δ.Σ. του ΣΑΣ. Πιστεύω ότι μπορώ και θέλω να βοηθήσω

τον ΣΑΣ μέσα από την ανανέωση του Δ.Σ. Θέλω στο σημείο αυτό να καλέσω όλους τους συνα-
δέλφους, εν ενεργεία και εν αποστρατεία, να συστρατευτούμε όλοι μαζί διότι ο ΣΑΣ χρειάζεται
τη μαζικότητα. Να μπούμε όλοι στις τάξεις για να γίνει ο ΣΑΣ πιο δυνατός και πιο ισχυρός απ’ό-
τι ήταν μέχρι σήμερα. 

Θέλω να δηλώσω ότι ακόμα και αν δεν εκλεγώ, θα συνεχίσω να αγωνίζομαι για τον ΣΑΣ διότι
πιστεύω ότι η ενδυνάμωσή του μπορεί να γίνει με πολλούς τρόπους. 

Εδώ θέλω να κάνω και μια δημόσια πρόταση και θα παρακαλέσω όλους τους συναδέλφους
και τον νέο Πρόεδρο που θα εκλεγούν από τις σημερινές εκλογές, το νέο Δ.Σ. να κάνει τις απα-
ραίτητες ενέργειες ούτως ώστε οι απόφοιτοι ΣΤΥΑ με το που αποφοιτούν από τη Σχολή αυτο-
μάτως να εγγράφονται και στον ΣΑΣ. Ο ΣΑΣ δεν είναι Σύλλογος Αποστράτων, είναι Σύλλογος
Αποφοίτων ΣΤΥΑ, αυτό πρέπει να το περάσουμε ανεξάρτητα από τις εκλογές, αν εκλεγούμε ή
όχι. Εμένα με ενδιαφέρει ο Σύλλογος, για να τον πάμε ακόμα πιο ψηλά και να τον δυναμώσουμε
ακόμα περισσότερο. Ο Σύλλογος δεν είναι ονόματα. Ο Σύλλογος είναι συλλογική προσπάθεια
και εκεί θα δώσω όλες μου τις δυνάμεις, είτε εκλεγώ, είτε όχι.

Θέλω να σας ευχαριστήσω όλους γι’αυτή τη γιορτή, εγώ τη θεωρώ γιορτή, στην οποία συμ-
μετείχαμε όλοι σήμερα. Σας ευχαριστώ πολύ. Καλή Χρονιά.

Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Ο κ.Μαχαίρας Πέτρος. Ο κ.Παναγιώτου Δημήτριος. Ο κ.Παπαδόπουλος Γεώρ-
γιος. Ο κ.Πετρόπουλος Γεώργιος. 

Γ.ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Γεια σε όλους. Είμαι ο Αντισμήναρχος ε.α. Πετρόπουλος Γεώργιος. Απο-
στρατεύτηκα το 2011 για λόγους υγείας. Και μόνο μια επιθυμία έχω, αν και τα είπε όλα ο κ.Μα-
ριόλης, με πρόλαβε σε όλα, θέλω τον Σύλλογό μας να τον κάνουμε πολύ-πολύ-πολύ δυνατό, να
γίνει η φωνή του μεγάλη, δυνατή, τρανή, για να μπορούν να μας ακούν και όχι να λένε: «Α, ένας
Σύλλογος είναι». Όχι, δεν είναι ένας Σύλλογος. Εμείς είμαστε η βάση της Πολεμικής Αεροπορί-
ας. Πάνω σε εμάς πατάνε για να γίνουν ό,τι γίνονται οι άλλοι. Χωρίς εμάς δεν είναι τίποτα. Αυτό
ήθελα να πω.

Καλή επιτυχία στους υπόλοιπους υποψηφίους και Καλή Χρονιά.
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Ο κ.Ποταμίτης Ανδρέας. Ο κ.Σπυρόπουλος Αναστάσιος. Ο κ.Τρέσσος Δημή-

τριος. 
Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Δεν θα σας απασχολήσω για πολύ. Θα σας πω ότι κάποτε, μικρό παιδί, Αρχι-

σμηνίας τυγχάνων, γνώρισα τον τότε Πρόεδρο τον Γιώργο τον Εμμανουηλίδη και από τότε έγι-
να κολλητάρι του. Σε όλες τις εκδηλώσεις και σε όλες τις διαδικασίες του Συλλόγου ήμουν πα-
ρών. Αποτέλεσμα, τον Σύλλογο αυτόν τον θεωρώ οικογένειά μου και σπίτι μου. 

Ήμουν Πρόεδρος βέβαια κάποια περίοδο που ο κ.Πλατάνας για λόγους μεταφοράς του από
τον Σύλλογο στην Ένωση, έμεινε στην Ένωση και έμεινα Πρόεδρος το ΄10 και το ΄11, οπότε και
έγιναν κάποια κομμάτια από αυτά τα οποία πάντα ήταν επιθυμία μου και είχα στη σκέψη μου
για την αναβάθμιση του Συλλόγου. Κατεβαίνω και τώρα και πιστεύω ότι θα με ξαναφέρετε κο-
ντά στον Σύλλογο διότι αυτά τα οποία είχα σκεφτεί, ακόμα δεν τα έχω υλοποιήσει γιατί δεν
πρόλαβα. Ο χρόνος που έμεινα ήταν μόνο 2 χρόνια και έτσι όσα και να έχω κάνει, είναι λίγα
μπροστά σε αυτά τα οποία είχα σκεφτεί.

Εύχομαι οικογενειακή ευτυχία, Χρόνια Πολλά και σας ευχαριστώ εκ των προτέρων.
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Ο κ.Τσιγκάρης Κωνσταντίνος. Όχι; 
Εγώ είμαι ο τελευταίος. Δεν επιθυμώ να μιλήσω. Θα ήθελα να ευχηθώ σε όλους τους συνυ-

ποψηφίους μου καλή επιτυχία. Και να είστε σίγουροι ότι όλοι προσπαθούμε για το καλό του
Συλλόγου μας. Και από τη σημερινή εικόνα που βλέπουμε και από τα μηνύματα που έχουμε πά-
ρει από την Επαρχία, υπάρχει μεγάλη ροή από το εκλογικό μας σώμα. Άρα το μήνυμα για μεγά-
λη συμμετοχή, για να γίνει ο Σύλλογος ακόμα πιο δυνατός, έπιασε. 

——————————————-
«Έναρξη εργασιών Γενικής Συνέλευσης».
«Πρόταση Δ.Σ. δια Προέδρου ΣΑΣ ονομάτων για ανάληψη καθηκόντων Προεδρείου Γενι-

κής Συνέλευσης».
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Θα προχωρήσουμε στη συνέχεια της διαδικασίας, για το Προεδρείο. Η πρότα-

ση του Δ.Σ. του ΣΑΣ για το Προεδρείο της Γενικής Συνέλευσης: Έχει προταθεί ως Πρόεδρος ο
κ. Ευάγγελος Παρασκευόπουλος και ως μέλη οι κ.κ. Αθανάσιος Ραφαηλίδης και Παναγιώτης
Σκορδάκης.

Εγκρίνονται;
ΜΕΛΗ: Εγκρίνονται… εγκρίνονται. 
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Υπάρχει η έγκριση του Προεδρείου. Η Γενική Συνέλευση εγκρίνει το Προε-

δρείο της, αναλυτικά: 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ.Ευάγγελος Παρασκευόπουλος και
ΜΕΛΗ: Οι κ.κ. Αθανάσιος Ραφαηλίδης και Παναγιώτης Σκορδάκης. 
Το Προεδρείο παρακαλείται να πάρει τη θέση του στον χώρο. 
——————————————-
«Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ. – Συστάσεις επί Διαδικασιών – Δήλωση επιθυμούντων να μι-

λήσουν – Ορισμός χρόνου τοποθετήσεων ομιλητών (3΄)».
ΠΡΟΕΔΡΟΣ Γ.Σ. (Ε.Παρασκευόπουλος): Κύριοι, επειδή ο χρόνος είναι πάρα πολύ σύντο-

μος, ήδη μας έχει πάρει πάρα πολύ από τον πολύτιμό σας χρόνο του Σαββάτου, σας θέλουν και
οι σύζυγοι. Και θα ήθελα να κάνουμε όσο το δυνατόν περισσότερο γρήγορα και να τελειώσει
αυτή η όμορφη εκδήλωση που έχουμε σήμερα. Αν κάποιος θέλει να μιλήσει από εσάς, ας έρθει
να γραφεί εδώ στη λίστα, ώστε να υπάρξει μια προτεραιότητα, να μπορέσουμε να τον ακού-
σουμε, να ακούσουμε και τις απόψεις του. Η Επιτροπή Διεξαγωγής της Γενικής Συνέλευσης
όπως και ο Πρόεδρος του Δ.Σ. εύχεται τις καλύτερες ευχές για το νέο έτος, για την Πατρίδα,
για την Αεροπορία και για εμάς και τις οικογένειές μας. Μετά από αυτό θα σας παρακαλέσει η
Επιτροπή, όπως σας είπα προηγουμένως, να είσαστε πολύ σύντομοι, δηλαδή να μην υπερβαί-
νει κάθε ομιλία τα 2΄, για να μπορέσουν κατ’αυτόν τον τρόπο να μιλήσουν περισσότεροι συνά-
δελφοι. Απολογισμός, εγκρίσεις και απαλλαγή του Δ.Σ. θα ακολουθήσουν μετά. 

Στη συνέχεια ανοίγεται κατάλογος ομιλητών.
……………………………………………………………………………..
——————————————-
«Διοικητικός Απολογισμός Πεπραγμένων περιόδου Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2015 από

Πρόεδρο ΣΑΣ κ. Δημήτριο Φαλτά<τς».
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Διοικητικός Απολογισμός της περιόδου 2015, μέχρι 31.12.2015, θα γίνει από

τον Πρόεδρο του Συλλόγου μας τον κ.Φαλτά:τς. 
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Κύριοι, καλημέρα σας. Σήμερα για τον Σύλλογο είναι μια ημέρα γιορτής, γιατί

εκτός από τη Γενική μας Συνέλευση και την κοπή της Πίττας, διεξάγονται παράλληλα και οι
εκλογές για την ανάδειξη του νέου Δ.Σ. 

Ξεκινώντας θα ήθελα να ευχαριστήσω όλους τους συνεργάτες, μέλη του Δ.Σ. και μη, οι οποί-
οι εργάστηκαν σκληρά για να φέρουμε σε πέρας και να σας παρουσιάσουμε τη σημερινή Γενι-
κή μας Συνέλευση και τις Αρχαιρεσίες. 

Επειδή πιστεύω ότι σε μια Ετήσια Γενική Συνέλευση πρέπει να επικρατεί ο διάλογος, η
ανταλλαγή απόψεων και η σύνθεση από το αποτέλεσμα της οποίας θα μπορέσουμε να συνεχί-
σουμε ακόμη πιο δημιουργικά το έργο μας, θα προσπαθήσω να είμαι περιεκτικός. 

Σε ό,τι αφορά την εκλογική διαδικασία, αναμένουμε τη μαζική συμμετοχή σας για την ανάδει-
ξη ενός νέου Δ.Σ. με αυξημένο κύρος και δύναμη, ισχυρό, περισσότερο αγωνιστικό, πιο έντονα
διεκδικητικό. Διότι στη σημερινή εποχή της απαξίωσης της κατηγορίας μας από την πολιτική
και δημοσιογραφική λαίλαπα τίποτα δεν μας χαρίζεται. Τα πάντα έχουν το τίμημά τους, αλλά
και τα πάντα κατακτώνται μόνο με συνεχείς αγώνες και δυναμικές διεκδικήσεις. Γι’αυτό σήμε-
ρα περισσότερο από ποτέ χρειάζεται να αναδείξουμε με τη μεγάλη μας συμμετοχή ένα δυνατό
Δ.Σ. που θα μπορεί να ανταποκριθεί στις προσδοκίες μας και να διεκδικεί τα δίκαια αιτήματά
μας. 

Να τονίσω ότι για πρώτη φορά οι εκλογές διεξάγονται σε 16 πόλεις με 16 Εκλογικά Τμήματα
εκ των οποίων 7 νέα, δίνοντας την ευκαιρία στα Μέλη μας για μεγαλύτερη συμμετοχή. Στο ση-
μείο αυτό θα ήθελα να ευχαριστήσω τους εκπροσώπους μας που συνέβαλαν στην επίτευξη αυ-
τού του σκοπού, καθώς επίσης και στα 51 Μέλη των Εφορευτικών Επιτροπών. 

Πιστεύω ακράδαντα ότι όλοι πρέπει να συμβάλουμε στην ενίσχυση του Συλλόγου μας με τη
μεγάλη μας συμμετοχή. 

Πέρασαν κιόλας 3 χρόνια από τον Ιανουάριο του 2013, τότε που μαζί με το σημερινό Δ.Σ.
αναλάβαμε τις τύχες του Συλλόγου σε μια περίοδο δύσκολη τόσο για την Πατρίδα όσο και για
εμάς τους ίδιους. Σε αυτά τα χρόνια άλλαξαν πολλά και ενδεικτικά στη χρονιά που πέρασε εί-
χαμε μείωση των μερισμάτων, επιβολή νέων φόρων, παράταση του ΕΝΦΙΑ παρά τις υποσχέ-
σεις. Είχαμε αυξήσεις συμμετοχής σε φάρμακα λίστας από 5% σε 15% και εκτός λίστας από
80% σε 90%, ενώ παράλληλα το επίπεδο της υγειονομικής και νοσοκομειακής περίθαλψης έχει
υποβαθμιστεί. 

Κατατέθηκε στη Βουλή των Ελλήνων ο προLπολογισμός για την Άμυνα και τις αποδοχές των
Στρατιωτικών με μειώσεις ύψους 500.000.000� για την Άμυνα για τα έτη 2015 και 2016 με ό,τι
αυτό σημαίνει για τη χώρα μας. 

Έχουμε αύξηση της ανεργίας σε πολύ μεγάλο ποσοστό στις ηλικίες 25 – 35, με αποτέλεσμα
τη δημιουργία μεταναστών Επιστημόνων. 

Με το άρθρο 86 του Ν.4307/2014 δόθηκε το 50% των αποδοχών που είχαν περικοπεί με τον
Ν.4093/2012 για τα εν ενεργεία και τα εν αποστρατεία στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων. 

Δεν καθιερώθηκε ο συντελεστής βιωσιμότητας για τα Μετοχικά Ταμεία των Ενόπλων Δυνά-
μεων, ούτε εντάσσονται στο Εθνικό Ταμείο Επικουρικής Ασφάλισης. 

Κατατέθηκε επίσης στη Βουλή των Ελλήνων το υπόμνημα της Επιτροπής για την αποκατά-
σταση του Μισθολογίου μας.

Διοικητικά Πεπραγμένα
Στη χρονιά που πέρασε είχαμε την Ετήσια Γενική Συνέλευση και πραγματοποιήσαμε συνολι-

κά 34 Διοικητικά Συμβούλια. 
Εκτυπώθηκαν τα ημερολόγια της Π.Α. χωρίς την αποκλειστικότητα που είχαμε μέχρι πέρυσι

του ΣΑΣ για λόγους οικονομίας, για το έτος 2016. Μας έχουν διατεθεί 500 ημερολόγια , όσα εί-
χαμε ζητήσει, και τα έχουν εγκρίνει.

Τελέστηκε με ιδιαίτερη ευλάβεια η ετήσια επιμνημόσυνη δέηση πεσόντων αποφοίτων ΣΤΥΑ
κατά την εκτέλεση του καθήκοντος, για δεύτερη φορά εκτός Συλλόγου, στον Ιερό Ναό Αγίου
Νικολάου Ρηγίλλης και στη συνέχεια παρατέθηκε καφές στη ΛΑΕΔ, εκδήλωση η οποία είχε ευ-
ρεία απήχηση.

Κοινωνικές Εκδηλώσεις
Πραγματοποιήθηκε ο ετήσιος χορός του Συλλόγου μας στις 7/2/2015 στο Κέντρο Διασκέδα-

σης «Μπάρμπα Λάζαρος». 
Πραγματοποιήσαμε μια μονοήμερη εκδρομή στα Τρίκαλα Κορινθίας.
Με απόφαση του Δ.Σ. του ΣΑΣ ο ετήσιος χορός θα πραγματοποιηθεί στο Κέντρο Διασκέδα-

σης «Το Αρχοντικό του Σαράντη» στις 4.3.2016 και παρακαλείστε για τη συμμετοχή σας. Ήδη
διατίθενται προσκλήσεις στην είσοδο από τον Ταμία τον κ.Παναγιώτου.
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Ηθικές Αμοιβές – Βραβεύσεις
Όπως κάθε χρόνο ο Σύλλογος τίμησε τους συναδέλφους που με το ήθος τους και την εν γέ-

νει παρουσία τους ξεχώρισαν για τη χρονιά που πέρασε. Η πρόταση του Δ.Σ. για το 2015 ήταν:
Για τον Βουλευτή κ. Αθανάσιο Καββαδά
Για τον Σμήναρχο ε.α. κ. Ιωάννη Αβραμίδη
Για τον Αντισμήναρχο ε.α. κ. Κωνσταντίνο Πουρα*μη
Για τον Σμηναγό ε.α. κ. Νικόλαο Βούλγαρη.
Συμμετοχή του Συλλόγου σε κινητοποιήσεις
Ο Σύλλογος συμμετείχε σε συγκέντρωση Φορέων ΝΠΔΔ και ΝΠΙΔ των ΕΔ και των ΣΑ στην

Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας για ενημέρωση και συμμετοχή σε δράσεις, μετά
την άκαρπη συνάντηση του Συντονιστικού των Ενώσεων με τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας κ.Πά-
νο Καμένο. 

Συμμετοχή – Συνεργασία του Συλλόγου με Σύνδεσμο Αποφοίτων Σχολής Ικάρων, ΕΣΜΑ, ΣΑ-
ΣΥΔΑ, ΣΑΙΡ και Πανελλήνιο Σύνδεσμο Οικογενειών Πεσόντων Αεροπόρων με θέμα τη φημολο-
γούμενη απόφαση του Προέδρου του Προέδρου της ΕΕΑΑ για να μην πραγματοποιηθούν
εκλογές για ανάδειξη Προεδρείων στα Παραρτήματα της Ενώσεως. 

Συμμετοχή – Συνεργασία του Συλλόγου με Φορείς ΝΠΔΔ και ΝΠΙΔ των ΕΔ και των ΣΑ (εν
ενεργεία και εν αποστρατεία) στην Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας με θέμα την
εντατικοποίηση της διαμαρτυρίας μας με συνέντευξη Τύπου και Πανελλήνιες κινητοποιήσεις
σε Αθήνα και Επαρχία.

Συμμετείχαμε με ιδιαίτερη επιτυχία στη συγκέντρωση διαμαρτυρίας στην Αθήνα στις
20.11.2015 στην Πλατεία Κλαυθμώνος, με Ενώσεις και Συνδέσμους, με παράδοση Ψηφίσματος
στο Υ.ΟΙΚ. και στη Βουλή των Ελλήνων με τη συγκινητική συμμετοχή Παραρτημάτων της Περι-
φέρειας με δικά τους έξοδα, μετά την άρνηση των Ενώσεων να συνδράμουν οικονομικά. 

Επισκέψεις – Ενημερώσεις
Ο Σύλλογος Αποφοίτων ΣΤΥΑ επισκέφθηκε με αντιπροσωπεία στο 251 ΓΝΑ τους ασθενείς

προέλευσης ΣΤΥΑ παραμονές των εορτών του Πάσχα και των Χριστουγέννων. 
Συνάντηση – Συνεργασία αντιπροσωπείας του ΣΑΣ με Σύλλογο Αποφοίτων Ιπτάμενων Ραδιο-

ναυτίλων, ΣΑΣΥΔΑ και ΠΑΣΟΙΠΑ, με θέμα ΕΚΛΟΓΕΣ ΠΑΡΑΡΤΗΜΑΤΩΝ.
Συμμετοχή του Συλλόγου σε Ενημερωτικές Ημερίδες με ΕΣΜΑ και συνεργασία με το Δικηγο-

ρικό Γραφείο Ρ. Πετραδέλλη, και το επιστημονικού συνεργάτη τους κ.Αντωνιάδη σε Πάτρα, Κα-
λαμάτα, με Οικονομικά και Συνταξιοδοτικά θέματα.

Συνάντηση – Ενημέρωση του Προέδρου του ΣΑΣ με τη συμμετοχή του Δικηγόρου Άρη Αργυ-
ρόπουλου και του Οικονομολόγου κ.Αντωνιάδη στη Βουλευτή Μαγνησίας κα Χρυσοβελώνη και
επίδοση Εισηγητικής Έκθεσης, Οικονομοτεχνικής Μελέτης και Υπομνήματος για τις σειρές 40η
και 41η για την εναρμόνιση των 3865/10 και 3883/10 προς άρση της αδικίας των δύο Σειρών.

Πραγματοποιήθηκε συνάντηση αντιπροσωπείας του ΣΑΣ με τον κ.Α/ΓΕΑ και τον Γενικό Επι-
θεωρητή για θέματα κοινού ενδιαφέροντος όπως: Αναβάθμιση της Σχολής, Ενοποίηση Σχολών
της Π.Α. – Ονοματολογία, Βαθμολογικό, Τροποποίηση ΚΥΑ και άλλα.

Πραγματοποιήθηκε συνάντηση – Συνεργασία αντιπροσωπείας του ΣΑΣ με ΣΑΣΥΔΑ, ΣΑΙΡ, ΣΑ-
ΣΜΙΝ, ΣΑΣΥΠ ΠΜ/ΠΝ, ΣΑΙΣ, με θέμα «Εξέλιξη των ΑΣΣΥ και Αναβάθμιση των Σχολών». 

Συνάντηση αντιπροσωπείας του ΣΑΣ με ΣΑΣΙ, ΕΣΜΑ, ΣΑΣΥΔΑ, ΣΑΙΡ, ΣΣΑΣ και με τη συμμετο-
χή του Δικηγόρου κ. Άρη Αργυρόπουλου για την αξιολόγηση πρότασης για δημιουργία Ομο-
σπονδίας η οποία τελικά δεν καρποφόρησε.

Επανήλθαμε όμως και συναντηθήκαμε με αντιπροσωπεία των Συλλόγων ΣΑΣΥΔΑ και ΣΑΙΡ για
τη δημιουργία Ομοσπονδίας.

Επίσκεψη στον Διοικητή της ΣΤΥΑ για κατάθεση απόψεων σχετικά με θέματα που αφορούν
την Αναβάθμιση της Σχολής μας.

Συνάντηση – Ενημέρωση του Προέδρου του ΣΑΣ με τη συμμετοχή του Δικηγόρου κ. Άρη Αρ-
γυρόπουλου και του Οικονομολόγου κ.Αντωνιάδη στον κ.Α/ΓΕΑ και επίδοση φακέλου με Ειση-
γητική Έκθεση, Οικονομοτεχνική Μελέτη και Υπόμνημα για τις σειρές 40η και 41η για την εναρ-
μόνιση των μεταβατικών διατάξεων του Ν.3865/2010 και του Ν.3883/2010 και ειδικότερα με την
τροποποίηση του άρθρου 91, §2Β του Ν.3883/2010, έτσι ώστε να αντικατασταθεί η από αστο-
χία τεθείσα ημερομηνία της 31.12.2012 με την 31.12.2014, εναρμονιζόμενη με την αντίστοιχη
διάταξη του Ασφαλιστικού Νόμου 3865/2010 προς άρση της αδικίας των δύο Σειρών.

Στις 8.12.2015 πραγματοποιήσαμε για τον ίδιο λόγο επίσκεψη στο Υπουργείο Εθνικής Αμύ-
νης, όπου σε συνάντηση με τον Διευθυντή του Στρατιωτικού Γραφείου κ.Συμεωνίδη και τους
εκπροσώπους Συμβούλους του Επιτελείου του κ. Χρήστο Κουτσογιαννόπουλο και Άγγελο Πα-
παλεξόπουλο, επικαιροποιήσαμε το αίτημα για την επίλυση του θέματος της 40ης και 41ης Σει-
ράς ΣΤΥΑ και τους παραδώσαμε σχετικό ενημερωτικό. Ο Διευθυντής του Στρατιωτικού Γραφεί-
ου και οι εκπρόσωποι του κ.ΥΕΘΑ μας διαβεβαίωσαν ότι γίνονται συντονισμένες προσπάθειες
για την κατά το δυνατόν συντομότερη επίλυσή του. Οψόμεθα. 

Συμμετοχή του Συλλόγου σε Τελετές
Κατάθεση στεφάνου στην Επιμνημόσυνη Δέηση Πεσόντων Αεροπόρων στο όρος Όθρυς. 
Τελετή Παράδοσης – Παραλαβής Διοικητού ΣΤΥΑ με αντιπροσωπεία μελών του Δ.Σ. 
Τελετή Παράδοσης – Παραλαβής Διοικητού 251ΓΝΑ με αντιπροσωπεία μελών του Δ.Σ. 
Τελετή Παράδοσης – Παραλαβής Διοίκησης της Δ/νσης Υγειονομικού του ΓΕΑ.
Συμμετοχή του Συλλόγου στην εκδήλωση για τον εορτασμό των 70 χρόνων από τη λήξη του

Β Παγκοσμίου Πολέμου στο Πολεμικό Μουσείο του ΣΑΣΙ υπό την αιγίδα του ΓΕΑ.
Κατάθεση στεφάνου για τους Πεσόντες Αεροπόρους το 1951-1952 στην Κορέα.
Επιμνημόσυνη Δέηση στην Κάρπαθο εις μνήμη του ήρωα Σμηναγού Ιπταμένου Ηλιάκη.
Κατάθεση στεφάνου στο Μνημείο Ελλήνων-Βρετανών Πεσόντων Αεροπόρων 1940-1941 στην

112 ΠΜ στην ετήσια επιμνημόσυνη δέηση 
της RAFA.
Συμμετοχή του ΣΑΣ με αντιπροσωπεία στην Ορκωμοσία νέων Ανθυποσμηναγών και νέων

Πρωτοετών στη Σχολή Ικάρων.
Συμμετοχή του ΣΑΣ με αντιπροσωπεία στην Ορκωμοσία νέων Σμηναγών της 65ης Σειράς

ΣΤΥΑ και Πρωτοετών Δοκίμων 67ης Σειράς ΣΤΥΑ.
Συμμετοχή του ΣΑΣ στην τελετή αποκάλυψης ανδριάντα του ΜΟΝΙΜΟΥ ΥΠΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΥ

στο Πάρκο Στρατού στο Γουδί.
Κατάθεση στεφάνου στην ετήσια Επιμνημόσυνη Δέηση Πεσόντων Αεροπόρων στην Πλατεία

Καρα*σκάκη.
Συμμετοχή του ΣΑΣ με αντιπροσωπεία στον εορτασμό της Π.Α. 
Ετήσια Επιμνημόσυνη Δέηση πεσόντων αποφοίτων ΣΤΥΑ κατά την εκτέλεση του καθήκοντος.
Κλείνοντας, θα ήθελα να ευχαριστήσω τα μέλη του απερχόμενου Δ.Σ. για τη συνεργασία που

είχαμε και την προσπάθεια που κατέβαλαν προκειμένου ο ΣΑΣ να κρατηθεί στο επίπεδο που
του αρμόζει. 

Ιδιαίτερα όμως θα ήθελα να ευχαριστήσω τρία μέλη του Δ.Σ. που πραγματικά έδωσαν τον
καλύτερό τους εαυτό για τον Σύλλογο. 

Συγκεκριμένα αναφέρομαι στον Γενικό Γραμματέα του Συλλόγου και υπεύθυνο της ηλεκτρο-
νικής μας σελίδας τον κ. Νίκο Βούλγαρη για τη αμέριστη και συνεχή βοήθειά του την τριετία
που πέρασε, με αμέτρητες ώρες εργασίας σε δύο πόστα. Τον είχα πάντα δίπλα μου, μου μετέ-
φερε τις εμπειρίες του, τις γνώσεις του, αλλά και το άγχος του λόγω της τελειομανίας που δια-
κατέχεται και μπορώ να πω ότι ήταν και θα είναι ένα χρήσιμο βιβλίο γνώσης έτοιμο να βοηθή-
σει. Θα ήθελα δε να πω ότι ο κ.Βούλγαρης είναι ένα κεφάλαιο για τον Σύλλογο το οποίο θα
πρέπει να αξιοποιηθεί περισσότερο. 

Δημήτρης Παναγιώτου: Ο άνθρωπος που εισέπραξε τις περισσότερες υπερωρίες. Είναι αυ-
τός που έχει συμβάλει με τις ώρες που έχει διαθέσει στον Σύλλογο στην προσέλκυση συναδέλ-
φων προς εγγραφή. Είναι αυτός που με τις φωνές του κλπ. σε όλους μας κράτησε το θετικό
πρόσημο των εσόδων του ΣΑΣ παρά την οικονομική κρίση. Ο άνθρωπος που κράταγε τον Σύλ-
λογο ανοιχτό, ο άνθρωπος για όλες τις δουλειές. Πραγματικά ένας άριστος συνεργάτης και
στα δύσκολα και στα εύκολα. 

Δεν θα πρέπει να ξεχάσω και τον αγαπητό φίλο τον Γιώργο Παπαδόπουλο, τον Αναπληρωτή
Αντιπρόεδρό μας, την ψυχή της εφημερίδας. Ο Γιώργος κατά την προσωπική μου εκτίμηση εί-
ναι ένας πραγματικός εργάτης του Συλλόγου, ένας πολύ καλός συνεργάτης και δεν θέλω να
πω τίποτα άλλο μήπως και τον αδικήσω. Πραγματικά χαμηλών τόνων, από τα διαμάντια του Δ.Σ. 

Εκτός όμως από το Δ.Σ., αλλά πάντα δίπλα στον Σύλλογο, θα αναφερθώ και στους κ.κ. Πανα-
γιώτη Καράμπελα, Επίτιμο Πρόεδρο του Συλλόγου, στον κ. Γιάννη Αβραμίδη, στον κ.Γιώργο
Τάγκαλο και στον κ.Δημήτρη Μανιώτη, οι οποίοι συνεχώς προσπαθούσαν όλα αυτά τα χρόνια
να μας συνδράμουν με ιδέες, προτάσεις και συμβουλές, ό,τι καλύτερο δηλαδή για ένα Δ.Σ. 

Δεν θα ήθελα να πω τίποτα άλλο και δεν θα ήθελα να πω γιατί είναι συγκινητικό το τελευταίο
κομμάτι και για τους τρεις συνεργάτες και για τους αγαπητούς εκτός Δ.Σ. αλλά πάντα δίπλα
μας κ.κ. Αβραμίδη, Καράμπελα, Τάγκαλο και Μανιώτη. 

Θα ήθελα να σας ευχαριστήσω όλους. Και να δώσω στη συνέχεια τον λόγο στον αγαπητό
Πρόεδρο της Συντακτικής μας Επιτροπής τον κ. Γιώργο Παπαδόπουλο για να σας ενημερώσει
για την εφημερίδα μας «ΤΑ ΝΕΑ ΤΟΥ ΣΑΣ». 

Σας ευχαριστώ πολύ. 
Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά την περίοδο από 1.1.2015 έως 31.12.2015 η Συντακτική Επιτροπή

η οποία φαίνεται στη διαφάνεια και αποτελείται από τους: Γεώργιο Παπαδόπουλο, Κωνσταντί-
νο Πουρα*μη, Ανδρέα Ποταμίτη, Ιωάννη Αμουτζόπουλο, Χρήστο Δούρο, προέβη στην έκδοση
των εφημερίδων:

237 η οποία ήταν 12σέλιδη και περιείχε 19 άρθρα
238 η οποία ήταν 8σέλιδη και περιείχε 21 άρθρα
239 η οποία ήταν 8σέλιδη και περιείχε 16 άρθρα 
240 η οποία ήταν 8σέλιδη και περιείχε 16 άρθρα 
241 η οποία ήταν 8σέλιδη και περιείχε 18 άρθρα και
242 η οποία ήταν 12σέλιδη και περιείχε 33 άρθρα.
Τα άρθρα που δημοσιεύτηκαν ήταν 123 στο σύνολο. 
(Μιλάει και δείχνει σε διαφάνειες)
Βασικοί στόχοι της εφημερίδας είναι:
Να ενημερωθούν τα μέλη μας για θέματα που τους ενδιαφέρουν. 
Η προβολή στην Πολιτική και Στρατιωτική Ηγεσία των αιτημάτων, των προβλημάτων που

απασχολούν τους εν ενεργεία και απόστρατους αποφοίτους ΣΤΥΑ. 
Προβλήθηκαν δημοσιεύματα – αιτήματα των εν ενεργεία συναδέλφων όπως Εξελεγκτικό,

αναβάθμιση της Σχολής 3ετούς φοίτησης, αναβάθμιση πτυχίων Τεχνολόγων, τήρηση ονόματος
ΣΤΥΑ.

Κατεβλήθη η προσπάθεια από τη Συντακτική Επιτροπή να ικανοποιήσει στο μέτρο του δυνα-
τού περισσότερους συναδέλφους, μέλη και συνδρομητές, δημοσιεύοντας τα κείμενά τους. 

Η Συντακτική Επιτροπή ζητά συγνώμη από τους συναδέλφους που δεν κατόρθωσε να ικανο-
ποιήσει στον επιθυμητό βαθμό τις απαιτήσεις τους και ζητά την κατανόησή τους. 

Εύχομαι η νέα Συντακτική Επιτροπή που θα προκύψει από τις εκλογές, να συνεχίσει το ίδιο
έργο, με στόχο την πληρέστερη ενημέρωση και αναβάθμιση της εφημερίδας «ΤΑ ΝΕΑ ΤΟΥ
ΣΑΣ».

Ευχαριστώ. Θα με ακολουθήσει ο κ.Παναγιώτου.
«Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου-Δεκεμβρίου 2015 από Ταμία ΣΑΣ κ. Δη-

μήτριο Παναγιώτου. Παρουσίαση και κατάθεση Ισολογισμού 2015 και του Προ"πολογισμού
Εσόδων-Εξόδων 2016».

Δ.ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ: Γεια σας. Χρόνια Πολλά. Καλή Χρονιά, με υγεία. Είμαι ο Δημήτρης Παναγι-

ώτου, ο Ταμίας του Συλλόγου, για όσους δεν με ξέρετε. 
(Μιλάει και δείχνει σε διαφάνειες)
Θα σας ενημερώσω για την πορεία των Οικονομικών για το έτος που πέρασε.
Τα έσοδά μας ήταν 26.121,14 ευρώ. 
Τα έξοδά μας ήταν 25.567,09 ευρώ. Όσοι ήταν πέρυσι εδώ, θυμάστε ότι είχαμε πει ότι θα

προσπαθήσουμε να τα κατεβάσουμε κάτω από 28.000 ευρώ, όπως είδατε τα καταφέραμε.
Το τελικό υπόλοιπο χρήσης για το 2015 είναι 554,05 ευρώ, δηλαδή είχαμε κέρδος έσοδα-έ-

ξοδα 554,05 ευρώ. 
Παρά τις δύσκολες καταστάσεις, όλοι σταθήκατε στο ύψος σας. Ενεργήσαμε όλοι ως ΣΤΥΑ-

τζήδες. 
Και θέλω να συγχαρώ έναν συνάδελφο ο οποίος ήρθε να πληρώσει και έκανα λάθος εγώ και

του έδωσα ρέστα 20 ευρώ παραπάνω και μετά από 15΄ που το ανακάλυψε, μέτρησε τα χρήματά
του, ήρθε και μου το έδωσε, ενώ θα μπορούσε κάλλιστα να το πάρει. Σας ευχαριστώ πάρα πο-
λύ, κύριε συνάδελφε.

Τα έσοδα του 2015 κατανέμονται όπως στον πίνακα. 

Δ.ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ: Όπως βλέπετε είχαμε μια μείωση στα έσοδα της τάξης του 10,45%. Ευτυ-
χώς για εμάς, πολλοί συνάδελφοι σταθήκαμε στο ύψος και καταφέραμε παρά την τριετή δύ-
σκολη κατάσταση που βιώσαμε ως Σύλλογος και ως Δ.Σ. να κρατήσουμε σταθερά, έστω λίγο
χαμηλωμένα τα έσοδα, αλλά δεν πειράζει. Πήγαμε στο συν-πλην 554 ευρώ. Οπότε καταφέραμε
και μειώσαμε και τα έξοδα κατά 10,73%, οπότε σταθήκαμε ευτυχώς για εμάς στο ύψος μας. 

Οι νέες εγγραφές για το 2015 είναι 46. Και οι πληρωμές-συνδρομές για το 2015 είναι 1.060.
Στη διαφάνεια βλέπουμε στατιστικά στοιχεία με τις συνδρομές και νέες εγγραφές των τελευ-
ταίων 8 ετών. 

Οι τηρούμενοι λογαριασμοί του Συλλόγου μας είναι εδώ όπως τους βλέπετε στον πίνακα. 
Στην επόμενη διαφάνεια βλέπουμε τον Ισολογισμό Οικονομικής Χρήσης. 98.210,51 ευρώ

Ενεργητικό – Παθητικό. Ευτυχώς είμαστε σε πολύ καλή κατάσταση ακόμα, διατηρούμαστε
μάλλον σε πολύ καλή κατάσταση ακόμα. 

Εδώ είναι ο Λογαριασμός Γενικής Εκμετάλλευσης, Έσοδα και Έξοδα. 
(Μιλάει και δείχνει σε διαφάνειες)
Ο ΠροSπολογισμός Εσόδων του 2016. Προσπαθήσαμε να έρθουμε στα ίδια επίπεδα με φέ-

τος, να μην ξεφύγουμε, να μην έχουμε υπερβολικές απαιτήσεις. Αν τα καταφέρουμε και έρθου-
με στο ίδιο επίπεδο με φέτος, έσοδα και έξοδα, να είστε σίγουροι ότι για ακόμα μια χρονιά ο
Σύλλογος θα αντέξει παρά τα δύσκολα που μας έχουν έρθει και δεν ξέρω αν θα έρθουν κι άλ-
λα. 

Εδώ θα ήθελα να επισημάνω ότι έχουμε εξαντλήσει τα περιθώρια περαιτέρω μείωσης των
εξόδων. Το ποσόν που βλέπετε είναι τα ετήσια έξοδα του Συλλόγου τα οποία κυμαίνονται στα
αυτά επίπεδα. 

Ο Σύλλογος αισθάνεται την υποχρέωση να ευχαριστήσει το Προεδρείο του Συλλόγου «ΑΕ-
ΤΟΣ», οι οποίοι κλείνοντας το Καταστατικό του Συλλόγου τους, μας έδωσαν στον Σύλλογο όλα
τα βιβλία τους και τα ταμειακά τους διαθέσιμα. 

Επίσης, να ευχαριστήσουμε ιδιαίτερα την 32α Σειρά η οποία μας έκανε μια δωρεά μεγάλη,
καθώς επίσης μας προσέφερε και τις αναμνηστικές πλακέτες της να τις διαθέσουμε στην 32α
Σειρά και τα έσοδα θα πάνε στον Σύλλογο.

Επίσης, θα ευχαριστήσω ιδιαίτερα τους Οπλουργούς της Πάτρας, του Παραρτήματος ΕΑ
Πάτρας, οι οποίοι έκαναν μια προσπάθεια και οι Οπλουργοί μάζεψαν ένα ποσόν και το έκαναν
δωρεά στον Σύλλογο. 

Όπως καταλαβαίνετε, παρά τη δύσκολη συγκυρία καταφέραμε να σταθούμε στο ύψος των
περιστάσεων. Και παρά του ότι τον πρώτο μήνα κάποιοι συνάδελφοι οι οποίοι αισθάνθηκαν να
μου επισημάνουν ότι «φροντίστε να μην είστε το Δ.Σ. που θα κλείσει τον Σύλλογο», η έκφραση
ακριβώς αυτή ήταν «μην είστε οι τυχεροί εσείς που θα δώσετε τα κλειδιά και δεν ξέρουμε σε
ποιους θα παραδώσετε», καταφέραμε τον Σύλλογο στα 3 χρόνια αυτά να τον κρατήσουμε ψη-
λά. Καταφέραμε με συνετή διαχείριση των χρημάτων όλων μας και των δικών μου φυσικά, και
τη δική μου τη συνδρομή, καταφέραμε να κρατήσουμε τον Σύλλογο σε σταθερή πορεία, κατα-
φέραμε να τον φέρουμε εδώ, να τον παραδώσουμε σε εσάς. Να ψηφίσετε το νέο Δ.Σ. και αυτοί
οι άνθρωποι με τη βοήθεια των παλαιοτέρων και με την οικονομική ενίσχυση που θα δίνουμε τη
συνδρομή μας, θα καταφέρουμε να βοηθήσουμε και αυτούς τους ανθρώπους να συνεχίσουν
την πορεία του Συλλόγου.

Ευχαριστώ πάρα πολύ. 
Καλή Χρονιά με υγεία σε όλους. Γεια σας. 
 «Παρουσίαση Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της Οικονομικής Διαχείρισης του

Συλλόγου, για περίοδο Ιανουαρίου-Δεκεμβρίου 2015».
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα γίνει τώρα η παρουσίαση της Ετήσιας Έκθεσης της Εξελεγκτικής Επιτρο-

πής την οποία θα μας εκφωνήσει ο κ.Ανδρικόπουλος. Ο κ.Ανδρικόπουλος αν μας ακούει να έρ-
θει μέσα στην αίθουσα. 

Δ.ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ: Ο κ.Ανδρικόπουλος είναι ο Πρόεδρος της Εξελε-γκτικής Επιτροπής. Θέλω
να ευχαριστήσω θερμά τον κ. Ανδρικόπουλο, τον κ.Τζανίνη και τον κ.Σπυρόπουλο. Στα τρία χρ-
όνια αυτά… Δεν ξέρω, θα πει τις απόψεις του. Εγώ θα είμαι έξω, δεν θα ακούσω. Αν θα πει έναν
καλό λόγο, μου το λες, κ.Δήμου. Είχαμε μια ευχάριστη συνεργασία. Θέλω να ευχαριστήσω
πάρα πολύ. Ανδρέα, σε ευχαριστώ. Τάσο, ευχαριστώ. Γιώργο, ευχαριστώ. 

Α.ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Καλημέρα, κύριοι. Χρόνια Πολλά και Καλή Χρονιά. 
Για όσους δεν με ξέρετε, λέγομαι Ανδρέας Ανδρικόπουλος, είμαι 19η Σειρά. Πιστεύω ότι οι

περισσότεροι με ξέρετε. Θα σας πω για την Έκθεση Οικονομικής Διαχείρισης του έτους 2015. 
Α.ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστώ πάρα πολύ. Αισθάνομαι υποχρέωση, ο κ.Παναγιώτου και

γενικά όλο το Δ.Σ. ήταν 100% άψογοι, είναι φίλοι καλοί και τους εκτιμώ ιδιαίτερα. 
Και πάλι ευχαριστώ και καλή επιτυχία σε όλους τους υποψηφίους.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ.Παναγιώτου θα δευτερολογήσει; Όχι. 
Η Γενική Συνέλευση αποφάσισε ομόφωνα και:
Εγκρίνει τον Διοικητικό Απολογισμό των Πεπραγμένων του έτους 2015.
Εγκρίνει τον Οικονομικό Απολογισμό του έτους 2015, Ισολογισμό έτους 2015 καθώς και

τον Προ6πολογισμό Εσόδων-Εξόδων του έτους 2015.
Απαλλάσσει το Δ.Σ. από κάθε ευθύνη όσον αφορά στα οικονομικά θέματα για το έτος

2015. 
Πιστεύω ότι είμαστε όλοι σύμφωνοι. Πάντως, πρώτος συμφωνώ.
——————————————-
«Στόχοι 2016 από Πρόεδρο ΣΑΣ κ. Δημήτριο Φαλτάιτς – Λοιπές εισηγήσεις Δ.Σ.».
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο  κ.Πρόεδρος έχει κάτι να μας πει, τον ψάχνουμε και 
αυτόν, εδώ θα μας αναλύσει τους νέους στόχους έτους 2016 και απ’ότι βλέπω, έρχεται.
Δ.ΦΑΛΤΑ<ΤΣ: Ζητώ συγνώμη για την καθυστέρηση, αλλά προέκυψε ένα προβληματάκι μέσα

και έπρεπε να είμαι εκεί.
ΣΤΟΧΟΙ 2016
Πραγματοποίηση της Ετήσιας Χοροεσπερίδας μας. 
Διαβούλευση για την τροποποίηση – αναθεώρηση του Καταστατικού του ΣΑΣ. Έχουμε

συμπληρώσει τα 6 χρόνια και το νέο Δ.Σ. σύμφωνα με τον Νόμο μπορεί να ξεκινήσει τη δια-
βούλευση για την αναθεώρηση του Καταστατικού μας. 

Ενημερωτικές Ημερίδες με θέματα του Κλάδου μας στην Περιφέρεια. 
Επισκέψεις προς τη Στρατιωτική Ηγεσία της Πολεμικής Αεροπορίας προς ενημέρωση και

επίλυση προβλημάτων του Κλάδου μας. 
Επισκέψεις στην Πολιτική Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, στον Υπουργό Οικονο-

μικών, Παιδείας και Αρχηγούς Κομμάτων, προς ενημέρωση και επίλυση προβλημάτων του
Κλάδου μας. 

Επίσκεψη στον Διοικητή της ΣΤΥΑ για κατάθεση απόψεων σχετικά με θέματα που αφορούν
στη Σχολή μας. 

Προγραμματισμός εκδρομών (μονοήμερες και διήμερες) καθώς και μια εκδρομή εξωτερι-
κού.

Επισκέψεις σε Μονάδες με έγκριση του ΓΕΑ για ενημέρωση των εν ενεργεία Μελών μας σε
θέματα του Κλάδου μας. Είχαμε κάνει την πρόταση στον Α/ΓΕΑ κ.Βα*τση και περιμένουμε να
μας δώσει μια απάντηση. Πρέπει να το συζητήσει με τους Επιτελείς του το θέμα και θα μας α-
παντήσει. Είμαστε σε αναμονή γι’αυτό το θέμα, για να επισκεφθούμε τις Μονάδες. Δεν ήταν α-
ρνητικός. 

Επισκέψεις στην Περιφέρεια (όπου υπάρχει αντιπρόσωπος) για 
επικοινωνία – επαφή – ενημέρωση των Μελών μας σε κρίσιμα θέματα του Κλάδου μας. 
Εμπλουτισμός της εφημερίδας «ΤΑ ΝΕΑ ΤΟΥ ΣΑΣ» με θέματα ποικίλης ύλης όπως σταυρό-

λεξα – ευθυμογραφήματα – ιατρικά θέματα και επαναφορά της Στήλης του Δοκίμου η οποία
έχει εγκριθεί από το ΕΓΑ του κ.Α/ΓΕΑ. Είχαμε κάνει μια συζήτηση στον κ.Διοικητή της Σχολής,
είχε κάνει πρόταση επίσημη στο ΕΓΑ και έχει δοθεί η έγκριση.

Προσπάθεια για ηλεκτρονική διαφήμιση μέσω του site μας και διαφημίσεις στην εφημερίδα
μας. 

Και τέλος, προετοιμασία πραγματοποίησης της Γενικής Συνέλευσης του 2017.
Αυτοί είναι οι στόχοι για το 2016 και βέβαια και ό,τι άλλο προκύψει. Διότι συνεχώς τα θέμα-

τα τρέχουν και ο Σύλλογός μας που είναι ένας ζωντανός οργανισμός συνεχώς ασχολείται με
νέα θεματάκια τα οποία εδώ δεν μπορούν να προβλεφθούν. 

Ευχαριστώ.
——————————————-
«Ομιλητές – Καταθέσεις απόψεων – Προτάσεις – Απαντήσεις».
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το τρίτο μέρος της σημερινής μας συγκέντρωσης αφορά σε ομιλητές οι ο-

ποίοι θα εκθέσουν τις απόψεις τους και θα τους ακούσουμε με τη σειρά που μας έχουν
δηλώσει και όχι με τη σειρά της αρχαιότητας. 

Πρώτος στη σειρά εγγραφής είναι ο Υποσμηναγός ε.α. ΤΤΒ ο κ.Κάγκαλος Αθανάσιος ο ο-
ποίος θα μας μιλήσει για τα θέματα της 40 και της 41 Σειράς.

Α.ΚΑΓΚΑΛΟΣ: Καλημέρα σας και καλή χρονιά. Είμαι ο Υποσμηναγός Κάγκαλος Αθανάσιος,
40 Σειρά ΣΤΥΑ. Εκπροσωπώ τις Σειρές 40 και 41 για το γνωστό πρόβλημα που έχει να κάνει με
την ιεραρχία και εξέλιξη, του Ν.3883/10. Δυστυχώς μέχρι τώρα δεν έχουν γίνει και πολλά
πράγματα από την πλευρά της ηγεσίας μας. 

Αφού πρώτα ευχαριστήσω προσωπικά τον κ.Φαλτά*τς ως Πρόεδρο του Δ.Σ. αλλά και το Δ.Σ.
του ΣΑΣ, θα ήθελα να πω ότι η προσπάθεια για την επίλυση του προβλήματος που έχουμε,
πρέπει να συνεχιστεί, να είναι ακόμα πιο δυναμική. Εγώ γράφτηκα στον Σύλλογο πρόσφατα
και θα προσπαθήσω να φέρω και άλλους εν ενεργεία στον Σύλλογό μας γιατί πιστεύω ότι μό-
νον έτσι θα μπορέσουμε να επιλύσουμε πολλά προβλήματα που υποβαθμίζουν τον Σύλλογο
και τους συναδέλφους, εν ενεργεία και μη. Και αυτό που θέλω να τονίσω κυρίως, είναι ότι μό-
νο με δυναμικές προσπάθειες από όλους θα μπορέσουμε να φτάσουμε στο επιθυμητό αποτέ-
λεσμα. 

Δυστυχώς μας έχουν υποβαθμίσει πάρα πολύ, μας έχουν απαξιώσει. Τα τελευταία χρόνια
βλέπουμε συνεχώς ότι γίνονται χειρότερα. Έχουν φτιάξει Αξιωματικούς τριών ταχυτήτων με
τον 3883. Και αρκεί να σας πω ότι πολλοί ανακαταταγέντες θα φτάσουν στα 35 χρόνια να
γίνουν Αντισμήναρχοι και εμείς να είμαστε Επισμηναγοί, να φύγουμε με τον βαθμό του Επι-
σμηναγού. Αυτό για εμένα αν δεν είναι απαξίωση για τον Σύλλογο και τη Σχολή μας, τι είναι;
Γι’αυτό θα παρακαλέσω όλους όσους παρευρίσκονται εδώ να βοηθήσουμε στην επίλυση του
προβλήματος που μας ταλανίζει και θα μας ταλανίζει εδώ και χρόνια αν δεν είμαστε δυνατοί
και ενωμένοι.

Δεν θέλω να σας κουράσω. Ελπίζω στη συνεργασία όλων για να μπορέσουμε να επιλύσουμε
τα προβλήματα αυτά. Και εμείς από την πλευρά μας ως εν ενεργεία που είμαστε εδώ, θα προ-
σπαθήσουμε να φέρουμε και άλλους συναδέλφους, όσο πιο πολλούς γίνεται στον Σύλλογο,
γιατί θεωρούμε ότι έτσι θα αναβαθμιστεί και ο Σύλλογος και έτσι θα διαφημιστεί ακόμα περισ-
σότερο.

Σας ευχαριστώ πάρα πολύ που με ακούσατε. Καλή Χρονιά εύχομαι.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ.Κάγκαλο και υποθέτω ότι όλοι μας συμφωνούμε με την

πρόταση που μας έκανε, να ασχοληθούμε όλοι με το μείζον θέμα αυτό το οποίον μας αποκάλ-
υψε. 

Ο κ.Πρόεδρος έχει τον λόγο.
Δ.ΦΑΛΤΑ<ΤΣ: Θα ήθελα να ενημερώσω τον κ.Κάγκαλο και τους υπόλοιπους ότι ο αγώνας

που δίνει ο Σύλλογος για το θέμα της 40 και της 41 συνεχίζεται, δεν σταματάμε. Δηλαδή στο
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πρώτο αρνητικό δεν θα σταματήσουμε. Είναι ένα θέμα που ταλανίζει τον Σύλλογο πάνω από 4
χρόνια. Φέτος καταφέραμε να επιδώσουμε έναν φάκελο με οικονομοτεχνική μελέτη, με ει-
σηγητική έκθεση, έναν πλήρη φάκελο όπως παραδέχθηκαν και από το ΓΕΑ ο κ.Αρχηγός και η
Πολιτική Ηγεσία. Υπάρχουν κάποιες δυσκολίες, απ’ότι έχω ενημερωθεί, από το ΓΕΑ. Η εκ-
τίμησή μας είναι ότι θα γίνει μια πιο συντονισμένη προσπάθεια μήπως και ξεπεράσουμε τον
σκόπελο και τα παιδιά αυτά να δικαιωθούν γιατί πράγματι πρόκειται για μια πάρα πολύ μεγάλη
αδικία. Να φανταστείτε ότι μέχρι και την 39 Σειρά θα αποστρατεύονται με τον βαθμό του
Σμηνάρχου, στην 40 θα αποστρατευτούν Επισμηναγοί, στη 41 Σμηναγοί και μετά οι επόμενες
Σειρές θα φεύγουν Αντισμήναρχοι. Είναι τόσο δύσκολο για να το καταλάβουν! Θα το προ-
σπαθήσουμε και θα το παλέψουμε ακόμη περισσότερο. 

Σας ευχαριστώ πολύ.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο επόμενος ομιλητής μας είναι ο Σμήναρχος ο κ.Σχίζας ο οποίος θα μιλήσει

για τη συμβολή των Ε.Α. στην Πολεμική Αεροπορία και στον ΣΑΣ που προκλητικά αγνοείται. 
ΣΧΙΖΑΣ: Εγώ εύχομαι σε όλους μας να πραγματοποιηθούν οι ευχές όλων όσων ακούσαμε. 
Στον ΣΑΣ έχω υπηρετήσει κατά το παρελθόν επί σειράν ετών. Γνωρίζω. Και σήμερα με τον

όλο Απολογισμό που άκουσα, βλέπω με ικανοποίηση και ευχαρίστηση ότι πραγματικά πρ-
οχωράμε μπροστά και σε αυτό χρειάζονται και απαιτούνται συγχαρητήρια και στον Πρόεδρο
και στο Δ.Σ. 

Θα κάνω όμως μια παρατήρηση. Κάποιος ομιλητής σήμερα είπε ότι: «Η Αεροπορία είναι ένα
τρίπτυχο, δηλαδή Χειριστής, Αεροσκάφος, Μηχανικός». Όχι, δεν είναι μόνον αυτό το
τρίπτυχο. Διότι στις επιτακτικές κυρίως απογειώσεις, στα scrabble που ξέρουμε όλοι μας, τα
αεροσκάφη που απογειώνονται δεν πάνε στο Αιγαίο να ψάχνουν πού είναι ο αντίπαλος, κάποι-
οι τους κατευθύνουν για να πάνε με συγκριμένες διαδικασίες και με τελική τοποθέτηση υπερ-
οχής για να αντιμετωπίσουν τον αντίπαλο και αυτοί είναι οι Ελεγκτές Αναχαιτίσεως, τους ο-
ποίους παρά τα πολλά άρθρα που έχω δημοσιεύσει κυρίως στην «ΗΧΩ ΤΩΝ ΑΙΘΕΡΩΝ», γιατί
στα «ΤΑ ΝΕΑ ΤΟΥ ΣΑΣ» τώρα τελευταία με έχουν πετάξει λίγο απ’έξω αλλά δεν πειράζει, θα
έπρεπε να τα γνωρίζουν. Διότι Χειριστής και Ε.Α. είναι μαζί. Όταν ο Χειριστής πετάει στον
αέρα και ο Ε.Α. από το έδαφος τον κατευθύνει με απαγόρευση και του παραμικρού λάθους και
που η επιχειρησιακή εικόνα αλλάζει ταχέως. 

Όταν λέμε ΣΑΣ (Σύλλογος Αποφοίτων ΣΤΥΑ), μέσα εκεί στους αποφοίτους είναι και οι Ε.Α.
Και πρέπει να γνωρίζουμε ότι σε μια δύσκολη χρονική περίοδο ΄70 - ΄75 - ΄76 περίπου, το
σύστημα αεροπορικού ελέγχου όσον αφορά στο επιχειρησιακό κομμάτι, διότι εκεί εργάζονται
και Ηλεκτρονικοί και Μηχανικοί κλπ., το κράτησαν οι εκ της ΣΤΥΑ προερχόμενοι Ελεγκτές Α-
ναχαιτίσεων. Διότι όσοι προηγουμένως ήταν Χειριστές από τη ΣΜΑ κλπ., Ραδιοναυτίλοι, τους
είχε η Υπηρεσία απομακρύνει. Οι νέοι που είχαν βγει από τη Σχολή Ικάρων την εποχή εκείνη,
ήταν νέοι και άπειροι. Και σήμερα μη νομίζετε ότι το ΣΑΕ δεν στηρίζεται και στους Ε.Α. της
ΣΤΥΑ. Να μην τους αγνοούμε λοιπόν και να τους λαμβάνουμε κι αυτούς υπ’όψιν, αναγιγ-
νώσκοντας το ΣΑΕ και στην πραγματική του διάσταση αλλά και τον ΣΑΣ που περιλαμβάνει μέ-
σα και τους Ε.Α. 

ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου).
ΣΧΙΖΑΣ: Εσύ δεν πρόκειται να καταλάβεις ποτέ γιατί στα βουνά δεν έκανες ποτέ. Όσοι εξ

ημών έχουν κάνει, το αντιλαμβάνονται πλήρως. 
Είδα εδώ στα οικονομικά δεδομένα του Συλλόγου ότι αυτό το ποσό για την απόκτηση

στέγης έχει φτάσει στις 60.000�. Μήπως τώρα που οι τιμές έχουν πέσει, απαιτείται να κάνο-
υμε καμιά έρευνα αγοράς για να το δούμε το θέμα; Γιατί ίσως σε ένα-δύο χρόνια, κ.Πρόεδρε,
να έχουν ανέβει πάλι οι τιμές και άντε να κυνηγάμε τη σκιά μας. 

Κι ένα τελευταίο, διαχρονικό. Όπως το είπε ο Πλούταρχος, όχι ο τραγουδιστής, ο Αρχαίος
Έλληνας Φιλόσοφος: «Την αλήθεια την κυνηγάνε όλοι οι άνθρωποι. Ήταν ένας μεγάλος καθ-
ρέφτης στον ουρανό η αλήθεια και στην προσπάθεια να τη δουν οι άνθρωποι, τη ρίξανε στη
γη, έγινε σμπαράλια και όποιος βρίσκει ένα μικρό κομματάκι και βλέπει μέσα τον εαυτό του
νομίζει ότι ανακάλυψε όλη την αλήθεια».

Και κάτι άλλο. Τελειώνω. Ο Μολιέρος είχε πει ότι: «Η αλήθεια είναι φως και κάποιοι άνθρω-
ποι κρύβονται στη σκιά της». Καλή Χρονιά σε όλους. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να είστε καλά. Ο κ.Πρόεδρος έχει τον λόγο.
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Θα ήθελα να ευχαριστήσω τον ομιλητής μας για τα καλά λόγια που είπε για το

Δ.Σ. και την πρόοδο του Συλλόγου μας. 
Θα ήθελα να ενημερώσω όμως και όλους εσάς για το θέμα της εφημερίδος. Υπάρχει μια

5μελής Συντακτική Επιτροπή η οποία αποφασίζει ποια θέματα θα βάλει. Τα θέματα είναι σύμφ-
ωνα με την επικαιρότητα και τα γεγονότα. Δεν έχουμε κανένα πρόβλημα με τον κ.Σχίζα, έχει
φιλοξενηθεί κατ’επανάληψη. Θα δεχθώ το παράπονό του ότι μπορεί να μην του βάλαμε κάποια
άρθρα. Όμως είχαμε τις εκλογές, έπρεπε να παρουσιάσουμε άλλα θέματα, γι’αυτό και αδι-
κήθηκε και δεν του περάσαμε κάποια αρθράκια. Έχουμε άριστη σχέση με τον κ.Σχίζα και ο-
μιλώ καλοπροαίρετα.

Θα συμφωνήσω επίσης στο κομμάτι αυτό που είπε για τους Ε.Α. Όταν λέμε ΣΤΥΑ, εννοούμε
όλους. Απλώς υπήρχε ένα τρίπτυχο χάριν συντομίας, να το χαρακτηρίσω έτσι, Πιλότος –
Τεχνικός – Αεροσκάφος. Δεν είναι παρεξηγήσιμος ο τίτλος, περιλαμβάνει τους πάντες. 

Τώρα για το κομμάτι της στέγης που είπε ο κ.Σχίζας. Η επιθυμία του Συλλόγου βέβαια και φ-
αντάζομαι και όλων είναι, εάν μπορεί να αγοραστεί το οίκημα στο οποίον ήδη διαμένουμε. Ήρ-
θαμε σε μια επικοινωνία, είχαμε ενημερώσει κατ’ιδίαν και τον κ.Α/ΓΕΑ στην επίσκεψη που πή-
γαμε. Είχα και μια συζήτηση με τον Διευθυντή του Μετοχικού Ταμείου τον κ.Δόντσιο. Το
οίκημα αυτό, όλο το κτίριο, δεν έχει βγει σε πλειστηριασμό, δεν μπορούμε να το αγοράσουμε,
ανήκει στο Μετοχικό Ταμείο. Αλλά εκείνη την εποχή που πήγαμε και ρωτήσαμε τα μόνα ήταν
στη Λυκούργου. Η επιθυμία ήταν να έχουμε αυτό το οίκημα που είναι δίπλα στο Μετοχικό Τα-
μείο, που είναι η ιστορία του Συλλόγου, αν μπορούμε κάποτε να το αγοράσουμε, είναι το επιθ-
υμητό. 

Αυτά ήθελα να πω στον κ.Σχίζα με όλη την αγάπη. Ευχαριστώ πολύ.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο επόμενος ομιλητής μας είναι ο κ.Εμμανουηλίδης ο οποίος θα μας μιλήσει

για κάποιο σοβαρό θέμα. 
ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Άκουσα τους στόχους του Συλλόγου. Θα έλεγα ότι ο πρώτος στόχος ο

οποίος πρέπει να τεθεί, κύριοι, είναι η μάχη που πρέπει να δοθεί για να μην ενταφιαστεί ο
τίτλος της Σχολής. Έφτασε στα χέρια μου ένα Σχέδιο Νόμου το οποίον υπογράφεται από τον
Καμένο, όπου η ΣΤΥΑ, η ΣΥΔ και οι Ναυτίλοι τίθενται κάτω από τον τίτλο ΣΥΑ (Σχολή Υπαξιω-
ματικών Αεροπορίας). Δημιουργείται δηλαδή Σχολή Υπαξιωματικών Αεροπορίας και από κάτω
η ΣΤΥΑ, η ΣΥΔ και οι Ναυτίλοι. Καταλαβαίνετε τι σημαίνει αυτό. Όπως εμείς θυμόμαστε την
παλιά ΣΤΑ, έτσι θα θυμούνται και την παλιά ΣΤΥΑ. 

Θεωρώ δε ότι αυτό είναι ένα προοίμιο προκειμένου να επακολουθήσει η υποβάθμιση της
υπηρεσιακής εξέλιξης, δηλαδή οι προερχόμενοι από τη ΣΤΥΑ να φτάνουν μέχρι τον βαθμό του
Ανθυπασπιστού. Κάνω μια δυσοίωνο πρόβλεψη, όμως πολύ φοβάμαι ότι είναι μέσα στο σχέ-
διο. Είναι κάτι το οποίον έχει ως συνακόλουθο την υποβάθμιση, ουσιαστικά ο ΣΑΣ εξαφανίζε-
ται πλέον, πρέπει να του αλλάξουμε επωνυμία, ή θα τον κρατήσουμε, δεν ξέρω πώς θα τον κρ-
ατήσουμε. 

Πρέπει λοιπόν όχι αντιμετώπιση, αλλά μάχη για να μην περάσει αυτό το Σχέδιο Νόμου. Έχω
εδώ το Σχέδιο Νόμου. Διοικητής της Σχολής θα είναι Ταξίαρχος της Σχολής Ικάρων Ιπτάμενος
και Υποδιοικητής θα είναι απόφοιτος Ανωτάτης Σχολής. Εμένα πολύ με ενόχλησε αυτό το θέ-
μα. Έχω εδώ το Σχέδιο Νόμου που αναφέρεται ενδελεχώς στη λειτουργία της Σχολής, πώς θα
λειτουργεί η Σχολή, πόσα θα είναι τα Τμήματά της, πώς θα είναι το ένα, πώς θα είναι το άλλο
κλπ. Αυτό δε θα είναι το σήμα της Σχολής το καινούργιο. Έχουν βγάλει και σήμα. 

Γι’αυτό λέω ότι το νέο Δ.Σ. πρέπει να θέσει ως πρώτο στόχο αυτό, να πολεμήσουμε αυτή
την αλλαγή η οποία δεν βλέπω σε τι μπορεί να εξυπηρετεί. Μια Σχολή η οποία λειτούργησε τό-
σα χρόνια επάξια, θέλουν να την ενταφιάσουν με αυτόν τον τρόπο. Ας αρχίσει λοιπόν αμέσως
το καινούργιο Δ.Σ. μια μάχη για να αντιμετωπίσουμε αυτή την αλλαγή, κύριοι. Κυριολεκτικά
ενταφιάζεται η ΣΤΥΑ. ΣΥΑ, Σχολή Υπαξιωματικών Αεροπορίας, έτσι πιστεύω, αυτό είναι το
πρώτο βήμα. Αφού το υπογράφει ο Καμένος το Σχέδιο Νόμου. Εγώ το βλέπω σαν μελλοντική.
Έτσι αποδυναμώνουν και τους Συλλόγους θεωρώ, που έχουν ήδη δημιουργηθεί και έχουν ένα
παραγωγικό έργο προς όφελος των αποφοίτων τους. Δεν ξέρω σε τι αποσκοπεί, αλλά για εμέ-
να είναι ένα μέτρο το οποίον έχει παρακάτω επόμενους στόχους. 

ΜΕΛΟΣ: (Υποβάλει ερώτηση εκτός μικροφώνου).
ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Όχι, μιλάει για σύσταση Σχολής Υπαξιωματικών Αεροπορίας. Σχέδιο

Νόμου. «Η Βουλή των Ελλήνων» και πάει λέγοντας. Η ΣΜΥ, η ΣΜΥΝ, αυτές είναι οι Σχολές
Υπαξιωματικών. 

ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου).
ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Ναι, βεβαίως. Αυτό έφτασε στα χέρια μας από κάποιον πάνω από το Ε-

πιτελείο, δικό μας άνθρωπο, ο οποίος είπε εν πάση περιπτώσει να μην το κοινοποιήσουμε.
Σχέδιο Νόμου. 

ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου).
ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Όχι δύο σελίδες. Βεβαίως. Να’το. Ορίστε. Είναι όλο το Σχέδιο εδώ, 20

σελίδες. Εγώ το έχω εδώ, εν πάση περιπτώσει θα το θέσω υπ’όψιν του νέου Δ.Σ. για να ξεκινή-
σει ο αγώνας. Δεν πρέπει να περάσει αυτό το πράγμα. 

ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ: Θέλω να κάνω μια πρόταση. Η Σχολή να συνεχίζει να λέγεται ΣΤΥΑ με «Ι».
Ηχητικά θα διατηρήσουμε αυτό το πράγμα. Στρατιωτικό Τεχνολογικό Ίδρυμα Αεροπορίας. 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Αυτό ήταν η επιθυμία μας, η μετονομασία σε Τεχνολόγους. 
ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ: Το «Υπαξιωματικός» είναι εντελώς απαράδεκτο. Καμία Παραγωγική Σχολή

δεν καθορίζει το τι θα παράγει. Εδώ δεν ξέρω γιατί βάζουν μέσα το «Υ». Αυτό το «Υ» πρέπει να
φύγει. 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Δεν το καταλαβαίνεις, κ.Αβραμίδη; Αυτό λέω ότι είναι το προοίμιο του
Σώματος Μονίμων Υπαξιωματικών, αυτό είναι. Γι’αυτό το προβλέπω και εγώ. 

ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ: Θέλω να κάνω αυτή την εισήγηση προς τη Γενική Συνέλευση. Σκεφτείτε το και
κάντε και εσείς εισηγήσεις. Να συνεχίσει να λέγεται «ΣΤΙΑ» με «Ι» και θα ερμηνεύεται «Στρα-
τιωτικό Τεχνολογικό Ίδρυμα Αεροπορίας». Και μπαίνοντας μέσα το «Τ» καθορίζεται και το
επίπεδο εκπαίδευσης. Όταν λέμε Τεχνολογικό, καθορίζεται το επίπεδο εκπαίδευσης. Κι εγώ α-
νήκω στην Επιστημονική Ένωση Τεχνολόγων Μηχανικών Ελλάδος. Μέσα το «Τεχικών» με καθ-
ορίζει γιατί είμαι Πτυχιούχος Τεχνολόγος Μηχανικός. Μέσα στον τίτλο να μπει το «Τ»,
«Τεχνολόγων», και θα καθορίζει και το επίπεδο της Σχολής. Ευχαριστώ πολύ.

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Κύριε Αβραμίδη, εάν μετονομαστεί σε «ΣΤΙΑ», «Σχολή Τεχνολόγων
Υπαξιωματικών»; Όχι; Δηλαδή να γίνει το ΣΥΑ έτσι όπως το γνωρίζεις. Έχε υπ’όψιν σου όμως
ότι δεν είναι μόνον Τεχνολόγοι, γιατί περιλαμβάνει μέσα και τη ΣΥΔ, περιλαμβάνει και ειδικότ-
ητες Διοικητικές κλπ. 

ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου).
ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Μπορούμε λοιπόν τότε να κάνουμε μια διαμαρτυρία κατ’αρχήν για αυ-

τό το Σχέδιο Νόμου και να κάνουμε πρόταση ότι ο ορθός τίτλος θα είναι αυτός. Για να μην αλ-
λάξει κιόλας γενικότερα η ιστορία της ΣΤΥΑ. 

Διάλογοι εκτός Πρακτικών.
ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Κολλάει περισσότερο το «Ίδρυμα». Λοιπόν, αυτά είναι τα άσχημα, από

όσα ωραία ακούσαμε. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ.Πετρόπουλος, Αντισμήναρχος, έχει τον λόγο. Το θέμα του κ.Πετρόπουλου

είναι η εγγραφή των αποφοίτων της Σχολής μας στον Σύλλογο κατ’ευθείαν μετά την έξοδό

τους από τη Σχολή. Το ίδιο θέμα έχει εκφράσει για να μιλήσει και ο κ.Μαριόλης. 
ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Με κάλυψε ο κ.Μαριόλης στην πρώτη ομιλία του, θα τον καλύψω και εγώ

τώρα λοιπόν. Η πρόταση που έκανε ο κ.Μαριόλης είναι πάρα πολύ ωραία. Δηλαδή θα πρέπει
με κάποιον τρόπο να δεσμευτεί μέσω της Γενικής Συνέλευσης το νέο Δ.Σ., δεν ξέρω τον τρό-
πο, θα βρεθεί ίσως, για να εγγράφονται οι Δόκιμοι, οι Σμηνίες που αποφοιτούν, αμέσως μετά
την ορκωμοσία τους. Έτσι θα αποκτήσει δύναμη ο Σύλλογος, ονομαστική δύναμη, αριθμητική.
Αυτή είναι η πρότασή μου. Κύριε Πρόεδρε, αυτή να θέσετε σε ψηφοφορία προς τη Γενική
Συνέλευση. 

Ευχαριστώ πολύ.
ΣΧΙΖΑΣ: Νομικά πρέπει να εξεταστεί το θέμα και επειδή έχουμε εδώ και τον Νομικό μας

Σύμβουλο, εάν μπορεί εν ενεργεία Στρατιωτικός να εγγράφεται μέλος Συλλόγων. Νομικά εάν
μπορεί θα το διεκδικήσουμε. Και αυτό είναι και πιο παλιό. 

ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου).
ΣΧΙΖΑΣ: Τελείωσε. Πάρα πολύ ωραία. Γι’αυτό και το λέμε Σύλλογος Αποφοίτων ΣΤΥΑ. Ευχα-

ριστώ πολύ.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ.Μαριόλης έχει τον λόγο.
ΜΑΡΙΟΛΗΣ: Γεια σας και πάλι. Θέλω να κάνω μια διευκρίνιση σχετικά με την πρόταση που

έκανα και που είπε και ο συνάδελφος, ούτως ώστε όλοι οι απόφοιτοι της Σχολής ΣΤΥΑ να εγ-
γράφονται άμεσα στον Σύλλογό μας. Η διευκρίνιση έγκειται στο εξής. Εδώ και αρκετό καιρό
το συζητούσα με έναν συνάδελφο και αυτός, να πω την αλήθεια, με παρότρυνε να το θέσω και
το λέω αυτό γιατί; Ο συνάδελφος αυτός λέγεται Διονύσης Βυθούλκας και δεν είναι απόφοιτος
ΣΤΥΑ. Και μου έκανε μεγάλη εντύπωση ο τρόπος που το συζητούσαμε, αν και δεν είναι απόφ-
οιτος ΣΤΥΑ. Και για να είμαι ειλικρινής, παρ’ότι είμαστε φίλοι, δεν ήξερα ότι δεν είναι και
απόφοιτος ΣΤΥΑ και μου λέει: «Θέλω να το στηρίξετε, όποιοι εκλεγούν». Γι’αυτό και παρακά-
λεσα, όταν μίλησα πριν ως υποψήφιος για το νέο Δ.Σ., όποιοι εκλεγούν να αγωνιστούν γι’αυτό
το θέμα, το νέο Δ.Σ. να αγωνιστεί γι’αυτό το θέμα, είναι πάρα πολύ σοβαρό και έτσι θα μπορέ-
σει να δυναμώσει τα μέγιστα πιστεύω ο Σύλλογος. 

Ένα τελευταίο. Ήθελα να ρωτήσω τον Πρόεδρο κ.Εμμανουηλίδη γι’αυτό που είπε. Είναι
πάρα πολύ σοβαρό το θέμα αυτό και για να φτάσει σε αυτό το επίπεδο κάποιοι το έχουν ξεκι-
νήσει. Δεν ξέρω αν γνωρίζετε ή αν θέλετε να μας πείτε τώρα, ποιοι το ξεκίνησαν και πώς το
έφεραν σε τέτοιο επίπεδο ώστε να πάρει από τον Υπουργό έγκριση και μάλιστα μόνο για την
Αεροπορία. 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου).
ΜΑΡΙΟΛΗΣ: Πάντως, καλό θα είναι κάποια στιγμή να ενημερωθεί το νέο Δ.Σ. που θα κάνει

και τις απαραίτητες ενέργειες, από πού ξεκίνησε όλη αυτή η ιστορία. Ποιοι το ξεκίνησαν και
το προωθούν; Για να ξέρουμε και με ποιους έχουμε να κάνουμε. 

ΣΧΙΖΑΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου).
ΜΑΡΙΟΛΗΣ: Ακριβώς. Πολύ σωστό αυτό που λέει ο κ.Σχίζας. 
Σας ευχαριστώ πολύ που με ακούσατε και πάλι. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε, κ.Μαριόλη. Ο επόμενος ομιλητής μας είναι ο κ.Καράμπελας. Το θέ-

μα του κ.Καράμπελα είναι «Γενικά». 
Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, πρώτα απ’όλα θα πρέπει να μην είμαστε μίζεροι και

γι’αυτό θ’αρχίσω εκφράζοντας τις ευχαριστίες μου για τις προσπάθειες του απερχόμενου Δ.Σ. οι ο-
ποίες όντως κάτω από τις συνθήκες στις οποίες ζούμε, ήταν έντονες και παραγωγικές. 

Δεύτερον. Επειδή υπάρχει το τελεσίγραφο του χρόνου. Θα αρχίσω με το θέμα το τελευταίο που
άρχισε ο κ.Εμμανουηλίδης. Μπορώ να πω ότι έχω ένα παράπονο. Για το θέμα αυτό τουλάχιστον
έχω γράψει και έχω δημοσιεύσει πολλά. και ήθελα να φέρω σε ενημέρωσή σας τα εξής. Πρώτον, ο
Σύλλογος έχει κάνει μελέτη η οποία αναφέρεται στην ενοποίηση των Σχολών της Πολεμικής Αερο-
πορίας. Γιατί απ’ότι κάποιοι κύριοι διερωτήθηκαν, γιατί για τα άλλα Σώματα δεν γίνεται ανάλογη ε-
νέργεια. Απλούστατα, όπως κάποιοι είπαν και είναι το σωστό, ότι τα άλλα Σώματα, τα άλλα Όπλα
δεν έχουν πολλές Σχολές Παραγωγικές Υπαξιωματικών, μόνον η Αεροπορία έχει. 

Και μάλιστα για να σας δώσω να καταλάβετε, επειδή έχω παρακολουθήσει πάρα πολύ κοντά τη
διαδικασία αυτή της ενοποίησης των Σχολών της Αεροπορίας αλλά και της ανωτεροποίησης, δηλα-
δή της υλοποίησης του Ν.2913/2001, για να γίνουν Ανώτερες Σχολές όλες οι Σχολές των Ενόπλων
Δυνάμεων, κολλάει κατά τις αποφάσεις πολλών διακλαδικών συσκέψεων επί του αντικειμένου, στο
γεγονός ότι η Πολεμική Αεροπορία δεν έχει μια Σχολή αλλά έχει τρεις. Και όταν ενοποιηθούν αυτές
οι Σχολές σε μια, τότε θα το συζητήσουν πάλι διακλαδικά για να αποφασίσουν σχετικά με την υλο-
ποίηση του Ν.2913. Βέβαια θα μου πείτε 15 χρόνια δεν πέρασαν ακόμη, εν πάση περιπτώσει θα πε-
ράσουν κι αυτά. Αυτά είναι τα προσχήματα δυστυχώς. 

Με δεδομένο αυτό, ο Σύλλογός μας από πολλά χρόνια, από εποχής Αρχηγού Αεροπορίας Αυ-
λωνίτη, είχαμε κάνει μια μελέτη την οποία την είχαμε καταθέσει και λέγαμε ότι οπωσδήποτε για να
υλοποιηθεί αυτό το Σχέδιο θα πρέπει να ενοποιηθούν οι τρεις Σχολές της Αεροπορίας. Για να ενο-
ποιηθούν αυτές οι Σχολές της Αεροπορίας, θα έπρεπε να βρούμε κάτι το οποίο θα δημιουργούσε μια
συνέχεια και έναν συνειρμό στη λειτουργία της Αεροπορίας. Και λέμε ότι οι Σχολές Αξιωματικών έγι-
ναν ΑΣΕΙ (Ανώτατα Στρατιωτικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα) και εμείς εκεί προτείναμε ότι και οι Σχολές
αυτές θα μπορούν και θα πρέπει να γίνουν Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα. 

Κάποιος κύριος είπε «πώς θα γίνουν Τεχνολογικά;». Επειδή από τότε δουλεύαμε και έχουμε πάρει
από τα ΤΕΙ, όταν τα ΤΕΙ τα προλάβαμε ακόμα όχι ως ΑΤΕΙ. Διότι πρέπει να ξέρετε ότι για μεν τις Σχο-
λές τις Παραγωγικές των Υπαξιωματικών ισχύει ο Ν.2913 για να γίνουν Ανώτερες. Για τα ΤΕΙ για να
γίνουν ΑΤΕΙ είναι ο 2916, είναι μεταγενέστερος Νόμος. Επομένως, εμείς ως Σχολές προλάβαμε τα
ΤΕΙ ως Ανώτερα τότε. Το ¨Ανώτερα¨ δεν χρειάζεται διότι το Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα πε-
ριέχει αυτό το ̈ Ανώτερα¨. 

Τα ΤΕΙ, επειδή πήραμε καταστάσεις, τι περιλαμβάνουν τα ΤΕΙ κάτω από την ονοματολογία αυτή
¨Τεχνολογικά¨; Εκεί, κύριοι, επειδή τα έχουμε, είναι μέσα στα αρχεία του Συλλόγου μαζί με τη μελέτη
και ενέργειες τις οποίες κάναμε μεταγενέστερα, περιλαμβάνει: Διοικητικούς, ειδικότητες Νομικής
Υποστήριξης, Περιβαλλοντολόγους, Ιχθυοκαλλιέργειας. Όταν λέμε Τεχνολογικά, επειδή τότε κά-
ποιος κύριος, Πτέραρχος σήμερα, ο οποίος δεν χρειάζεται να το κρύψουμε, ήταν στη ΔΑΕ και στέλ-
ναμε τότε, μόλις έγινε ο 2913 ζητάγαμε να γίνει η Σχολή από ΣΤΥΑ, αντί να λέγεται Σχολή Τεχνικών,
πρώτο βήμα τότε ήταν να γίνει Σχολή Τεχνολόγων. Και ψάξανε τα λεξικά οι κύριοι αυτοί και μας έλε-
γαν ότι: «Σύμφωνα με τον ορισμό τάδε, Τεχνικός είναι εκείνος ο οποίος είναι ο εκτελεστής. Τεχνολό-
γος είναι ο Μελετητής». Ψάξανε λεξικά δηλαδή φιλολογικά, αυτά τα οποία κυκλοφορούν, και έβγα-
λαν ορισμένες έννοιες. 

Δεν είχαν καμία σχέση όμως με την ουσία του πράγματος διότι το «Τεχνολόγος» εμπεριέχει την
έννοια του επιπέδου εκπαίδευσης και όχι εάν είναι τεχνική η ειδικότητα ή όχι. Επομένως, καταρρίπτε-
ται, όπως και τα Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα που σας λέω ότι τα προλάβαμε ως ανωτέρου ε-
πιπέδου εκπαίδευσης, περιλαμβάνει την έννοια του Τεχνολόγου ως επίπεδο εκπαίδευσης. Άρα, με
βάση αυτό, εμείς κάναμε μια μελέτη από τον Σύλλογο την οποίαν την υποβάλαμε τότε και ήταν ΔΑΕ
ο κ.Αυλωνίτης. Ο κ.Αυλωνίτης μετά έγινε Αρχηγός. Όταν επανήλθαμε και είπαμε ποιες είναι οι από-
ψεις της ΔΑΕ, ο επόμενος ΔΑΕ μας είπε: «Δεν έχω εγώ καμία μελέτη», μάλιστα με πήρε προσωπικά
τηλέφωνο και μου είπε: «Κύριε Καράμπελα, ζητάτε κάτι. Δεν έχω αυτό το πράγμα». Λέω: «Γιατί;» «Δι-
ότι την έχει πάρει μαζί του ο κ.Αυλωνίτης τη μελέτη». Σημαίνει δηλαδή, απ’ότι θυμάμαι που είχαμε
συζητήσει με τον κ.Αυλωνίτη, είχε πειστεί ότι όντως πρέπει να γίνει κάποια τέτοια μεταβολή. 

Στη συνέχεια, συνεχίστηκαν με τα προσχέδια τότε του Βούρη που είπαμε, πολύ σωστά ο κ.Εμμα-
νουηλίδης επεσήμανε, με το σχέδιο για τους Ανθυπασπιστές. Αν είδατε πριν από καιρό είχαμε κάτι
δημοσιεύματα γύρω από αυτό το θέμα κάποιων Πτεράρχων. Λοιπόν, αυτό είναι παλιό και ξεκινάει,
εγώ τουλάχιστον το θυμάμαι από το ΄72-΄73 που περιέρχονταν στις Μονάδες και μας έλεγαν ότι επι-
τέλους θα έκαναν ένα νέο σχέδιο για την εξέλιξη των Υπαξιωματικών των Παραγωγικών Σχολών της
Αεροπορίας που θα γίνονται Ανθυπασπιστές Α, Β, Γ, Δ. Δεν ξέρω, πρέπει να το θυμόμαστε μερικοί,
τουλάχιστον οι παλαιότεροι. Αυτά τα πράγματα… 

ΠΡΑΣΙΝΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου).
Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Βεβαίως. Ακριβώς. Ήταν και αυτό στη μέση, όπως λέει ο κ.Πράσινος. Δηλαδή

τότε πολλοί βρέθηκαν σε δύσκολη φάση και μερικοί μάλιστα με την περιοδεία αυτή απεβλήθησαν και
από την Αεροπορία γιατί τόλμησαν να τοποθετηθούν αντίθετα προς τις βουλές της Ηγεσίας. 

Ερχόμαστε τώρα, συνεχίζει το θέμα ότι επαναλαμβάνουμε μια πιο εκσυγχρονισμένη μελέτη η ο-
ποία μάλιστα έφτασε την εποχή του κ.Λιάγκου, πάλι επάνω σε αυτή τη βάση. 

ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου).
Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Μάλιστα. Σε ευχαριστώ πολύ, κ.Βούλγαρη. Σε αυτή λέγαμε πάλι ότι θα πρέπει

να γίνει ενιαία η Σχολή, να είναι Διοικητής Ιπτάμενος, τουλάχιστον Ταξίαρχος αν όχι Υποπτέραρχος
για να συμμετέχει και στο Α.Σ. και γιατί το Ιπτάμενος; Δεν βάλαμε τη ΣΜΑ φερ’ειπείν, που πολλοί θα
θέλανε, κάποιοι συνάδελφοι μιας κατηγορίας γνωστής θα θέλανε να βάλουμε αυτούς, γιατί; Δεν ή-
ταν μόνον οι Τεχνικοί, ήταν και οι Διοικητικοί, ήταν και οι Ναυτίλοι μέσα στις 3 Σχολές αυτές και με
την έννοια αυτή προτείναμε να είναι Ιπτάμενος. 

Στη συνέχεια οι Σχολές ως κατευθύνσεις κάτω από αυτόν τον τίτλο «Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ι-
δρύματα Αεροπορίας» ως κατευθύνσεις πλέον Τεχνικών, Διοικητικών και Ναυτίλων, προτείναμε να
διατηρηθούν οι ιστορικοί τίτλοι των Σχολών προκειμένου να φαίνεται από πού ξεκίνησαν και όπως
κάποιος κύριος είπε, να μην ψάχνουμε και όπως ξεχάσαμε και τη ΣΤΑ, να ξεχάσουμε και τη ΣΤΥΑ, να
ξεχάσουμε δηλαδή τις ρίζες μας. Μάλιστα προτείναμε και τις προσαρμογές της ονοματολογίας ειδι-
κοτήτων, να είναι ανάλογου επιπέδου με τα Τεχνολογικά Ιδρύματα. 

Και λέμε τότε και διεκδικούμε και έχω γράψει πολλές φορές, κύριοι, κι αυτό με στεναχωρεί. Διότι
ίσως παίρνουμε την εφημερίδα και δεν ρίχνουμε και μια ματιά να δούμε τι λέει αυτός. Έχω γράψει
πολλές φορές και λέω ότι, πώς είναι δυνατόν η Αεροπορία να μεριμνήσει τόσα χρόνια; Η Ικάρων κά-
ποτε ήταν 3 χρόνια, έγινε 4 χρόνια. Ήταν Παραγωγική Σχολή Αξιωματικών, μετά την έκαναν Ανώτατο
Στρατιωτικό Εκπαιδευτικό Ίδρυμα γιατί; Για να έρθουμε σε κάποιο επίπεδο με την εκπαίδευση του
Δημοσίου, ΑΕΙ (Ανώτατα Εκπαιδευτικά Ιδρύματα). Εφόσον κάναμε αυτή την προσπάθεια για τα
Ανώτατα Εκπαιδευτικά Ιδρύματα, γιατί να μη γίνει και για τα Ανώτερα; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Καράμπελα, έχετε περάσει κατά πάρα πολύ τον χρόνο και δυσανασχετούν οι
συνάδελφοι από κάτω. Σας ευχαριστούμε…

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Γιατί είχα πολλά θέματα. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όμως θέλω να σας υπενθυμίσω ότι, όταν η ηγεσία της Σχολής το 2006-2007 της ο-

ποίας είχα την τιμή να ηγούμαι, είχε υπογράψει τα πτυχία των μαθητών μας με «Τεχνολογικά Ιδρύμα-
τα», όχι «Τεχνικών».

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Το θυμάμαι, κ.Παρασκευόπουλε, πολύ καλά.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πέραν όμως αυτού, έχω να σημειώσω και κάτι άλλο. Όσα είπατε προηγούμενα και

που έχουν κατατεθεί στον κ.Αρχηγό, απ’ότι είπε ο κ.Βούλγαρης, συμπλέουν μαζί με ό,τι είπε ο κ.Εμ-
μανουηλίδης με το προσχέδιο του Νόμου. 

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Έχω γράψει και για το προσχέδιο πολύ καιρό πριν. Έχω μάλιστα γράψει και σε
τι αποσκοπούν, περιλαμβάνοντας μέσα το ΣΥΑ και παραβλέποντας όταν πήγε… Γιατί αυτό είναι
απόφαση του Α.Σ., κ.Εμμανουηλίδη, να ξέρετε. Έχω το Πρακτικό του Α.Σ. το οποίον παραγνώρισε ή
δεν του υπέβαλαν τη μελέτη που είπαμε και αποφάσισαν να γίνει ΣΥΑ ετσιθελικά. Αυτό είναι οπωσδή-
ποτε ύποπτο αν όχι τάση υποβάθμισης. 

Εν πάση περιπτώσει, επειδή είχα πολλά και σοβαρά θέματα που μας απασχολούν, αφού ο χρόνος
– μια φορά τον χρόνο – είναι περιορισμένος, τι να κάνω;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ φταίω, κ.Καράμπελα, με εμένα βάλτε τα. Ο κ.Αμουτζόπουλος.
Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, έχω πει πολλές φορές και το επαναλαμβάνω και πάλι ως πρό-

ταση. Μια φορά τον χρόνο, κύριοι, μαζευόμαστε για να ανταλλάξουμε απόψεις για θέματα που μας
απασχολούν. Εάν αυτά τα βάλουμε κάτω από το χαλί, εκεί θα είμαστε και θα σερνόμαστε. Ευχαρι-
στώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας βλέπουμε πάρα πολλές φορές και σας διαβάζουμε και καμαρώνουμε για εσάς
μέσα στην εφημερίδα. 

ΡΑΦΑΗΛΙΔΗΣ: Επιτρέψτε μου να σας πω το εξής. Ό,τι είπε ο κύριος, αλλά και οι προηγούμενοι,
είναι γνωστά και πολλοί από εμάς τα κατανοούν και τα έχουν διαβάσει. Αυτοί που δεν μας κατανο-
ούν, είναι αυτοί που παίρνουν τις αποφάσεις, που θα έπρεπε τουλάχιστον ο Υπουργός Εθνικής Άμ-
υνας να πάρει και τη γνώμη κάποιου άλλου πάνω στο θέμα. Γιατί τόσο καιρό αγνοούν ότι είμαστε
Τεχνολόγοι και δεν το περνάνε; Ποιος είναι ο λόγος; Ο λόγος είναι απλός και πανεύκολο να τον κατα-
λάβουμε. Πρέπει να ισοπεδωθεί η ΣΤΥΑ και η κάθε προέλευση Υπαξιωματικού. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχουν δράσεις από πολλές πλευρές. Να θυμηθούμε ότι τα προηγούμενα χρόνια
κάποιοι από εμάς πιθανόν να είχαν και κάποιες πολιτικές προσβάσεις και τις έβαζαν μπροστά. Εάν
υπάρχουν λοιπόν σήμερα συνάδελφοι οι οποίοι έχουν αυτή την ικανότητα και ιδιότητα και θέληση να
προβάλουν μέσω των Πολιτικών τις προτάσεις του Συλλόγου μας, ας το κάνουν. Εγώ νομίζω ότι αυ-
τά που είπε ο κ.Καράμπελας είχαν γίνει και με προτάσεις. Τέλος πάντων να μη λέμε περισσότερα. 

Σας ακούμε, κ.Αμουτζόπουλε.
Ακολουθεί ανάγνωση του κειμένου του ψηφίσματος όπως δημοσιεύεται στη σελίδα 11 του παρόν-

τος τέυχους.
Αυτό είναι Ψήφισμα. 
«Έγκριση Ψηφίσματος».
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εδώ πρέπει να πούμε αν συμφωνούμε με το Ψήφισμα αυτό που μας διάβασε ο κ.Α-

μουτζόπουλος. 
Ακολουθεί ψηφοφορία με ανάταση της χειρός.
………………………………………………………………………………
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Απ’ότι βλέπουμε, κ.Αμουτζόπουλε, συμφωνούμε οι περισσότεροι που σηκώσαμε τα

χέρια μας. 
Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ
Εγκρίνει το ανωτέρω Ψήφισμα το οποίο διαβάστηκε από τον κ.Αμουτζόπουλο.
——————————————-
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο επόμενος ομιλητής μας είναι ο κ.Κότσιαλος ο οποίος και θα μας μιλήσει για οικο-

νομικά θέματα. 
ΚΟΤΣΙΑΛΟΣ: Κύριοι συνάδελφοι, καλησπέρα σας. Είμαι ο Κότσιαλος, Σμήναρχος Οικονομικού

ε.α., απόφοιτος της ΣΤΥΑ, της 11ης Σειράς, Οπλουργός. 
Άκουσα με προσοχή όλα όσα είπατε εδώ, συμφωνώ με όλα αυτά, αλλά αυτά είναι σε ένα χαμηλό

επίπεδο, σε επίπεδο συναδέλφων. Πού αναφέρονται οι συνάδελφοι; Εμείς είμαστε εκτός Αεροπο-
ρίας. Πώς θα μας δεχθούν; Ως Σύλλογο Αποφοίτων κλπ.; Τα αιτήματα, όπως είπε ο κ.Καράμπελας,
σέρνονται από το ΄74, δεν έχει γίνει τίποτα μέχρι τώρα. Γιατί; Μια το σκεπάζει ο ένας, μια το σκεπάζει
ο άλλος, τελικά δεν φτάνει στο επίπεδο το οποίο θα βγάλει τον Νόμο και το επίπεδο αυτό είναι η
Βουλή. Ήρθε ο κ.Εμμανουηλίδης, έδωσε το Σχέδιο και λέει: «Από τον Υπουργό Εθνικής Αμύνης έχω
αυτό», το πάει στη Βουλή, ψηφίζεται, τελειώνει. Εμείς τι θα κάνουμε; Πώς θα αντιδράσουμε; 

Το υπόλοιπο του λόγου του σμηνάρχου ε.α. Κότσιαλου αναφαίρετε σε πολιτική τοποθέτηση και
λόγω δεοντολογίας του ΣΑΣ δεν αποτειπωνεται στο παρόν τεύχος αλλά τείθεται στην διάθεση κάθε
ενδιαφερομένου από τα γραφεία του Συλλόγου.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Κότσιαλε, να σας ευχαριστήσω πάρα πολύ. 
Ο επόμενος ομιλητής μας είναι ο Υποσμηναγός εν ενεργεία ο κ. Χονδρός, ο οποίος θα μας μιλήσει

για τις εγγραφές των Δοκίμων στη Σχολή. Είναι ο τελευταίος ομιλητής, κάντε λίγο υπομονή. Κύριε
Χονδρέ, σας ακούμε.

ΧΟΝΔΡΟΣ: Καλησπέρα σας. Είναι η ώρα περασμένη, δεν θα σας κουράσω πολύ γιατί είμαι και ο
τελευταίος. Δεν είχα σκοπό να μιλήσω. Απλά επειδή τέθηκαν κάποια θεματάκια τα οποία είπαν και ο-
μιλητές πριν από εμένα, αλλά και με κάποιες συζητήσεις που έγιναν σε πηγαδάκια, θα ήθελα λίγο να
ξεκαθαρίσω ένα θέμα που αφορά τη Σειρά 40. Για όσους δεν το γνωρίζουν, το θέμα προέκυψε από
έναν Νόμο που έγινε το 2010, τον 3883, ο οποίος σε κάποιο άρθρο, το τελευταίο, δημιουργεί μια εμ-
πλοκή όσον αφορά την εξέλιξη δύο Σειρών, τη 40 και τη 41, όσον αφορά στους τελευταίους υποτίθε-
ται βαθμούς. Επειδή εμείς υπαγόμαστε στο παλιό Συνταξιοδοτικό μέχρι και τη 42 Σειρά με τον 3865,
δηλαδή στα 35 χρόνια Υπηρεσίας, μας θεωρούν λοιπόν την εξέλιξή μας στον βαθμό του Αντι-
σμηνάρχου και Σμηνάρχου. Δηλαδή δεν έχουμε καν το δικαίωμα να μπορέσουμε όσοι τέλος πάντων
το επιτρέπει ο Νόμος, γιατί υπάρχει και μια άλλη εμπλοκή σε αυτό το ζήτημα που δεν συζητήθηκε
πριν, φαντάζομαι ότι το γνωρίζετε, όσον αφορά, λέει, την απονομή, να υπάρχει κάποιος με πτυχίο Α-
ΕΙ πλέον για να μπορέσει να έχει τον βαθμό του Σμηνάρχου. Δηλαδή ζητάει ξαφνικά η Αεροπορία με-
τά από 28 χρόνια Υπηρεσίας να πάω να δώσω Πανελλήνιες και να πάρω ένα πτυχίο Πανεπιστημίου
για να μπορέσω να γίνω Σμήναρχος, εάν μου το επέτρεπε. 

Το πρόβλημα εδώ είναι το εξής. Όταν εγώ για παράδειγμα, -προσωπικά θα το θέσω το θέμα-  πα-
ράλληλα με τη Σχολή το 1988 είχα μπει και σε Πανεπιστήμιο, η Υπηρεσία δεν μου έκανε καμία διευ-
κόλυνση να μπορέσω να παίρνω φοιτητικές άδειες όπως τώρα δίνει και καλά κάνει σε στελέχη προε-
ρχόμενα από τη ΣΤΥΑ, να μπορούν να τελειώσουν μια Σχολή. Εμένα τότε δεν μου έδινε κανένας.
Τώρα μου ζητάει, μετά από τόσα χρόνια, και δεν είμαι ο μοναδικός, είναι πάρα πολλοί. Με αποτέλε-
σμα να αποκλειστούμε από τις Πανεπιστημιακές Σχολές και να μην μπορέσουμε πλέον να το είχαμε
ως εφόδιο τώρα και να μπορέσουμε να διεκδικήσουμε αυτά που τώρα μας ζητάει η Υπηρεσία. 

Αυτό ζητάμε λοιπόν. Έχουμε αρωγό τον Σύλλογο με προεξέχοντα τον Πρόεδρο τον κ. Φαλτάιτς,
το Δ.Σ. και φυσικά τον Νομικό μας Σύμβουλο τον κ. Αργυρόπουλο, οι οποίοι έχουν κάνει πάρα πολύ
δυναμική παρουσία και στη Διοίκηση της Αεροπορίας αλλά και στο πολιτικό σκέλος του Υπουργείου
και αναμένουμε κάποιες εξελίξεις. Φαντάζομαι φέτος η χρονιά να είναι λίγο πιο ευνοQκή γιατί τα περ-
ιθώρια έχουν στενέψει. Μέχρι να λυθεί το πρόβλημα, μπορεί και εμείς να έχουμε έρθει στη δική σας
θέση, να έχουμε αποστρατευτεί. 

Όσον αφορά τώρα την εγγραφή, πρέπει να γίνει στόχος η εγγραφή νέων μελών. Όταν λέω νέων,
να μη χαρακτηριστώ ότι… Δίνω τιμή και στους αγώνες και στις προσπάθειες και στην παρουσία όλων
σας. Το πόσο αγωνιστικός είναι κάποιος, δεν το κρίνει η ηλικία. Για να μην παρεξηγηθώ. Όμως, για
να υπάρχει ποικιλία σε απόψεις, ιδέες και επειδή είναι γνωστό, πασιφανές, ότι το νέο αίμα δίνει και
κίνητρα, δίνει μια άλλη αγωνιστική ορμή σε οτιδήποτε είναι αυτό, αυτό που ειπώθηκε πριν ως πρότα-
ση που είναι πολύ σωστό, να γίνονται εγγραφές των Δοκίμων ή εκείνων που θα αποκτήσουν. Οι Δόκι-
μοι θα μπορούσαν να είναι και Δόκιμοι στον Σύλλογο ως μέλη, εν δυνάμει δηλαδή. Ότι, όταν θα απο-
φοιτήσουν από τη Σχολή, θα είναι ενεργά μέλη, εννοώ μέλη του Συλλόγου. Και θα ήθελα εδώ ο κ. Α-
ργυρόπουλος ως Νομικός Σύμβουλος να εξετάσει το ενδεχόμενο, προτείνω, όπως είναι σε κάποιους
Επιστημονικούς Συλλόγους. Επειδή είπε και ο κ.Πρόεδρος πριν ότι στους στόχους του 2016 είναι και
η αναθεώρηση του Καταστατικού, μήπως με κάποια νομική υποστήριξη μπορεί ο Σύλλογος να είναι
κάπως και σαν Επιστημονικός. Για να μπορούν οι εν ενεργεία που θα βγαίνουν από τη Σχολή άμεσα,
να έχουν ουσιαστικά (εντός εισαγωγικών) την υποχρέωση να εγγράφονται. 

Όπως είναι σε κάποιους Επιστημονικούς Συλλόγους που εάν δεν είσαι εγγεγραμμένος στον
Σύλλογο, δεν μπορείς να κάνεις κάποια συγκεκριμένα πράγματα, να εξελιχθείς. Ο κ.Αργυρόπουλος
τα ξέρει καλύτερα πώς είναι αυτά τα δεδομένα. Ας πούμε, η γυναίκα μου είναι Κοινωνική Λειτουργός
και εάν δεν εγγράφεται κάθε χρόνο, δεν μπορούσε καν να κάνει αίτηση για να διοριστεί, ένα απλό
πράγμα λέω. Σε εμάς δεν ισχύει κάτι τέτοιο. Υπάρχουν όμως άλλα τερτίπια (επιτρέψτε μου τη λέξη),
να μπορέσει αυτό να δέσει, να μην υπάρχει και κώλυμα όσον αφορά στη Διοίκηση. 

Τώρα συζητήσαμε αρκετά για το θέμα της ονοματολογίας της Σχολής, για να τελειώσω με αυτό,
αν θα είμαστε Τεχνολόγοι, αν θα είμαστε Υπαξιωματικοί, εννοώ μέσα στον τίτλο της Σχολής. Προσω-
πικά εμένα δεν με ενοχλεί να υπάρχει το ¨Υπαξιωματικός¨. Τα μισά χρόνια από τα χρόνια που όλοι
διανύσαμε, διανύουμε και θα διανύσουμε, ήμασταν Υπαξιωματικοί. Μη θεωρηθεί ότι απεμπολούμε
τα μισά χρόνια και μας ενοχλεί η λέξη ¨Υπαξιωματικός¨, είναι τιμή και δόξα. Με τα γαλόνια εδώ δου-
λέψαμε οι περισσότεροι δυναμικά και δείξαμε ποιοι είμαστε και πού έφτασε ο κάθε ένας και πώς εξε-
λιχθήκαμε. 

Με το «Τεχνολόγος» συμφωνώ, δένει, όπως είπε και ο κ.Καράμπελας και άλλοι ομιλητές νωρίτερα,
με την αναβάθμιση της Σχολής. Όμως τι καταφέραμε; Την κάναμε τριετή από φέτος, μπήκαν οι και-
νούργιοι φέτος. Σωστό ως  βήμα, αλλά δημιούργησε και κάποιους σκοπέλους και ένας από αυτούς
είναι ότι οι φοιτητές (εγώ το λέω), οι Δόκιμοι, από τα χρόνια που μπήκαν οι Πανελλήνιες ως μέθοδος
εισαγωγής των μαθητών, μπαίνουμε με τους μέσους όρους που ξέρετε, 17, 18 και 19. Αριστούχοι
μαθητές των Λυκείων οι οποίοι είχαν τουλάχιστον το πλεονέκτημα πριν στα 2 χρόνια που ήταν η Σχο-
λή, με το 10%, τελειώνοντας τη Σχολή να μπαίνουν και σε κάποιο Πανεπιστήμιο παράλληλα και να
παίρνουν εφόδια, να γίνονται πιο ανοιχτόμυαλοι, να εφαρμόζουν αυτά που μαθαίνουν εκεί έξω σε
άλλες Σχολές και σε άλλους Κλάδους, και στην Αεροπορία. Και τώρα με την τριετία δημιουργείται η
εμπλοκή αυτή ενδεχομένως η περίοδος που το Υπουργείο Παιδείας δίνει το δικαίωμα της μεταγρα-
φής σε άλλη Σχολή, πλέον να υπάρχει ένα θέμα εκεί. 

ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου).
ΧΟΝΔΡΟΣ: Είναι ότι άνοιξε ακόμα η ψαλίδα. Αφού έχει ειπωθεί, εντάξει. 

Καλή δύναμη στο νέο Δ.Σ. που θα προκύψει από τις αρχαιρεσίες που τελειώνουν σή-
μερα. 

Ευχαριστώ πολύ που με ακούσατε, για τον χρόνο σας.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε και τον κ.Χονδρό. 
ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου).
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να ευχαριστήσω όλους τους ομιλητές και όλους τους παρευρισκόμενους και να σας

θέσω υπ’όψιν ότι ερωτώ το Σώμα εάν εξουσιοδοτεί το νέο Δ.Σ. για να προβεί σε αναθεώρηση (σύμφ-
ωνα με το άρθρο 26, Μέρος Α και παράγραφος 1) του Καταστατικού του Συλλόγου μας. Συμφωνείτε;

ΜΕΛΗ: Συμφωνούμε… συμφωνούμε.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνεπώς λοιπόν, η Γενική Συνέλευση εξουσιοδοτεί το νέο Δ.Σ. που θα προκύψει

από τις εκλογές που έχουμε, να προβεί σε διαβουλεύσεις για την αναθεώρηση του Καταστατικού
και να υποβάλει τις προτάσεις του στην επόμενη Συνέλευση. 

ΜΕΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου).
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επειδή πιθανόν όλοι να μην είμαστε γνώστες, τι λέει και τι δεν λέει, μια ψιλό-ανασ-

κόπηση έγινε, προκειμένου να ενημερωθούμε.
——————————————-
«Κήρυξη πέρατος Γενικής Συνέλευσης από τον Πρόεδρο Γενικής Συνέλυσης».
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστώ πολύ. Εύχομαι Καλή Χρονιά.
Δ.ΦΑΛΤΑ�ΤΣ: Το επόμενο ραντεβού μας είναι στις 04/03/2016 στη χοροεσπερίδα που θα κάνο-

υμε στο κέντρο «Το Αρχοντικό του Σαράντη» με μουσική ζωντανή. 
Σας ευχαριστώ πολύ. Καλή συνέχεια. 

——————————————-
«Διανομή Ημερολογίου 2016. Συνέχιση ψηφοφορίας έως 17:00.
………………………………………………………………………………

ΛΗΞΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ

Ο Πρόεδρος της Γεν. Συνελεύσεως
Ευάγγελος Παρασκευόπουλος

Ο Α΄ Γραμματέας της Γεν. Συνελεύσεως
Αθανάσιος Ραφαηλίδης

Ο Β΄ Γραμματέας της Γεν. Συνελεύσεως
Παναγιώτης Σκορδάκης
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Διδάκτωρ Ιατρικής Σχολής Παν/μίου Αθηνών
Πιστοποιηθείς από Ευρωπα�κή Επιτροπή Φυσικής Ιατρικής & Αποκατάστασης
Πιστοποιηθείς από Ένωση Ακτινικής Θεραπείας Πόνου με Κρουστικά Κύματα

23ης Οκτωβρίου 15, 41221 Λάρισα
Τ. 2410617090 Κ. 6977321848

email: kouloulas@yahoo.com  website: www.koulrehab.gr

PPOOLLIITTIIAA  TTEENNNNIISS  CCLLUUBB

To  Politia Tennis Club εδώ και 40 χρόνια
διοργανώνει γάμους, βαφτίσεις, παιδικά
παρτι, πάρτι γενεθλίων κ.ά. Διαθέτει Εκκλη-
σία, Parking, Χειμερινές και Καλοκαιρινές αί-
θουσες και το Wedding Market  για το  Wed-
ding Planning καθώς και προσκλητήρια, μπο-
μπονιέρες και στολισμό. 
www.politiatennisclub.gr/weddingmarket

Ειδικά για την «Οικογένεια» της Αεροπορίας διαμορφώνει πολύ ειδικές τιμές.

Επισκεφθείτε το site www.politiatennisclub.gr
Διεύθυνση: KΩΣΤΑΣ ΔΡΟΣΟΠΟΥΛΟΣ

Αριστοτέλους 18 Πολιτεία-Κηφισιά, τηλ.: 210.6200003

Συνέχεια από το προηγούμενο φύλλο

Δυνατότητα να γίνει η τροποποίηση στο Συνεργείο της
Α.Β.Ε. καθώς και στο 202 Κ.Ε.Α. δεν υπήρχε, οπότε αποφα-
σίστηκε να αφαιρούνται οι Α/Κ και να αποστέλλονται Α-
ερ/κως με C-47 (δύο ανά δρομολόγιο) στο Εργοστάσιο Μα-
ρόκου στην Καζαμπλάκα. Το κόστος επισκευής και ο χρόνος
παραλαβής των Α/Κ μετά την τροποίησή τους πολύ μεγά-
λος. Την περίοδο εκείνη συνάδελφος υπεύθυνος του συνερ-
γείου Α/Κ στην Α.Β.Ε. είχε αποκτήσει αρκετή εμπειρία, οπό-
τε ύστερα από μελέτη της T.C.T.O. και εκτίμηση των δυνα-
τοτήτων του συνεργείου του εισηγήθηκε και έλαβε την
έγκριση για την εκτέλεσή της στο Συνεργείο Α/Κ της Α.Β.Ε.
Έτσι πολύ σύντομα και μετά την προμήθεια των απαραίτη-
των υλικών, διεκόπη η αποστολή των Α/Κ στο Μαρόκο και
άρχισε να γίνεται στη Χώρα μας (Α.Β.Ε.), με ταχύ ρυθμό (-
δύο ημέρες ανά Α/Κ και κόστος εργασιών απασχόλησης
τριών σμηνιτών και ενός σμηνία). Βεβαίως γίνεται αντιληπτό
το μεγάλο όφελος που προέκυψε για τη Χώρα μας.

Θυμούμαι ακόμη (για τον Υπ/τη Νικ. Κοσκινά): Πως τα
πρωινά ερχόταν από τους θαλάμους μας, καθημερινά μας
ξυπνούσε φωνάζοντας, να πάμε τρέχοντας στις δουλειές
μας (Μοίρες - Συνεργεία), αλλά και τον Δ/ντη μας (Σ.Σ.Ε.Φ.)
Ανδρέα Παυλίδη που είχε μεταφέρει το Γραφείο του κοντά
μας στο μεγάλο υπόστεγο της Μ.Σ.Β. (Λέρου). Εκεί γευμάτι-

ζε (όχι στην Λέσχη), για να παραμείνει δίπλα μας παρέχο-
ντας κάθε δυνατή βοήθεια μέχρι το βράδυ που τελείωναν οι
εργασίες μας και να επιβραβεύει αναφωνώντας μπράβο σε
κάθε επιτυχία μας. Εάν υπήρχε επιθυμία μας μετέφερε με
το τζιπ του στην Ελευσίνα και βεβαίως στην Αθήνα όσοι το
επιθυμούσαν και είχαν σπίτια εκεί. Το σπουδαιότερο όλων
είναι ότι κυριολεκτικά έσωσε τη ζωή συναδέλφου μας (Δ.
Μεζίνης) από ηλεκτροπληξία, μέσα στο υπόστεγο (Λέρου)
ενεργώντας ταχύτατα με το κατέβασμα του Γενικού Διακό-
πτη Ρεύματος που υπήρχε στον διάδρομο πλησίον του Γρα-
φείου του. (Του προσέφερε Α~ Βοήθειες και κάλεσε το ασθε-
νοφόρο της μονάδος για τη μεταφορά του στο ιατρείο της
Α.Β.Ε., όπου του έγιναν οι απαραίτητες ιατρικές εξετάσεις
και μετά τρίωρο επέστρεψε στην Μ.Σ.Β.

Τοποθετηθήκαμε με Δ/γη Γ.Ε.Α. πολλοί τεχνικοί στην
337ΜΔ/Β, που πολύ σύντομα μετά τη συγκρότησή της και το
πέρας της βασικής εκπαίδευσης των χειριστών της, στον τύ-
πο του Α/φους F-84G, μεταστάθμευσε τον Νοέμβριο του
1952 στην Α.Β. Λάρισας.

Μοίραρχος Κωνσταντίνος Κόκκας και ακολούθησε η 339-
ΜΔ/Β με Τάσο Φραγκιά και τέλος η 338ΜΔ/Β με Ευαγ. Συ-
νούρη. Συνεχίστηκε και εκεί όπως και στην Α.Β.Ε., το Ημε-
ρήσιο Πρόγραμμα Εργασίας από νωρίς το πρωί ως το βρά-
δυ και όταν προγραμματίζονταν βραδινές πτήσεις (Λυκό-
φως ή Λυκαυγές πολύ αργότερα). Στην Α.Β.Λ. είχαμε όπως
προαναφέρθηκε Μοίραρχο τον Κων/νο Κόκκα - Αρχ/κό Θε-
οδ. Σμυρνιωτόπουλος (παρέδωσε μετά διετίας στον Παναγ.
Μανωλέα). Αξιωματικό Επιθεώρησης Κων/νο Φακλή με βοη-
θούς επιθ/τας Γραμμής τον Φιλ. Παπαηλιού και Νικ. Μπουρ-
δαντωνάκη και υπολόγους Α/φων εκτός εμού άλλους 10
περ. Συναδέλφους μου, όπως Δημ. Τηνιακός - Δ. Γρηγορά-
κος - Β. Τσικλιδής - Αντω. Καλδίρης - Φ. Γαλάνης κ.λ. επίσης
υπήρχαν πολλοί Αξιωματικοί και Ανθ/σταί διαφόρων τεχνι-
κών ειδικοτήτων όπως: Νικ. Φίλης - Λουκ. Κυπραίος - Γ. Μα-
ρίνος - Ράκης Καβάλας - Νικ. Κατσαρός - Αντ. Καλλίνικος -
Β. Γεωργίου κ.ά.π. Σε όλους μας με Η.Δ.Μ. μας ανατέθηκαν
συγκεκριμένα καθήκοντα. Εμένα καθήκοντα υπολόγου Α/φ
σε δύο και μερικές φορές τρία Α/φη, όπως έγινε και σε άλ-
λους πολλούς συναδέλφους. Από τα Α/φη ένα ήταν το S/N
609, που πετούσε καθημερινά και αποκλειστικά ο Μοίραρ-
χός μας και στη συνέχεια ο 1ος αρχηγός Ακροβατικού Σμή-
νους τεσσάρων Α/φων F-84G.

Αρχικά τα Α/φη αυτά, είχαν το φυσικό τους εξ Αλουμινίου
(χρώμα) και έφεραν: Το Εθνόσημο - το S/N (έκαστο το δικό
του) - Το έμβλημα της Μ. (που για την 337 - ΜΔ/Β ήταν το
Flying Goost) και πίσω από τις πτέρυγες - προς ουραίο τμή-
μα - επί της ατράκτου τον βαθμό έκαστου χειριστή σε λωρί-
δες (Μπλε - Άσπρο), όπως φαίνεται και στη φωτογραφία εν
πτήσει, του σμήνους αυτού που σας ενεχειρίζω.

Ο Α/Κ του Α/φους, όπως έχει προαναφερθεί ήταν ο J-35-
A. Αξονικός 12 βαθμίδων, με μικρή ώση (4.500 Lbs).

Θεωρώ σπουδαίο και αποτελεί μεγάλη επιτυχία, ότι το
σμήνος του Acro-team αυτού, δεν είχε ατύχημα ή συμβάν
τόσο στον αέρα όσο και στο έδαφος, καθ’ όλη τη διάρκεια
της ύπαρξής του, παρά τις πολλές πτήσεις - Επιδείξεις που
πραγματοποίησε και με τους δύο Αρχηγούς του (Κ. Κόκκα -
Ιωαν. Στυλιανάκη) στη χώρα μας και το Εξωτερικό.

συνεχίζεται στο επόμενο φύλλο

Ιστορικό Αφήγημα - Αναμνήσεις σταδιοδρομίας στην Π.Α.

Γεμάτη θυσίες ηρωικές είναι της Πατρίδας μας η ανεξαρτησία
σαν των ηρώων του Αιγαίου μας τη θυσία.

Κάθε σπιθαμή ελληνικής γης ποτισμένη με παλληκαριά
και του Αιγαίου μας τα νερά με αίμα ηρώων βαμμένα για της

Πατρίδας τη λευτεριά.

Στ’ αγνάντεμα αυτού του τόπου
φανερώνεται τ’ «ανάστημα» του ανθρώπου.

Τεράστιο το δικό τους «ανάστημα» το ηθικό
μέγιστο το απόθεμά τους το ψυχικό.

Λεβέντες που διαβήκανε την απόσταση 
απ’ τη ζωή στο θάνατο με βήμα ταχύ
της λιγοστής ζωής τους τη διαδρομή

την διατρέξανε σαν αστραπή
με υπέρβαση σωματική και ψυχική.

Στη φρούρηση της Πατρίδας ταγμένοι
αφού με πατριωτικά ιδεώδη ήσαν ενδεδυμένοι

και με γενναιότητα περισσή προικισμένοι
για την αναχαίτιση του εχθρού 

στα ουράνια χαρακώματα ήσαν ανεβασμένοι.

Οι πτώσεις τους με της ψυχής τους τα φτερά διαγεγραμμένες
και οι θυσίες τους με της καρδιάς τους το αίμα σφραγισμένες.

Τώρα έχουν ενταχθεί στων Αθανάτων τη γειτονιά
που ποτέ δεν θα τους αγγίξει εκεί η λησμονιά

γιατί χαράξανε με λεβεντιά πάνω στη γη τα βήματά τους
και θα 'ναι παράδειγμα για τους νεώτερους 

το άξιο απ’ τη ζωή πέρασμά τους.
ΑΘΑΝΑΤΟΙ

(Μιράντα Παπασταύρου 29-1-2016)

Είκοσι χρόνια από την κρίση των Ιμίων

Ήρωές μας του Αιγαίου

Σύνθεση νέου Διοικητικού Συμβουλίου Σ.Α.Σ. 
Η σύνθεση του νέου Διοικητικού Συμβουλίου που προέκυψε
από τις αρχαιρεσίες της 23 Ιανουαρίου 2016 έχει ως εξής:
Α/Α ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΚΑΘΗΚΟΝΤΑ
1 ΦΑΛΤΑQΤΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΠΡΟΕΔΡΟΣ
2 ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ
3 ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΑΝ. ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ
4 ΤΣΙΓΓΑΡΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ
5 ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΜΙΑΣ
6 ΜΑΡΙΟΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΣΜΗΤΟΡΑΣ
7 ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΡΟΕΔΡΟΣ Σ.Ε
8 ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΕΛΟΣ Σ.Ε
9 ΕΥΤΥΧΙΔΗΣ ΣΤΑΥΡΟΣ ΜΕΛΟΣ Σ.Ε
10 ΤΡΕΣΣΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΜΕΛΟΣ Σ.Ε
11 ΜΑΧΑΙΡΑΣ ΠΕΤΡΟΣ ΔΙΑΧ/ΣΤΗΣ ΙΣΤΟΣΕΛΙΔΑΣ

Απογραφή Μερισματούχων
του Μετοχικού Ταμείου 

Αεροπορίας (ΜΤΑ)
Στο πλαίσιο υποχρεωτικής απο-

γραφής των μερισματούχων του
ΜΤΑ (άμεσων και έμμεσων), παρακαλεί-
σθε να συμπληρώσετε και να υποβάλλετε στο
Ταμείο το αργότερο έως 31/05/2016, τη σχετική Υπεύθυνη
Δήλωση με θεωρημένο το γνήσιο της υπογραφής σας.

Για τους μερισματούχους, οι οποίοι δεν θα έχουν υποβά-
λει έως την ανωτέρω ημερομηνία τη σχετική Υπεύθυνη Δήλω-
ση, θα τεθεί θέμα διακοπής κάθε παροχής του Ταμείου προς
αυτούς (μέρισμα, ΕΚΟΕΜΑ κλπ.).

Για τυχόν διευκρινίσεις απευθυνθείτε στο Σύλλογό μας,
τηλ. 210 3634 377. 
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Γεγονότα
1698: Ο Μέγας Πέτρος της Ρωσίας επιβάλλει φόρο

στα μούσια των υπηκόων του, στο πλαίσιο των μέτρων
εκσυγχρονισμού που προωθεί.

1899: Ο Κωστής Παλαμάς ολοκληρώνει το ποίημά του
«Ο Δωδεκάλογος του Γύφτου».

1905: Λήγει ο ρωσο'απωνικός πόλεμος, με την υπο-
γραφή της συνθήκης του Πόρτσμουθ, στο Νιου Χαμσάιρ.

1910: Ο Ελευθέριος Βενιζέλος, αμέσως μετά την άφι-
ξή του στην Αθήνα, μιλά για πρώτη  φορά σε μεγάλη λα'-
κή συγκέντρωση στην Πλατεία Συντάγματος και περι-
γράφει την βάση της πολιτικής του.

ΔΟΓΟΡΙΤΗΣ Δ. Σμχος (ε.α.)

Μειώσεις Μ.Τ.Α.
Ημερομηνία ΤΙΜΗ ΤΙΜΗ ΒΟΕΑ

ΜΕΡΙΔΙΟΥ ΕΚΟΕΜΑ

2009 14.52 5,90 14,52
2010 14,52 5,90 14,52
1.7.2011 13,65 5,31 13,65
1.1.2012 12,29 4,78 12,29
1.7.2012 12,29 3,10 12,29
1.4.2013 11,00 3,10 11,00
1.7.2013 7,80 3,10 11,00
1.7.2014 7,80 2,00 11,00

Το παραπάνω πινακάκι παρουσιάζει αναλυτικά το
πώς κατρακύλησε η τιμή του μεριδίου ΕΚΟΕΜΑ - ΒΟ-
ΕΑ στην τρέχουσα 6ετία. Θέλουμε να πιστεύουμε ότι
εδώ πρέπει να είναι και το τελευταίο σημείο του πά-
του των λεγόμενων παροχών του ΜΤ Αεροπορίας δι-
ότι εάν αυτό δεν συμβεί, θα επέλθει οριστικά η κατα-
στροφή των μερισματούχων.

Εκ της Επιτροπής
Συντάξεως της Εφημερίδας

Ε
πί αιώνες οι Έλληνες συ-
ναρπάζονταν με το μύθο
του Δαιδάλου και του

Ικάρου, που μάθαιναν από
πατέρα σε παιδί, από γενιά
σε γενιά. 

Στα τέλη, όμως, της πρώ-
της δεκαετίας του 20ού αιώ-
να, οι Αθηναίοι διαπίστωσαν
από τις προσπάθειες μερικών
ηρωικών, πρωτοπόρων της
Αεροπορίας, ότι η εποχή που
ο μύθος θα γινόταν πραγμα-
τικότητα δεν θα αργούσε.

Το 1908, ο Λεωνίδας Αρ-
νιώτης (θιασάρχης θιάσου...
σκύλων, γυμναστής και θαυ-
ματοποιός), μετά από εκπαί-
δευση στη Γαλλία, επιχείρη-
σε την πρώτη πτήση του στο
Τατόι, παρουσία του βασιλιά
Γεωργίου του Α', αλλά το αε-
ροπλάνο, αφού προχώρησε
μερικές δεκάδες μέτρα επί
του εδάφους, δεν ανυψώθη-
κε. Η πρώτη πτήση έγινε μέ-
σα στην καρδιά του χειμώνα,
από έναν πιο τυχερό πιλότο,
που είχε κι αυτός εκπαιδευ-
θεί στη Γαλλία, τον ΕΜΜΑ-
ΝΟΥΗΛ ΑΡΓΥΡΟΠΟΥΛΟ.

Ένας νέος από την Κων-
σταντινούπολη, μηχανικός -

ηλεκτρολόγος, που σε ηλικία
22 ετών θα βαφτιζόταν ο
πρώτος Έλληνας που πέταξε
στον Αττικό Ουρανό. 

Είναι 8 Φεβρουαρίου του
1912 και το νέο μιας ακόμη
προσπάθειας για πτήση με α-
εροπλάνο πάνω από την
Αθήνα, έχει μαγνητίσει τους
Αθηναίους, που παρακολου-
θούν τα επιτεύγματα της Αε-
ροπορίας στον υπόλοιπο Κό-
σμο μόνο από τις εφημερί-
δες. 

Στο Ρουφ, από όπου θα
γινόταν η απογείωση, είχε
συγκεντρωθεί πολύς κόσμος
και επίσημοι. Πρώτοι μεταξύ
τους, ο βασιλιάς Γεώργιος Α'
και ο τότε πρωθυπουργός
Ελευθέριος Βενιζέλος, που
μέσα στην πρωινή παγωνιά
και με αρκετή αγωνία και
θαυμασμό, παρακολουθούν
την επιτυχία της απογείωσης
της πτήσης και της προσγεί-
ωσης. 

Εάν ο άγνωστος σήμερα
στο ευρύ κοινό Αργυρόπου-
λος, υπήρξε ο πρώτος Έλλη-
νας αεροπόρος που πέταξε
πάνω από την Αθήνα, πρώ-
τος Έλληνας επιβάτης αερο-
πλάνου υπήρξε ένα πρόσω-
πο ευρύτατα γνωστό, ιστορι-
κό. Ο Ελευθέριος Βενιζέλος.
Και το αεροπορικό του ταξίδι
πραγματοποιήθηκε λίγο μετά
την πρώτη πτήση του Αργυ-
ρόπουλου. 

Γνωστός για την τολμηρό-
τητα του, ο Βενιζέλος και με-

θυσμένος από το θέαμα που
αντίκρυσε στο Ρουφ αλλά
και από τις προοπτικές που
ανοίγονταν στον κόσμο με τη
χρησιμοποίηση του αερο-
πλάνου στις συγκοινωνίες
και τους πολέμους, ζήτησε
επίμονα από τον Αργυρόπου-
λο να τον δεχθεί σαν επιβάτη
στη δεύτερη πτήση του. Ο
Αργυρόπουλος δέχθηκε την
τιμή και ο Βενιζέλος πετούσε
για λίγα λεπτά πάνω από την
Αθήνα.

Η εμπειρία του ασφαλώς
αυτή ήταν πολύτιμη για τη
συναγωγή των πρώτων συ-
μπερασμάτων και την πραγ-
ματοποίηση των πρώτων δια-
πιστώσεων, ως προς το ρόλο
που μπορούσε να παίξει το
αεροπλάνο. Δεν είναι ανεξή-
γητη η επιμονή με την οποία
ο Ελ. Βενιζέλος επένδυσε
πολλά χρήματα του δημο-
σίου στην Αεροπορία και δεν
είναι ανεξήγητο το ότι η Ελ-
λάδα υπήρξε η δεύτερη χώ-
ρα μετά την Ιταλία, που χρη-
σιμοποίησε αεροπλάνα σε
πολεμικές συγκρούσεις. 

Λίγο μετά την πτήση του
εκείνη, ο Ελ. Βενιζέλος απο-
φάσιζε τη χρησιμοποίηση αε-
ροπλάνων από τις Ένοπλες
Δυνάμεις μας στους Βαλκα-
νικούς Πολέμους.

Με το πρώτο εκείνο αερο-
πλάνο του Αργυρόπουλου,
που ο Βενιζέλος βάφτισε «Αλ-
κυών» πέταξαν και άλλοι επώ-
νυμοι Αθηναίοι ως επιβάτες. 

Στις 29 Αυγούστου του
1912 πέταξε ο δεύτερος
Έλληνας αεροπόρος, ο δη-
μοσιογράφος και φίλος του
Αργυρόπουλου, Αλέξαν-
δρος Καραμανλάκης που  ε-
ίχε εκπαιδευθεί κι αυτός
στη Γαλλία.

Ο Καραμανλάκης ήταν
διευθυντής της εφημερίδας
«Ανεξάρτητος» είχε το πά-
θος της αεροπλοCας και
επεδίωκε ένα εντυπωσιακό
κατόρθωμα για να απαντή-
σει κι αυτός τη δόξα του. 

Μια πτήση από την Αθή-
να στην πατρίδα του το Αί-
γιο, ήταν πράγματι κατόρ-
θωμα εκείνη την εποχή. Αλ-
λά ο Καραμανλάκης ήταν
άτυχος! Ενώ πετούσε πάνω
από τον Κορινθιακό, τα ρεύ-
ματα παρέσυραν το αερο-
πλάνο του και το βύθισαν
στη θάλασσα. Ήταν το πρώ-
το θύμα της Αεροπορίας
στην Ελλάδα. Το νεκρό απο-
χαιρέτισε ο ίδιος ο Ελ. Βενι-
ζέλος. 

Επτά μήνες αργότερα,
στις 4 Απριλίου 1913, σκο-
τωνόταν και ο Αργυρόπου-
λος λόγω μηχανικής βλάβης
και ενώ μετείχε σε επιχειρή-
σεις στο Λαγκαδά, εναντίον
των Τούρκων. 

Η Αεροπορία είχε ήδη
τους πρώτους ήρωες της.

ΒΛΑΧΟΓΙΑΝΝΗΣ 
ΣΕΒΑΣΤΟΣ

Επσγός ε.α. 9η σειρά ΣΤΥΑ

1. Επιστήμη σχετική με την κίνηση του Αέρα. 2. Βοηθά στη ναυτιλία των Αερ/φών. 3. Ρεύ-
μα αέρος γύρω από την πτέρυγα. 4. Ανεπιθύμητη δύναμη που αναπτύσσεται κατά την πτή-
ση. 5. Αεροπορική εταιρεία. 6. Δύναμη στρέψης. 7. Βασική δομή του Αερ/φους. 8. Ταχύτη-
τα που δεικνύει το ταχύμετρο. 9. Βασική υποδιαίρεση Πτέρυγος ή Σμηναρχίας. 10. Χρησι-
μοποιείται στις λυόμενες συνδέσεις. 11. Παλαιά ονομασία της Π.Α. 12. Βάση αεροσκα-
φών. 13. Ένα από τα σταθερά πτερύγια του Αερ/φους. 14. Μονάδα μετρήσεως Αγγλοσα-
ξωνικού συστήματος. 15. Σχετίζεται με το 13 ανωτέρω. 16. Θέσεις χειριστών σε εκπαιδευ-
τικά Αερ/φη. 17. Βασική υποδιαίρεση χρόνου. 18. Παρήγαγε εφέδρους πιλότους Αερ/φων.
19. Τον δεικνύει βασικό όργανο πτήσεως. 20. Εφαρμόζεται σε κάθε σώμα εντός υγρού ή
αέρος. 21. Μας περιβάλλει (καθ.). 22. Μια διάσταση. 23. Φαινόμενο που διακόπτει εργασί-
ες στην πίστα. 24. Ταχεία και στιγμιαία κίνηση αέρα. 25. Παράγεται από κινητήρα ΤΖΕΤ.
26. Έτσι είναι κλεισμένες οι θήκες ακριβών οργάνων. 27. Απαραίτητη μετά από κάθε επι-
σκευή - ρύθμιση. 28. Κινούμενο από  τον χειριστή κατευθύνει το Αερ/φος. 29. Καθημερινό
δελτίο κατάστασης Αερ/φών. 30. Μια από τις διοικήσεις της Π.Α. 31. Υπάρχει σε κάθε συσ-
σωρευτή. 32. Μορφή πτερύγων Αφων JET. 33. Τιμή γωνίας προσβολής. 34. Νοητός άξο-
νας του αερ/φους. 35. Κι εκεί πολέμησε η Αεροπορία μας το 1941-1944. 36. Η στρατολογι-
κή του καθενός. 37. Παραγωγική σχολή της Π.Α. 38. Προαιώνιο όνειρο του Ανθρώπου. 39.
Η πρώτη ονομασία της ΣΤΥΑ. 40. Τεχνολογία συγχρόνων αερ/φών. 41. Η απόσταση Α-
ερ/φους από το έδαφος. 42. Τα πέρατα μιας διάστασης. 43. Διεθνής Οργανισμός Πολιτι-
κής Αεροπορίας. 44. Εκτελούνται από όπλα. 45. Ονομασίας πολεμικής αποστολής της
Π.Α. 46. Μαθητές παραγωγικής σχολής της Π.Α. 47. Πτερύγιο επί του χείλους προσβολής
πτέρυγος. 48. Τιμά αιωνίως πεσόντες. 49. Το ανθρώπινο, συνήθως είναι καταστρεπτικό.
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Ο ΠΡΩΤΟΣ ΑΕΡΟΠΟΡΟΣ
Ο ΠΡΩΤΟΣ ΕΛΛΗΝΑΣ ΕΠΙΒΑΤΗΣ

ΤΟ ΠΡΩΤΟ ΘΥΜΑ ΤΗΣ ΑΕΡΟΠΟΡΙΑΣ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ

Ευχαριστώ τους 180 συναδέλφους μέλη
του ΣΑΣ, που για έκτη φορά με εμπιστευτήκα-
τε να σας εκπροσωπήσω στο Δ.Σ. του Συλλό-
γου μας. Θεωρώ αυτή την εκπροσώπηση με-
γάλη ανάγκη και υποχρέωση στην κρίσιμη πε-
ρίοδο του Συλλόγου μας με πολλά προβλήμα-
τα. Ο Μεγάλος Κρητικός Ποιητής Ν. Καζαντζά-
κης στην Ασκητική του λέει: να αγαπάς την ευ-
θύνη, τη χώρα μου (το Σύλλογό μου) θα τη σώ-
σω εγώ, εάν δεν τη σώσω εγώ θα φταίω».

Σε όσους διερωτώνται γιατί για έκτη φορά
στο Δ.Σ. του Συλλόγου; Ο καλός ο καπετάνιος
στη φουρτούνα φαίνεται και δεν εγκαταλείπει
το πλοίο του. Έτσι και εγώ στη φουρτούνα που
έζησε ο Σύλλογός μας στο πρόσφατο παρελ-
θόν, με τις αναίτιες αλλά στοχευόμενες επιθέ-
σεις, ευτυχώς ελαχίστων, βρέθηκα κοντά του
με συμβουλές, από την εμπειρία 13 ετών εθε-
λοντικής προσφοράς ως μέλος του Δ.Σ., αλλά
και με τα άρθρα μου στον έντυπο και ηλεκτρο-
νικό τύπο του Συλλόγου μας. Ευτυχώς σε αυτή
την προσπάθεια στήριξης συνέβαλαν και μερι-
κοί (ελάχιστοι) συνάδελφοι όπως ο επίτιμος
Πρόεδρος και νομικός σύμβουλος Γ. Εμμανου-
ηλίδης και ο επίτιμος πρόε-
δρος Π. Καράμπελας με τα
εμπνευσμένα άρθρα τους.

Θεωρώ τα 450 και πλέον μέ-
λη, που δε με εμπιστεύτηκαν,
ότι δικαίωσαν τις θέσεις και
απόψεις του αποστράτου ανώ-
τατου αξκού (δημοσιεύτηκαν
στην ΗτΑ) που υποστήριζε
(απαράδεκτα) «ότι οι απόφοι-
τοι της ΣΤΥΑ δεν διαθέτουν
επιστημονικές γνώσεις» και συ-
νεπώς δεν ψηφίζουν με αξιολο-
γική κρίση (εκλογές Ε.Α.Α.Α.).
Προσωπικά διαφωνώ κάθετα
με τον κύριο, πολλοί απόφοιτοι
της ΣΤΥΑ διαθέτουμε πανεπι-
στημιακές γνώσεις και έχουμε
μεγάλη προσφορά στην Π.Α.
Είμαι κάτοχος πέντε πτυχίων, η
Π.Α. μου απένειμε πέντε τιμητι-
κές διακρίσεις για το έργο μου
(πέραν του καλώς εννοουμέ-
νου καθήκοντος) και για κατα-
σκευές ηλεκτρονικών συστη-
μάτων που αύξησαν την επιχει-

ρησιακή εκμετάλλευση και την ασφάλεια πτή-
σεων των αφων mirage, ως καθηγητής (πτυ-
χιούχος ΣΕΛΕΤΕ) δίδαξα στις σχολές Σ.Μ.Α.,
ΣΤΥΑ κ.α. 15.000 ώρες, είμαι συγγραφέας 10
βιβλίων εκπαιδευτικού κυρίως τεχνολογικού
αντικειμένου, αρθρογράφος σε εφημερίδες
και περιοδικά χιλίων περίπου άρθρων κ.ά.

Πιστεύω, όπως συμβαίνει σε πολλές κοινω-
νικές ομάδες, τα άτομα δεν ψηφίζουν (ίσως και
για λόγους σκοπιμότητας) με αξιολογική κρί-
ση. Εν τούτοις είμαι υποχρεωμένος ως από-
φοιτος της Σχολής μας να τους ευχαριστήσω
και δεν θα δικαιωθούν για την κρίση τους. Αν-
θρώπινα τα λάθη.

Τελειώνοντας και σχολιάζοντας τα εκλογι-
κά αποτελέσματα των εκλογών της 23ης Ια-
νουαρίου 2016, διαπίστωσα για μια ακόμα φο-
ρά ότι η συμμετοχή ήταν μόλις το 20% των με-
λών του Συλλόγου, γεγονός επιεικώς απαρά-
δεκτο. Οι Διοικήσεις του Συλλόγου στα 34
χρόνια λειτουργίας του δεν κατόρθωσαν να
εκσυγχρονίσουν την εκλογική διαδικασία,
όπως με ηλεκτρονικά μέσα, για μεγαλύτερη
συμμετοχή.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ
ΔΙΚΗΓΟΡΟΣ (10η Σ. ΣΤΥΑ)

ΣΤΟΥΡΝΑΡΗ 32 ΑΘΗΝΑ
τηλ. 210 5227163 - 210 5226613 - 210 5241943

αναλαμβάνει υποθέσεις αυτοκ/των ατυχημάτων,
μισθώσεων ακινήτων, οικογενειακών κ.λπ. με ειδική

εξυπηρέτηση για τους συναδέλφους

Γράφει ο Γιάννης Αβραμίδης 
Σμχος (ε.α.) μέλος του Δ.Σ./ΣΑΣ

ΕΥΧΑΡΙΣΤΗΡΙΟ

Το Ν η σ ι ώ τ ι κ ο
ΕΝΟΙΚΙΑΖΟΜΕΝΑ ΕΠΙΠΛΩΜΕΝΑ ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ

STUDIOS ΔΙΠΛΑ ΣΤΗ ΘΑΛΑΣΣΑ
Υπεύθυνη: Βερούτη Ελένη 

Αγ. Μαρίνα 34013 - Μαρμάρι Ευβοίας

2224031266 - 6972154583 - 6986148819 

Συναδελφικό-οικογενειακό περιβάλλον
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Επίσημα τελικά αποτελέσματα αρχαιρεσιών
Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ

Η Κεντρική Εφορευτική Επιτροπή Αθηνών αποτελούμενη εκ των :
1. Εμμανουήλ Δαμηλάκη, ως Πρόεδρο
2. Μιχαήλ Παραδεισανό, ως Μέλος
3. Δημήτριο Κωφόπουλο ως Μέλος
Διενήργησε τις αρχαιρεσίες της 23 – 01 – 2016 για την ανάδειξη του νέου Διοικητικού

Συμβουλίου ΣΑΣ, Εξελεγκτικής Επιτροπής και του Τοπικού Εκπροσώπου του Συλλόγου.
Μετά την συγκέντρωση όλων των πρωτοτύπων πρακτικών των κατά τόπους Εφορευτι-

κών Επιτροπών και λαμβάνοντας υπόψη την αίτηση υποψηφίου με αρ. πρωτοκόλλου
72/26-01-2016 για επανακαταμέτρηση των ψηφοδελτίων του εκλογικού τμήματος των
Αθηνών, προέκυψαν τα παρακάτω τελικά επίσημα αποτελέσματα:

Α. Για τις θέσεις Μέλους Δ.Σ Σ.Α.Σ
Ψήφισαν: 635  Έγκυρα: 631 Άκυρα: 4 Λευκά: 0
ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Σύμφωνα με τις προβλέψεις του ισχύοντος Καταστατικού, έχουμε:
Α/Α ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΕΛΑΒΕ ΕΚΛΕΓΟΝΤΑΙ ΑΝΑΠΛ.
1 ΦΑΛΤΑ�ΤΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 482 ΠΡΟΕΔΡΟΣ
2 ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ  ΚΩΝ/ΝΟΣ 369 ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ
3 ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 343 ΑΝ. ΑΝΤ/ΔΡΟΣ
4 ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 328 4ος
5 ΜΑΡΙΟΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 226 5ος
6 ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 183 6ος
7 ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 180 7ος
8 ΕΥΤΥΧΙΔΗΣ ΣΤΑΥΡΟΣ 176 8ος
9 ΤΡΕΣΣΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 173 9ος
10 ΜΑΧΑΙΡΑΣ ΠΕΤΡΟΣ 161 10ος
11 ΤΣΙΓΓΑΡΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 158 11ος
12 ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 145 1ος
13 ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΝΔΡΕΑΣ 145 2ος
14 ΑΥΔΗΣ ΑΧΙΛΛΕΑΣ 125 3ος
15 ΠΟΤΑΜΙΤΗΣ ΑΝΔΡΕΑΣ 97 4ος
16 ΔΕΓΑ�ΤΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 91 5ος
17 ΑΜΟΥΤΖΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 87 6ος
18 ΔΟΥΡΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 73 7ος
19 ΑΝΑΓΝΩΣΤΟΠΟΥΛΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 68 8ος
20 ΔΗΜΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 67 9ος
21 ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 56 10ος
22 ΒΛΑΧΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 37 11ος

Β. Για τις θέσεις της Εξελεγκτικής Επιτροπής
Ψήφισαν: 635 Έγκυρα: 616 Άκυρα: 14 Λευκά: 5
ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Σύμφωνα με τις προβλέψεις του ισχύοντος Καταστατικού, έχουμε:
Α/Α ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΕΛΑΒΕ ΕΚΛΕΓΟΝΤΑΙ ΑΝΑΠΛ.
1 ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 342 ΠΡΟΕΔΡΟΣ
2 ΑΜΟΥΤΖΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 167 ΜΕΛΟΣ
3 ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΝΔΡΕΑΣ 130 ΜΕΛΟΣ
4 ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 112 1ος
5 ΠΟΥΡΑ�ΜΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 107 2ος
6 ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 100 3ος
7 ΑΥΔΗΣ ΑΧΙΛΛΕΑΣ 74 4ος
8 ΤΣΙΓΓΑΡΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 49 5ος
9 ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 46 6ος
10 ΔΟΥΡΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 35 7ος

Επισημαίνεται ότι η κατάταξη των δύο πρώτων αναπληρωματικών που ισοψήφισαν έγινε
με κλήρωση που διενήργησε η Κεντρική Εφορευτική Επιτροπή.

23 Ιανουαρίου 2016
Εμείς οι εν ενεργεία και εν αποστρατεία Αξιωμα-

τικοί και Υπαξιωματικοί της Πολεμικής Αεροπορίας,
απόφοιτοι της Σχολής Τεχνικών Αξιωματικών Αερο-
πορίας ΣΤΥΑ, διαμαρτυρόμαστε και καταγγέλλο-
υμε: 

Την Κυβέρνηση και τα βάρβαρα και συνεχώς ανα-
προσαρμοζόμενα προς το χειρότερο Μνημόνια και
την άδικη και χωρίς προηγούμενο επίθεση που
δεχόμαστε, με αποτέλεσμα οι μισθοί και οι συντά-
ξεις μας να έχουν συρρικνωθεί τραγικά. Συγκεκρι-
μένα καταγγέλλουμε:

Την πάσης φύσεως περικοπή των μισθών και
συντάξεων. 

Την περικοπή του 13ου και 14ου μισθού. 
Την περικοπή της 13ης και 14ης σύνταξης. 
Την κάθε είδους μείωση των χορηγουμένων μερι-

σμάτων από το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας.
Τη μη εφαρμογή της απόφασης του Συμβουλίου

της Επικρατείας. 
Τις συνεχείς και επώδυνες αυξήσεις του ΦΠΑ. 
Την επιβολή επιπέδου δυσβάστακτων άμεσων και

έμμεσων φόρων που μαζί με τα σκληρά μέτρα
μείωσης μισθών και συντάξεων έχουν ως αποτέλε-
σμα τη μείωση των συνολικών ετήσιων αποδοχών
μας έως 70%.

Την υποβάθμιση και εμπορευματοποίηση των κοι-
νωνικών αγαθών με ιδιαίτερη έμφαση τις Υπηρ-
εσίες Υγείας. 

Τις προσβολές που εξαπολύονται από ορισμέ-
νους πολιτικούς με τον χαρακτηρισμό των Αξιωμα-
τικών ως μη παραγωγικών. 

Αντιστεκόμαστε κατάφωρα σε κάθε προσπάθεια
απαξίωσης και υποτίμησης του ρόλου του προσω-
πικού των Ενόπλων Δυνάμεων. Την παραγωγικότ-
ητα και την αφοσίωσή μας την έχουμε δείξει και τη
δείχνουμε καθημερινά, δουλεύοντας ακατάπαυστα
επί 35 χρόνια χωρίς ωράριο, χωρίς αργίες, χωρίς
επιπλέον αποδοχές και σε εξαιρετικά δυσχερείς
πολλές φορές συνθήκες, προσφέροντας όλη μας
τη ζωή στην Υπηρεσία της Πατρίδος. 

Επίσης καταγγέλλουμε την παράταση του εργα-
σιακού βίου και τη συνταξιοδότηση των Στρατιω-
τικών σε μεγαλύτερη ηλικία, δεδομένου ότι σύμφω-
να με όλα τα προαναφερθέντα το στρατιωτικό προ-
σωπικό εργάζεται περισσότερο από κάθε άλλη κοι-
νωνική ομάδα και ο επιπλέον χρόνος που προστίθ-
εται, θα επιφέρει την ουσιαστική εξόντωσή τους. 

Την αποκατάσταση του σεβασμού στο λειτούργ-
ημα των Στρατιωτικών και την αντικατάσταση της
λέξης «ένστολοι» που χρησιμοποιείται από ομάδα
του Τύπου, με τη λέξη «Έλληνες Στρατιωτικοί». 

Καταγγέλλουμε την επίθεση που δέχθηκαν οι
συνταξιούχοι έξω από το Μέγαρο Μαξίμου την πε-
ρασμένη εβδομάδα καθώς και όλες όσες έγιναν
στο παρελθόν.

Καταγγέλλουμε την πρόθεση που επιχειρείται με
το υπό κατάθεση Σχέδιο Νόμου του Ασφαλιστικού
να μετατραπεί το κοινωνικό ζήτημα του Ασφαλιστι-
κού σε δημοσιονομικό θέμα, καταργώντας κάθε
μέτρο και αίσθημα δικαίου, παραβιάζοντας την α-
ρχή της αναλογικότητας, ενώ παράλληλα ενισχύει
τον κοινωνικό αυτοματισμό στρέφοντας την μια
κοινωνική ομάδα εργαζομένων απέναντι στην άλλη
και τους συνταξιούχους τον έναν απέναντι στον άλ-
λον. 

Διεκδικούμε:
Την επαναφορά και διεύρυνση όλων των ασφαλι-

στικών, εργασιακών, συνταξιοδοτικών, κοινωνικών
και πάσης φύσεως δικαιωμάτων μας στην προ των

Μνημονίων εποχή. 
Την εφαρμογή της απόφασης του Συμβουλίου

της Επικρατείας. 
Την αναγνώριση και τον σεβασμό του κοινωνικού

ρόλου των στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. 
Την αναγνώριση των πτυχίων των αποφοίτων ό-

λων των Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιω-
ματικών. 

Την αναθεώρηση του Νόμου 3883/2010 που θίγει
τους Αξιωματικούς που προέρχονται από Στρατιω-
τικές Σχολές Υπαξιωματικών. 

Την αναβάθμιση της ΣΤΥΑ παράλληλα με την
αύξηση της φοίτησης σε τριετή, με αντίστοιχες πα-
ρεμβάσεις για το διδακτικό προσωπικό, υποδομές
και ιεραρχική εξέλιξη. 

Την επιβαλλόμενη ιεραρχική εξέλιξη των αποφ-
οίτων ΣΤΥΑ. 

Την εφαρμογή των όσων αναφέρονται στο κείμε-
νο της κοινής ανακοίνωσης της Ένωσης Διοικ-
ητικών Δικαστών και της Ένωσης Εισαγγελέων που
αναφέρει: 

Ότι σε κάθε περίπτωση η περικοπή των συντά-
ξεων δεν μπορεί να παραβιάζει τον συνταγματικό
πυρήνα του κοινωνικοασφαλιστικού δικαιώματος,
τη χορήγηση δηλαδή στον συνταξιούχο παροχών
τέτοιων που να του επιτρέπουν να διαβιώνει με α-
ξιοπρέπεια, εξασφαλίζοντας τους όρους όχι μόνο
της φυσικής του υπόστασης (διατροφή, ένδυση,
στέγαση, βασικά οικιακά αγαθά, θέρμανση, παρ-
οχές υγείας) αλλά και τη δυνατότητα συμμετοχής
στην κοινωνική ζωή, με τρόπο που δεν υφίσταται
πάντως ουσιωδώς από τις αντίστοιχες συνθήκες
του εργασιακού του βίου.

Ότι οι μέχρι σήμερα ασφαλιστικές επιλογές ε-
πέφεραν μια μείωση 50% των κύριων και επικουρ-
ικών συντάξεων με μόνο κριτήριο τη συμβολή τους
στη μείωση των δαπανών και τη δημοσιονομική πρ-
οσαρμογή, με συνέπεια την επιδείνωση σε σημαν-
τικό βαθμό του βιοτικού επιπέδου των συντα-
ξιούχων οι οποίοι εκτός από τις περικοπές των
συντάξεων, επεβλήθησαν παραλλήλως και στο
σύνολο της γενικής φύσεως οικονομικών φορολο-
γικών μέτρων που ελήφθησαν για την αντιμετώπιση
του δημοσιονομικού προβλήματος. 

Ότι για το έλλειμμα ρευστότητας που καταγράφ-
εται στην Κοινωνική Ασφάλιση δεν ευθύνονται οι α-
σφαλισμένοι που κατέβαλαν τις εισφορές τους κα-
τά τον εργάσιμο βίο τους, αλλά το Κράτος και οι
πολιτικές που ακολούθησαν επί δεκαετίες στη
διαχείριση των αποθεματικών των Ασφαλιστικών
Ταμείων, στην πολύ υψηλή ανεργία, στη μείωση
των μισθών, την εισφοροδιαφυγή και την αδήλωτη
εργασία.

Συμπαραστεκόμαστε σε όλους τους άλλους ερ-
γαζόμενους και συνταξιούχους, τους αγρότες,
τους απλούς πολίτες του μόχθου, τους νέους, τους
άνεργους, το σύνολο της κοινωνίας και απαιτούμε
και διεκδικούμε την εφαρμογή της πολιτικής που
θα έχει στο επίκεντρο τον άνθρωπο και τις ανάγκες
του και όχι την αχαλίνωτη κερδοσκοπία των αγο-
ρών.

Δηλώνουμε την απόφαση και δέσμευσή μας να α-
γωνιστούμε με όλες μας τις δυνάμεις στην υλο-
ποίηση των ανωτέρω, σε συντονισμό, κοινή δράση
και συνεργασία με άλλες επαγγελματικές ομάδες
και κοινωνικούς φορείς, για να αντισταθούμε δυνα-
μικά στα νέα επώδυνα μέτρα που επιχειρούνται
συνεχώς εις βάρος μας. 

Αγωνιζόμαστε όλοι ενωμένοι για να αναστρέψο-
υμε τα χειρότερα.

ΨΗΦΙΣΜΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 
ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ
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Συνάδελφε μην ξεχνάς ΠΟΤΕ ότι ο Σύλλογος στηρίζεται στην συνδρομή σου

Γράφει ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΓΑΒΡΙΗΛΙΔΗΣ
Πτέραρχος ε.α.

Κ
άποια χειμωνιάτικα βράδια της περιόδου 1977-79, εποχή
που υπηρετούσα στην θέση του Αεροπορικού Ακολούθου
στην Πρεσβεία μας στην Βόννη της Γερμανίας, είχα την

ευκαιρία να τα περάσω κουβεντιάζοντας με τον πτέραρχο Adolf
Galland, κοντά στο τζάκι της όμορφης μονοκατοικίας του, στην
Βόννη.

Η κουβέντα συνοδευόταν πάντοτε από κατανάλωση αρκετού
«Μετάξας», όπως ο ίδιος το έλεγε και που εγώ πρόθυμα το κου-
βαλούσα εκεί αφειδώς, προκειμένου ν’ ακούω τις ατελείωτες
εμπειρίες που απέκτησε από αναρίθμητες αερομαχίες, τις 105
νίκες του στον αέρα και την ανέλιξή του στον βαθμό του υπο-
πτεράρχου σε ηλικία μόλις 28 ετών(!).

Ο συνομιλητής μου, που εμφανισιακά έμοιαζε περισσότερο
με Έλληνα παρά με Γερμανό, υπήρξε εξαιρετικά αφηγηματικός,
έντονα φιλόστωρ, λάτρης της κλασικής μουσικής και της ιστορί-
ας της τέχνης, θυμόσοφος, τηρούσε πάντοτε το savoir vivre,
ήταν πραγματικός τσέντελεμαν και ιπποτικός, προπάντων με το
έτερο φύλο.

Το ναζιστικό καθεστώς, όπως ο ίδιος βεβαίωνε, δεν το υπη-
ρέτησε από ιδεολογία, αλλά τυφλωμένος από πάθος για περι-
πέτεια και ειδικότερα για την πτήση.

Εξάλλου, είχε έντονες διαφωνίες με τον Χίτλερ για τις πα-
ρεμβάσεις του στην χρησιμοποίηση της Luftwaffe, με αποτέλε-
σμα ο τελευταίος να τον αποπέμψει σκαιώς δύο φορές από το
Σώμα, για να τον ανακαλέσει στην υπηρεσία άλλες τόσες.

Μετά τον πόλεμο απέρριψε προτάσεις για ανώτατες κρατικές
θέσεις μεταξύ των οποίων και αυτήν του Αρχηγού της Πολεμι-
κής Αεροπορίας.

Πιλότος δίχως πόδια
Ο Βρετανός άσσος και ανταγωνιστής του στις καταρρίψεις

Douglas Bader, που πετούσε την ίδια εποχή με την R.A.F., γρά-
φει στο βιβλίο του:

Όταν συνελήφθην από τους Γερμανούς, ο Galland μου φέρ-
θηκε τόσο ιπποτικά, σε σημείο που πολλές φορές με εκνεύριζε,
ικανοποιώντας όλες τις παράλογες απαιτήσεις μου και τις πα-
ραξενιές μου.

Από την πλευρά του ο Galland μου διηγήθηκε, όπως γράφει
και στο δικό του βιβλίο, ότι όταν ο Bader  εγκατέλειψε πάνω από
την κατεχόμενη Γαλλία το λαβωμένο spitfire του (1941) και τον
συνέλαβαν οι Γερμανοί, οι τελευταίοι δοκίμασαν μεγάλη έκπλη-
ξη:

Από τον αιχμάλωτο έλειπαν τα δύο πόδια του και, παρόλ’
αυτά, αυτός αερομαχούσε με δύο ξύλινα άκρα, από τα γόνατα
και κάτω, τα οποία βρέθηκαν ανάμεσα στα συντρίμμια του
spitfire, το ένα κατεστραμμένο τελείως και το άλλο σε επισκευά-
σιμη κατάσταση...

Θαυμασμός
Όλ’ αυτά προκάλεσαν τον θαυμασμό του Galland, αλλά ο

θαυμασμός είχε απρόβλεπτες συνέπειες. Όταν έφεραν
μπροστά του τον Bader, ο τελευταίος του είπε:

«Galland, ξέρω καλά πόσο μεγάλος αεροπόρος είσαι, αλλά
και εσύ ξέρεις το ίδιο για εμένα. Τώρα θα μάθω και πόσο μεγά-
θυμος και πόσο ολοκληρωμένος άντρας είσαι. Σου ζητώ να με
κρατήσεις κάτω από την προστασία σου, να μην ξεφτιλίσεις

έναν ομόλογό σου, παραδίδοντάς τον στα SS.
»Εσύ, θέλω να με ανακρίνεις εσύ, ο όμοιός μου και κανέ-

νας άλλος».
O Galland υποσχέθηκε ότι έτσι θα γίνει και τον ρώτησε εάν

ήθελε και κάτι άλλο, λογικό. Η απάντηση ήταν ότι ήθελε να
γνωρίσει αυτόν που τον κατέρριψε και όταν, για να τον πικά-
ρουν, του παρουσίασαν ένα σχεδόν αμούστακο νεαρό, άρχι-
σε να τραβάει τα μαλλιά του, αλλά τελικά του έδωσε το χέρι.

Στην πραγματικότητα κανείς δεν ήξερε πώς έπεσε ο Ba-
der, ίσως μετά από σύγκρουση, ή από φίλια πυρά, αλλά σί-
γουρα όχι από γερμανικό μαχητικό. Μετά ακολούθησε άλλη
απαίτηση.

Μπαμπεσιά
Ζήτησε να δοθεί άδεια σε βρετανικό αεροσκάφος ν’ αφή-

σει με αλεξίπτωτο, σε συγκεκριμένο χώρο και χρόνο δέμα,
μέσα στο οποίον θα ήταν το εφεδρικό πόδι του και το ταμπά-
κο του.

Έτσι και έγινε, αλλά το βρετανικό αεροσκάφος, ένα
mosquito, κατά την επιστροφή του βομβάρδισε ένα γερμανι-
κό αεροδρόμιο(!).

Έξαλλος ο Galland, έβρισε τον ίδιο και όλους τους Άγ-
γλους για την μπαμπεσιά τους, την δολιότητά τους και την
αναξιοπιστία τους. Όταν τελείωσε το υβρεολόγιο, ο Bader
με περίσσιο θράσος, του είπε:

«Καλά έκανε το mosquito και βομβάρδισε^ στο σήμα που
στείλατε στην R.A.F. υπήρχε περιορισμός μόνο για την έλευ-
σή του και τον τήρησε^ για την επιστροφή του δεν υπήρχε
κάτι ανάλογο^ οι Υπηρεσίες σας λειτούργησαν πρόχειρα και
ερασιτεχνικά».

Δραπέτευσε
Πέρασαν λίγες μέρες, ο Galland χαλάρωσε και έδωσε

εντολή να του περάσουν τα δύο τεχνικά πόδια. Οποία όμως
έκπληξη! Την ίδια βραδιά ο Bader δραπέτευσε! Τον συνέλα-
βαν μετά από δύο μέρες και όταν τον έφεραν μπροστά στον
Galland είπε:

«Καλά έκανα, ο κάθε αιχμάλωτος έχει όχι μόνο δικαίωμα,
αλλά και υποχρέωση να δραπετεύει». Ακολούθησαν άλλες

δύο ανεπιτυχείς απόπειρες και όταν απελπίσθηκε έκανε μία
πρόταση, τόσο ανήκουστη, που ο Galland τραβούσε τα μαλ-
λιά του:

Να του επιτρέψει να πετάξει μ’ ένα messerschmitt 109...
έτσι για να γνωρίσει τα χαρακτηριστικά του! Η απάντηση του
Galland ήταν «θέλω να σε φτύσω, αλλά δεν μου του επιτρέ-
πει η αγωγή μου».

Ανακριτής ο Bader
Με το τέλος του πολέμου ο Galland συλλαμβάνεται από

τους Συμμάχους και αποστέλλεται στο Λονδίνο για ανάκριση,
όπου τον περιμένει άλλη μία έκπληξη, αφού ο ανακριτής του
δεν ήταν άλλος παρά ο Bader(!).

Ο τελευταίος, σε όλη την εξαντλητική διαδικασία, υπήρξε
υπέρμετρα αυστηρός και δεν τον άφησε ν’ ανάψει ούτε ένα τσι-
γάρο.

Όταν ο Galland του θύμισε ότι στο γραφείο του αυτός κά-
πνιζε με την πίπα του αρειμανίως, η απάντηση ήταν «τότε δεν
γινόταν ανάκριση». Την άλλη μέρα, όμως, τον αγκάλιασε, τον
βεβαίωσε ότι ποτέ δεν ξέχασε το πώς του φέρθηκε στη Γερ-
μανία, ότι θα ήταν υπό την απόλυτη προστασία του και, ευ-
φυολογώντας, πρόσθεσε:

«Ακόμα και ένα spitfire μπορώ να σου διαθέσω για μία
βόλτα... έτσι για να γνωρίσεις τα χαρακτηριστικά του». Έλαβε
όμως την απάντηση: «Ευχαριστώ δεν το θέλω, αφού εγώ δεν
σκοπεύω να δραπετεύσω, δεν πρόκειται ποτέ να σου δη-
μιουργήσω προβλήματα».

Τι θα 'θελες να είσαι;
Ένα βράδυ ο πτέραρχος Galland, λιγάκι παραπάνω πιωμέ-

νος, μου έκανε την εξής ερώτηση: «Σμήναρχε, μετά απ’ όλα
αυτά, εσύ τι θα προτιμούσες να είσαι; Ένας Bader ή ένας
Galland;».

Η απάντηση υπήρξε αυθόρμητη: «Πτέραρχέ μου, θα προτι-
μούσα να είμαι αυτός που είμαι^ Έλληνας αεροπόρος, από-
γονος του Ικάρου. Πέραν, όμως, όλων αυτών, εσάς σας έχω
καταχωρισμένο στη συνείδησή μου σαν χαρισματικό και αξε-
πέραστο αεροπόρο, αρκετά πιο πάνω από τον Molders και
τον Hartmann των 350 καταρρίψεων, αλλά στο Ανατολικό Μέ-
τωπο.

»Επιπλέον σας παραδέχομαι για ένα σωρό άλλα χαρίσματα
με τα οποία είστε προικισμένος, προπάντων για την ευρυμά-
θειά σας. Ωστόσο, σαν αεροπόρος αναδειχθήκατε μέσα από
ένα πόλεμο καθαρά επιθετικό, που είχε τις γνωστές συνέπει-
ες.

»Ο Bader αναδείχθηκε μαχόμενος για την σωτηρία της πα-
τρίδας του και μάλιστα με δύο ξύλινα πόδια. Είναι εξαιρετικά
δύσκολος αντίπαλος στον χώρο της υστεροφημίας. Αυτό τα
λέει όλα».

Θαυμασμός
Η απάντηση ήταν: «Σμήναρχε, δυστυχώς για εμένα, έτσι

είναι, έχεις δίκαιο».
Στη συνέχεια του είπα ότι τον θαύμαζα για ακόμα μία φορά

και ότι ο ιπποτισμός του δεν είχε όρια. Τότε σηκώθηκε, όπως
και εγώ, με αγκάλιασε και με φίλησε σταυρωτά... Τη συγκίνη-
ση, άλλωστε, την είχε ενισχύσει το «Μετάξας».

Εκείνη τη βραδιά έφυγα από το σπίτι του τρικλίζοντας. Ευ-
τυχώς, βγαίνοντας στον δρόμο, ο πολύ παγωμένος αέρας με
συνέφερε κάπως...

Φονικές αερομαχίες, αλλά και ιπποτισμός στα άκρα

Ο
ΕΝ.Φ.Ι.Α πρώην ΕΕΤΗΔΕ παρά τα
αναθέματα της κοινής γνώμης ακόμη
και βουλευτών όλων των κομμάτων

επιβίωσε με όλες τις Κυβερνήσεις. Κυβερ-
νήσεις φεύγουνε αλλά ο ΕΝ.Φ.Ι.Α μένει.
Υπήρξε ο πιο αμφιλεγόμενος και άδικος
φόρος των Μνημονίων. Αποτέλεσε τη βα-
σική αιτία που έχασαν τη δημοφιλία τους,
στο τέλος κατέρρευσαν δύο Κυβερνήσεις
και μυαλό δεν έβαλαν.

Η ολομέλεια του Σ.τ.Ε με την απόφαση
1055/4-12-2014 διαπιστώνει ότι: «η Διοίκη-
ση έχει παραλείψει παράνομα να αναπρο-
σαρμόσει, σύμφωνα με το νόμο Ν.1249/82
άρθρο 41.1, κάθε δύο χρόνια τις αντικειμε-
νικές αξίες των ακινήτων». Κατά το χρονικό
διάστημα από 1982 έως το 2007 και σε ορι-
σμένες περιοχές το 2010,η Διοίκηση ανα-
προσάρμοζε τις αντικειμενικές αξίες των
ακινήτων, πάντοτε με αυξητικές τιμές για
να εισπράττει αυξημένους φόρους που
συνδέονται με την ακίνητη περιουσία. Η
αναπροσαρμογή που έπρεπε να γίνει το
2009 και όλες οι μετέπειτα (2009-2015) δεν
έγιναν διότι η δημοσιονομική κρίση απαξίω-
σε την ακίνητη περιουσία και αναμφίβολα οι
πραγματικές αξίες υπολειπόντουσαν κατά
πολύ των αντίστοιχων αντικειμενικών. Είναι
προφανές ότι η μείωση των αντικειμενικών
τιμών θα προκαλούσε μεγάλη στέρηση εσό-
δων στο δημόσιο και η Διοίκηση συνέχισε
να επιβάλλει φόρους στην ακίνητη περιου-

σία με νόμους όχι μόνο αντισυνταγματικούς
αλλά και κατάφωρα άδικούς. Κατόπιν τού-
των η ακίνητη περιουσία έχει τόσο απαξιω-
θεί που προβληματίζει τους Έλληνες πολί-
τες οι οποίοι επένδυσαν στο ακίνητο και
αναμφίβολα συνεισέφεραν στην εθνική οι-
κονομία. Δυστυχώς ελπίδα τους για ένα κα-
λύτερο μέλλον αποδείχτηκε «άνθρακες ο
θησαυρός» αφού σήμερα αδυνατούν να
πληρώσουν τους δυσβάσταχτους φόρους
των ακινήτων και κινδυνεύουν να βρεθούν
στους πέντε δρόμους. Το ακίνητο υπό δι-
ωγμό, αποτελεί την εύκολη λύση είσπραξης
φόρων.

Η παραπάνω απόφαση του Σ.τ.Ε έθετε
εξάμηνη προθεσμία που έληγε το Μάιο του
2015. Το Νοέμβριο του 2013, 13 φορολο-
γούμενοι πολίτες με ακίνητη περιουσία σε
διάφορα μέρη της χώρας έκαναν προσφυ-
γές στο ΣτΕ και ζητούσαν από τους Συμ-
βούλους Επικρατείας να ακυρωθεί η άρνη-
ση της Κυβέρνησης να εκδώσει ανά διετία
απόφαση για αναπροσαρμογή των αντικει-
μενικών αξιών των ακινήτων. Την 15-12-
2015 το ΣτΕ δικαίωσε τους 13 Έλληνες πο-
λίτες και αποφάσισε; «επισημαίνει πως οι
νέες αντικειμενικές αξίες θα έπρεπε να ε-
ίχαν οριστεί από την 21η ΜαMου του
2015». Η απόφαση φέρνει τα πάνω –κάτω
σε όλους τους φόρους των ακινήτων ανα-
δρομικά από την 21 ΜαAου 2015, όπως
ΕΝ.Φ.Ι.Α, συμπληρωματικό φόρο ακινήτων,

δημοτικούς φόρους (Τ.Α.Π) μεταβιβάσεις,
γονικές παροχές κλπ. Σύμφωνα με πληρο-
φορίες του ΥΠ.ΟΙΚ και εν αναμονή της γνω-
στοποίησης της απόφασης, ο ΕΝ.Φ.Ι.Α του
2015 έχει υπολογιστεί με τιμές που ίσχυαν
την 1η Ιανουαρίου 2015 και δεν θα επηρεα-
σθεί. Αντιθέτως επηρεάζονται οι φόροι που
πληρώθηκαν μετά το Μάιο του 2015 όπως
μεταβιβάσεις ή γονικές παροχές. Αντιθέ-
τως επηρεάζονται ο ΕΝ.Φ.Ι.Α του 2016, οι
τιμές για τον οποίο θα πρέπει να επανα-
προσδιοριστούν και οι οποίες θα πρέπει να
είναι μεσοσταθμικά 20%χαμηλότερες, κα-
θώς και ο συμπληρωματικός φόρος του
2016. Παρά ταύτα η ύπαρξη δεσμεύσεων
των Μνημονίων, όπως
εξοικονόμηση 2,65 δισ.
ευρώ από τον ΕΝ.Φ.Ι.Α
θα προβληματίσει την
Κυβέρνηση για εύρεση
ισοδυνάμων εσόδων. Η
κυβέρνηση εντούτοις
δεσμεύεται από τις
αποφάσεις του Σ.τ.Ε μέ-
χρι τέλος του έτους να
αναπροσαρμόσει τις
αντικειμενικές αξίες
ακινήτων. Σύμφωνα με
πληροφορίες το
ΥΠ.ΟΙΚ. έχει έτοιμες και
δεσμεύτηκε να ανακοι-
νώσει τις αναπροσαρ-

μοσμένες τιμές για τις περιοχές Αθηνών,
Θεσσαλονίκης και Πατρών μέχρι τέλος του
έτους 2015. 

Ευελπιστούμε ότι η δικαιοσύνη με την
απόφασή της θα δώσει τη λύση και θα απο-
καταστήσει το δίκαιο των πολιτών που πολ-
λοί κινδυνεύουν να πεταχτούν στους πέντε
δρόμους. Ο ΕΝ.Φ.Ι.Α, κατά κοινή ομολογία
συνταγματολόγων ακόμα και του Προέ-
δρου της Δημοκρατίας ,ως συνταγματολό-
γου, είναι αντισυνταγματικός και κατάφωρα
άδικος αποτελεί παγκόσμια ελληνική πρω-
τοτυπία. ΙΔΩΜΕΝ.

Ιωάννης Αβραμίδης
Σμήναρχος ε.α.
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